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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT
PLE DIA 2 DE GENER DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 2 de gener de 1999, a les dotze hores i trenta minuts, sotala Presidència del Sr. BatIe Antoni Arbona Pujadas, es reuní l'Ajuntament Ple a la CasaConsistorial, en sessió pública extraordinària, amb l'assistència dels Regidors Miquel Ramon
Matas, Gabriel Flaquer Maimó, Catalina Pont Riera, Damià Farré Moreno, Sebastià Bauzà
Martorell, Gabriel Ferrà Martorell, Gabriel Genovart Rosselló i Antònia León Morey. Hi
concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

t.-CONTRACTACIÓ PROJECTES REFORMA CASA DE LA VILA IELECTRIFICACIÓ CAMI DE SA VELA.- En primer lloc es dóna lectura a les proposicionspresentades per les empreses que a continuació es relacionen per a l'adjudicació de les obre dereforma interior de la Casa de la Vila, segons projecte redactat pels arquitectes Joan Riera Jaumei Oscar Canalis Hernàndez i aprovat per la Corporació el dia 19-10-1998, i que són les següents:

16.503.031 "

15.870.000 cc

14.990.000 "

Plec n" 1) Construcciones Juanpo SL
Plec n" 2) Construccions i Promocions Saguibal SL,

15.395.443 ptes., sense incloure els honoraris de redacció de
projecte i direcció de l'obra, que pujen un total de l.107.5 8 8 ptes.,
que en conjunt suma la quantitat de

Plec n? 3) Pavimentos quimipress Baleares SL
Plec n" 4) Sampol, Ingenieria y Obras SA

17.850.843 ptes

Vista la proposta de la Mesa de Contractació, la Corporació acorda per unanimitat
adjudicar a l'empresa "Sampol, Ingeniera y Obras SA" les obres de reforma interior de la Casa de
la Vila per la quantitat total de 14.990.000 ptes.

A continuació són examinades les proposicions presentades per les empreses que es diran
per al'adjudicació de les obres d'electrificació del camí de S a Vela, derivades del projecte redactat
per l'enginyer industrial Joan Perelló Picornell, aprovat per la Corporació el dia 20 de juliol de 1998
i que figuren en el corresponent plec de clàusules administratives particulars.

Les proposicions i ofertes econòmiques són les següents:

Plec n" 1) Centro Montajes SA
Plec n" 2) Sampol, Ingenierias y Obras SA
Plec n" 3) Montajes Eléctricos IREM SL

10.750.000 ptes
10.700.000 cc

10.746.414 cc
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Vista la proposta de la Mesa de Contractació, la Corporació acorda per unanimitatadjudicar a l'empresa "Sampol, Ingeniera y Obras SA" les obres d'electrificació del Camí de SaVela per la quantitat total de 10.700.000 ptes.

També acorden facultar el Sr. Batle per a la signatura dels corresponents contractes.

2.-EXPEDIENT CAMINS PÚBLICS.- El Sr. Batie exposa que amb motiu del'acord plenari sobre recuperació de camins públics adoptat el dia 21 d'octubre de 1996,l'entitat Es Grau de Son Noguereta SL, afectada pel camí d'enllaç entre Esporles iEstellencs, que passa per la finca de Sa Campaneta i Sa Font de Na Jana, interposà recurscontenciós per considerar que aquest camí és de propietat particular i solament està afectat
per una concessió a favor de la finca de Sa Campaneta. Recurs que actualment està pendentde sentència.

Els propietaris actuals de la referida finca, senyors Miquel Angel Borràs Llabrési Concepció Monjo Carrió, han presentat a l'Ajuntament una proposta consistent en que elcamí objecte de discusió pugui esser utilitzat per persones i de forma exclusivamentpeatonal, excloguent qualsevol altre tipus d'ús a circulació pel mateix, així com per algunaltra de la fmca a lloc de la mateixa. Sense que tal autorització sigui extensiva a qualsevolaltre classe de camí i superficie, que hagués a la finca; mantenint el caràcter de camí de rodaunicament pels titulars de la fmca Sa Campaneta.
En consequència proposen es dicti resolució al' expedient de forma que s' atorguiel caràcter de camí rústic d'ús públic el que és objecte de discusió però solament el trànsitde persones i de forma exclusivament peatonal, i es reconeixiguin els drets i obligacions decaràcter privat que es deriven de la inscripció n" 20 de la finca 78-M, foli 43, tom 4757,llibre 42 de Puigpunyent; comprometent-se el Sr. Borràs i la Sra. Monjo en el cas de sernecessari a comparèixer davant la Sala de lo Contenciós a l'objecte de desistir delcontenciós n° 1406/96 interposat contra l'Ajuntament de Puigpunyent.
El Regidor Sr. Flaquer considera que l'ús d'aquest camí, anomenat de ferreduratambé hauria de transitable per les cavalleries.

El Regidor Sr. Ramon diu que si es permetès el pas de cavalls, també seria utilitzat
per les motos, i això és el que es preten evitar.

El Regidor Sr. Bauzà manifesta que són escases en aquest municipi les personesque es dediquin a montar a cavall, i que a més, durant el temps d'exposició de l'acord no
es va presentar cap al.1egació en aquest sentit per part de les persones que poguessin estarinteressades en utilitzar aquest camí per aquestes necessitats.

El Sr. Batle considera que el que s'ha de tenir en compte és I'interés general, isembla que aquest és l'excursionisme i el senderisme, i creu que seria una mala decisió no
acceptar l'oferta del Sr. Borràs, ja que com popularment es diu "més val un mal arreglo queun bon plet".
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Després d'amplia deliberació i sopesar els pros i contres que pugui tenir aquestadecisió, la Corporació acorda per unanimitat acceptar la proposta del Sr. Borràs i la Sra.Monjo i facultar el BatIe per a la signatura del documents derivats d'aquest acord.

A continuació el Sr. BatIe exposa que dins aquest apartat de camins públicsestà el anomenat de Son Forteza, i que després de les converses mantingudes amb elSr. Felip Villalonga, propietari de la fmca, aquest vendria a bé que les personesdisposassin del camí de Son Forteza per anar a peu a Estellencs, sempre que s'utilitzi
el pas antic, o sigui, un poc més separat de les cases de la finca de Son Forteza.

Els assistents consideren acceptable la proposta verbal del Sr. Villalonga i
acorden per unanimitat facultar el BatIe per que de comú acord amb el propietari dela fmca s'assenyali el trajecte del camí, col.locant-se les senyalitzacions queconsiderin addients.

3.- PLA D'EQUIPAMENTS ESPORTIUS.- El Sr. BatIe exposa que en el
Pla d'Equipaments Esportius de 1997-98 es va sol.licitar la inclusió de les obres
d'evacuació d'aigües pluvials i enllumenat del camp de fútbol, peticions que no foren
ateses. En aquestes dues necessitats esportives, se n'ha afegit una altra, com és el
cobriment de les pistes esportives.

Encara que no es disposi en aquests moments del cost d' aquest últim
projecte, sens dubte aquest tipus d'instal.1acions són d'un cost elevat i a més han de
reunir una sèrie de condicions per poder ésser subvencionades amb càrrec al Pla
d'Equipaments Esportius.

Continua diguent el Sr. BatIe que l'evacuació de les aigües pluvials és de tota
necessitat i que en el pressupost de 1999 s'inclourà una partida, calculada en uns tres
milions i mig de pessetes per atendre aquesta millora, que seria totalment a càrrec de
l'Ajuntament.

En segon lloc, i sempre que pogués tenir cobertura en el Pla d'EquipamentsEsportius de 1999, es tomaria presentar el projecte d' enllumenat del camp de fútbol.

En el cas que el projecte d'enllumenat del camp de fútbol s'inclogués en el
Pla de 1999, la quantia de l'aportació municipal,juntament amb el cost de l'evacuació
d' aigües pluvials seria d'uns cinc milions de pessetes, quantitat molt respectable en
inversions d' instal.1acions esportives en un municipi petit com és Puigpunyent.

De dur-se a terme aquestes millores, el projecte de cobriment de les pistesesportives s'hauria d'ajornar per anys futurs.

Després d' aquesta exposició acorden per unanimitat facultar el BatIe perquèfaci les averiguacions necessàries sobre la possibilitat d'inclusió dels projectes en el
Pla d'Equipaments Esportius i requisits que han de reunir, tenint en compte l'ordre
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de prioritats abans exposat, el cost dels projectes les possibilitats
econòmiques de l'ajuntament.

El Regidor Sr. Flaquer considera que el projecte de cobriment de les pistesesportives es preferent ja que si fa mal temps s 'han de suspendre els entrenaments i
les competicions.

4.- NOMENAMENT DIRECTOR OBRES ELECTRIFICACIÓ cAMÍ
DE SA VELA.- Redactats per l'enginyer industrial Joan Perelló Picornell els
'projectes d'electrificació del camí de Sa Vela, la Corporació acorda per unanimitat
encarregar la direcció dels referits projectes a l'enginyer industrial abans indicat.

En aquest estat i havent fmalitzat l'objecte de la sessió, el Sr. President
aixeca la sessió éssent les catorze hores, de la qual s' extén la present acta i jo com a
Secretari certifico

ELBATLE
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AcrA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 18 DE GENER DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 18 de gener de 1999
, a les vint-i-una hores i trenta minuts, sota la

Presidència del Sr. Batle Antoni Arbona Pujadas, es reuní l'Ajuntament Ple a la Casa Consistorial, en sessió
pública ordinària, amb l'assistència dels Regidors Miquel Ramon Matas, Gabriel Flaquer Maimó, Catalina
Pont Riera, Damià Farré Moreno, Sebastià Bauzà Martorell, Gabriel Ferrà Martorell, Gabriel Genovart
Rosselló i Antònia León Morey. Hi concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

1.- AcrES ANTERIORS.- El Regidor Sr. Flaquer exposa que a l'acta de la sessió ordinària del
mes anterior no consta que ell presentà una proposta, per via d'urgència, referent a la inclusió en el Pla
d 'Equipaments Esportius de 1999, de les obres de cobriment de les pistes esportives i que no prosperà perquè
el Sr. Batle va dir que aquest tema es tractaria a una sessió extraordinària, que es celebraria el dia dos de
gener de 1999, com així va succeir.

Tots els presents estan conformes amb aquest afegit, i en conseqüència acorden per unanimitat
aprovar l'acta de la sessió ordinària del mes anterior i l'extraordinària de dia dos d'aquest mes.

2.- RESOLUCIONS.-Queden assabentats de les resolucions adoptades per la Batlia durant el passat
mes de desembre.

3.- DESPESES.- Examinades les factures presentades s'aproven les següents:

- Forn Can Vidal per dues coques pels donants de sang
- Ecoreciclyn per manteniment contenidors
- La industrial i agricola per materials
- STC per fotocòpies
- TCA per una càrrega d'extintors
- Imprempta Crespí per calendatis 1999
- Demo per paper DIN A4
- Gispert per un recanvi oto
- Telefònica per serveis movistart
- H20 per càlcul cota topogràfica
- Pep Ramon per repartiment calendaris i programes
- Miquel Sureda, encàrrecs durant el mes

- Oscar Canalis per 50 % honoraris projecte Casa de la Vila
- Joan Riera per 50 % honoraris projecte Casa de la Vila
- Imprempta Mallorquina per material oficina
- Juanpo SL per millores a zona esportiva
- Juanpo SL per desaiguament pluvials pl. Son Bru
- Correus per franqueig mes de novembre
- MAB per obres remodelació voravies carrer major i ctra.

Nova Estellencs
- MAB per asfaltar carrers de Galilea
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2.200 ptes.
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4.906 "
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- MAB per asfaltar carrers de Galilea
- Marc Sabater per honoraris formalització nòmines i

assegurances socials
- Miquel Sureda per còpies de plànols
- ATM per un exemplar de la llei reguladora de la jurisdicció
contenciosa administrativa
- Repsol per tres càrregues de gas butà
- Mifu per subscripció Diari de Balears
- Pryca per una cadena i menj ar de cans

- Grues i Transports E. Arjona per lloguer contenidors i transports
- Cepsa per carburant
- Jaume Martorell per transports aigua, mesos juliol a novembre
- Materials Establiments per gèneres servits

424.612

32.086
13.780

3.100
9.324
3.075

2.185
59.150
17.080

1.373.869
200.039

4.- INFORME DECLARACIÓ D'INTERÉS GENERAL.- L'Ajuntament
adquirí una parceLla de terreny de 9.894 m2 per a l'ampliació de l'actual
cementiri, per atendre les peticions dels veins en demanda de noves tombes
i nínxols.

Atès que segons informes dels tècnics municipals, dita parcel.la està situada
en sòl no urbanitzable SNU segons les Normes Subsidiàries de Puigpunyent.

Atès que els usos relacionats amb l' execució i manteniment de les
infrastructures públiques es consideren admesos dins les activitats del sòl
rústic, si bé s'hauràn de preveure en els instruments de planejament general
o en els instruments d'ordenació territorial, i si no n'hi hagués, l'execució de
l'activitat exigirà la declaració prèvia d'interès general.

Per aquest motiu la Corporació acorda per unanimitat informar
favorablement l'expèdient de declaració d'interés general i que s'elevi a la
Comissió Insular d'Urbanisme de Mallorca als efectes prevists a l'article
44.2 del Reglament de Gestió Urbanística.

PRECS I PREGUNTES.- El Regidor Sr. Flaquer es dirigeix al Sr. Batie i
al Regidor Sr. Ramon preguntant si tenen el programa electoral de 1987.

El Batle contesta que ho mirarà i amb un poc de sort pot ésser que el trobi.

EL SECRETARI
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ACfA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PER
L'AJUNTAMENT PLE DIA 13 DE FEBRER DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 13 de febrer de 1999 , a les dotze hores i trenta

minuts, sota la Presidència del Sr. Batle Antoni Arbona Pujadas, es reuní

l'Ajuntament Ple a la Casa Consistorial, en sessió pública extraordinària, amb
l'assistència dels Regidors Miquel Ramon Matas, Gabriel Flaquer Maimó, Catalina
Pont Riera, Damià Farré Moreno, Sebastià Bauzà Martorell, Gabriel Ferrà Martorell,
Gabriel Genovart Rosselló i Antònia León Morey. Hi concorregué l'infrascrit
Secretari d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

1) PLA D'EQUIPAMENTS ESPORTIUS 1999.-A la darrera convocatòria
del Pla d'Equipaments Esportius del CIM per el bieni 97-98, aquest Ajuntament va

soLlicitar la inclusió de dos projectes, que es considerava tenien prioritat en front de

qualsevol altra actuació al poliesportiu. Un tractava de conduir l'aigua de pluja que
s' acumula al recinte esportiu fms a l'exterior i l' altra feia referència a la il.1uminació
del camp de fútbol, amb una pretensió elemental, com és ara permetrte l'entrenament
amb llum artificial.

Aquests dos projectes, lluny de perdre vigència, amb el pas d' aquests dos

anys, han vist com són cada vegada més necessaris. Per una part, no es pot continuar
amb la manca d'una conducció de pluvials en condicions, que permeti un drenatge
correcte del recinte esportiu. I per altra part, la manca d'una iLluminació mínima que
permeti l'entrenament és també una prioritat per davant d'altres inversions, que
també serien interessants, com podria ésser la construcció d'una piscina o cobrir la

pista poliesportiva, però que necessiten encara madurar.

El primer dels projectes de què parlàvem, el finançarà integrament
l'Ajuntament amb càrrec al pressupost de 1999 i el segon dels projectes és el que
presentem dins el Pla d'Equipaments Esportius, per tal que sigui finançat pel CIM en

el percentatge establert.

Cal dir, que aquest projecte és exactament el mateix que es va presentar a

l' anterior Pla, si bé el pressupost s 'ha actualitzat i ampliat la col.locació de totes les
torres que permetran la il.luminació total del camp de fútbol, però en una altra fase,
limitant-se ara a la iLluminació efectiva de mig camp.

Per la qual cosa el Grup Independent formula la següent proposta d' acord:

l.- Aprovar l'actualització de projectes d'ampliació de la instal.lació
el'ectrica del poliesportiu de Puigpunyent, redactat per l'enginyer industrial Miquel
Rossello Sard i que té un pressupost de 12.029.122 ptes;

2.- Aprovar l'expedient de soLlicitud de fmançament pel CIM per les obres

"ampliació instal.lació elèctrica al poliesportiu de Puigpunyent, camp de fútbol",
primera fase, redactat per l'enginyer industrial Miquel Rossello Sard i que té un

pressupost actual de 12.029.122 pessetes, i demanar-ne la inclusió al Pla Territorial
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d'Equipaments Esportius del CIM per el bieni 1999-2000, per tal que el CIM el
financii, a fons perdut, en un 80 per cent.

3. - Comprometre' s a prendre a càrrec de l'Ajuntament la part del pressupost de les obres
de referència que ultrapassi el finançament del CIM, així com els excessos que, sobre el
pressupost assenyalat, es puguin produir com a conseqüència de projectes addicionals,
reformes, revisions de preus o per qualsevol altra causa.

4.-0bligar-se a dedicar les instal.1acions que es construesquin en la destinació esportiva
sol.licitada per un termini de vint anys, durant el qual no podrà alienar-se en cap cas l'ús ni
l'explotació comercial amb finalitats lucratives, sense l'autorització expressa del Consell
Insular de Mallorca.

5.-Autoritzar al Consell Insular de Mallorca a utilitzar gratuitament les instal.1acions objecte
de finançament, que requeresqui per al desenvolupament de competicions o actes esportius
oficials.

6.- Acceptar específicament les normes establertes.

7. - Crear una partida econòmica, amb el crèdit suficient per al finançament de la part
corresponent a aquest Ajuntament, de les instal.1acions esportives de que es demana la
inclusió en el Pla Territorial d'Equipaments Esportius del Consell Insular de Mallorca per
el bieni 1999-2000.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior proposta.

El Regidor Sr. Flaquer fa constar que el seu grup dóna el suport a la proposta per considerar
que es tracta d'un bé pel poble, si bé manten la seva postura de considerar prioritari el
cobriment de la pista poliesportiva per les següents raons:

- Actualment s'entrena amb la llum actual i no creim que tenguin molts de entrebancs.

- La ilurninació mínima per entrenar existeix. No serà que es vol introduïr (com va dir el
portaveu del PSOE) altra esport anomenat fútbol 7?

-Ja deven estar madurs, a l'any 87 quan tant els Independents com el PSOE, duien en els
seus programes electorals el cobriment de la pista poliesportiva, degut a que el poble ho
demanava, sense que fms ara hagin complert les seves promeses electorals.

2) PLA D'ACCIONS PRIORITÀRIES CONTRA INCENDIS FORESTALS (PAPIF
111).- Dintre del marc de col.laboració entre les Administracions Públiques, figura la lluita
contra els incendis forestals.

L'Ajuntament de Puigpunyent, escàs en recursos econòmics, no disposa d'un vehicle apte
per aquestes tasques, per la qual cosa estaria interessat en adquirir un vehicle de les
característiques apropiades per circular per la muntanya en cas d'incendis forestals i per a

la seva vigilància, i a la vegada, que servis com a instrument de feina per a la policia local.
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Dins la gama de vehicles apropiats, consideram el més apte un Toyota Rav 4 de cinc portes,
que té un cost de 2.855.188 ptes.

A part del cost del vehicle, s'han d'adquirir elements complementaris, com són:
Pont acústic lluminós i instal.lacions 354.125 ptes.
El cost total de l'equip movíl és de 3.209.313 ptes.
L'Ajuntament de Puigpunyent està interessat en formar part del Pla d'Accions
Prioritàries contra els Incendis Forestals (PAP IF III), per la qual cosa, el Grup
Independent formula la següent proposta d'acord:

1) SoLlicitar la seva inclusió en el PAPIF III.

2) Sol.licitar una subvenció de 2.406.984 ptes, equivalent al 75 %
del cost de l'equip mòvíl.

3) Realitzar una inversió de 802.328 ptes, equivalent al 25 %
restant.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior proposta.

En aquest estat i no havent-hi altres assumptes a tractar el Sr. President aixeca la
sessió éssent les tretze hores, de la qual s'extén la present acta ijo com a Secretari
certifico

ELBATLE
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 15 DE FEBRER DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 15 de febrer de 1999, a les vint-i-una hores i trenta minuts,
sota la Presidència del Sr. Batie Antoni Arbona Pujadas, es reuní l'Ajuntament Ple a la Casa
Consistorial, en sessió pública ordinària, amb l'assistència dels Regidors Miquel Ramon Matas,
Gabriel Flaquer Maimó, Catalina Pont Riera, Damià Farré Moreno, Sebastià Bauzà Martorell,
Gabriel Ferrà Martorell, Gabriel Genovart Rosselló i Antònia León Morey. Hi concorregué
l'infrascrit Secretari d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

1.- ACfAANTERIOR- És aprovada perunanimitat l'acta de la sessió ordinària del mes anterior.

2.-RESOLUOONS.- Queden assabentats de les resolucions adoptades per la Badia durant el passat
mes de gener.

3.- DESPESES.- Examinades les factures presentades s'aproven les següents:

- "Excavaciones y Desmontes Gamis" per treball de excavadora
- La Industrial i Agrícola per gèneres servits
- S.T.C. per fotocòpies Ajuntament
- S.T. C per fotocòpies escola
- Cepsa per carburant
- CoLlegi de farmacèutics per 3 analisis aigua
- Autocars Carbonell per transport nins escola
- Grues i Transports Arjona per lloguer de contenidors
- Pedra Barceló per treballs de fusteria
- Absis per contracte manteniment programa comptabilitat
- Autos Mistalia per mirall retrovisor
- Miquel Sureda per encàrrecs
- Transports MM per servei de grua
- Elèctrica Jordi per treballs a 1'escola
- Elèctrica Jordi per treballs a Galilea
- Elèctrica Jordi per feines a Puigpunyent
- Elèctrica Jordi per coLlocar farola al camí de S'Hart Davall
- Elèctrica Jordi per coLlocar focas a la Casa de Cultura i arreglar
averies a la zona de Na Beltrana i farola Son Serralta
- Elèctrica Jordi per treballs festes de Nadal a Puigpunyent
- Elèctrica Jordi per feines festes de Nadal a Galilea
- Miquel Rosselló per redacció projecte ampliació instal.lació
elèctrica camp de fútbol
- Jaume Aguiló per un plànol topogràfic per ampliar parking
cementiri municipal
- El Consultor dels Ajuntaments per subscripció a la revista
- Nova Àrea per cintes de videu per la biblioteca
- Materials Establiments per gèneres servits
- La Filadora per roba de feina del personal de manteniment

244.093 ptes.
25.457"
8.342 "

15.050"
13.600 "

5.561 "

54.570 "

39.666 "

59.595 "

57.962 "

3.626 "

145.000 "

53.360 "

1l.699 "

49.555 "

75.678 "

69.304 "

9.280 "

19l.399 "

19.488"

340.541 "

30.826 "

59.740 "

6.475 "

10.005 "

4l.389"
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- Expert per un climatitzador
- Demo per paper Din A4
- Marjador per arreglar una paret a Sa Vinya
- Company per material oficina
- BOCAIB per publicació anuncis
- Miquel Llabrés per pintar portes al poliesportiu
- Mundiagua per reparar un tub de diposit regulador aigua
- Correus per franqueig
- MIFU subscripció diari de Balears
- Royal Sun Aliance per assegurança vehicle PM-0457-CF
- MRW per serveis missatgers
- Miquel Morell per transport amb el tractor
- MAPOBA per senyalitzacions
- Marc Sabater per formalització nòmines i assegurances socials

,

- Gispert per clor
- Juanpo SL per rehabilitació i pintura Casa de Cultura
- Juanpo SL per col.locar reixeta a la porteria de fútbol sala
- Telefònica per serveis de telèfon i telefax
- GESA per energía elèctrica

12.470
3.915 "

54.868 "

2.992 "

47.737 "

177.480
54.302 "

8.586 "

3.075 "

44.081 "

11.461 "

16.000"
262.682 "

34.197"
96.466 "

328.174 "

85.710
"

42.878 "

617.950"

4.- LIQUIDACIÓ RECAPTACIO VOLUNTÀRIA I EXECUTIVA 1998.- Exiuninada
la liquidació que formula el recaptador municipal dels rebuts cobrats en periode voluntari
durant l'any 1998 per un total de 38.175.850 ptes i un pendent de cobrament de 6.098.140

ptes, la Corporació acorda per unanimitat aprovar-la.

Així mateix acorda per unanimitat aprovar la liquidació de valors cobrats per via executiva
durant l'any 1998, per un total de l.894.011 ptes, quedant pendent de cobro 1l.l90.885

ptes.

5.-DEVOLUCIÓ FIANÇA OBRES EDIFICI GALILEA I CONDUCCIÓ AlÜES
PLUVIALS CARRER DE LA VILA I CARRETERA GALILEA.- Donat compta de

l'expedient instruit en virtud d'instància signada per construcciones Juanpo S.L., sol.licitant
la devolució de les fiançes constituides per a garantir el contracte de l'obra de Conducció
d'Aigues Pluvials del carrer de la Vila i Ctra, de Galilea, per import de 60.000 ptes. en

metàlic i per respondre de les obligacions derivades del contracte de l'obra de construcció .

d'un edifici Polivalent a Galilea, mitjançant aval de la Caixa de Balears Sa Nostra per
import de 480.000 ptes. i vist l'informe favorable del Secretari Interventor, l'Ajuntament
acorda per unanimitat accedir al soLlicitat i retornar a l'interessat les fiançes sol.1icitades.

6.- CONNEXIÓ DEL POU D'AIGUA N° 4.- Per acompanyar la soLlicitud d'explotació
del pou n° 4, recentment realitzat es necessita un informe de la Conselleria de Sanitat

respecte la potabilitat de l' aigua.

La inspecció de sanitat posa de manifest que per realitzar els analisis so1.1icitats és
necessaria la instaLlació d'una bomba per l'elevació de l'aigua, i que aquesta funcioni com

a mínim vint-i-quatre hores abans de recollir la mostra.
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A l'objecte de poder legalitzar aquest tema i que el proper estiu paguem comptar amb
el nou subministrament, s 'han demanat pressuposts a cases instal.ladores, que a

continuació es detallen:
Mundiagua SL pel subministrament i montatge d'una bomba sumergida amb

capacitat d'elevar 40 m2 a un altura de 60 metres: l.123.74l ptes més IVA.

Descals Balear SL per instal.lació de conducció i connexions: 1.069.600 ptes
més IVA.

La Corporació acorda per unanimitat acceptar els pressuposts abans indicats
i que s'iniciin els treballs corresponents.

Prèvia declaració d'urgència i assabentats de la sol.licitud subscrita per la
presidenta de l'Associació juvenil "Es Puntals" interessant una subvenció de 45.000
ptes per poder realitzar el curs de directora al centre d'Estudis d'Esplai durant els
mesos de març i abril, ja que l'associació en aquests moments es troba sense director
d' activitats titulat, la Corporació acorda per unanimitat concedir la subvenció
sol.licitada.

PRECS I PREGUNTES.- El Sr. Batie informa de la nova redacció que s 'ha
donat a la revisió del Pla Director Sectorial de Pedrereres de les TIles Balears en el que
afecta al jaciment de calcàrees dolomítiques de Son Cotoner d '

Avall, reconeguent que
l'impacte ambiental que produiria l'explotació seria elevat, per la qual cosa es

recomana que es realitzin estudis de viabilitat per el subministrament de ofites de la
Península.

El Regidor Sr. Bauzà posa de manifest el nombre elevat de cans que es

troben pels carrers del poble, principalment a la zona de Sa Vela, sense una persona
que els subjecti i que poden ocasionar accidents a altres desgràcies.

El Sr. Batie contesta que és cert que s'ha fet poc cas del ban que es va

publicar, i que actualment compten amb un esborrany d' ordenança per regular aquest
tema.

En aquest estat i no havent-hi altres assumptes a tractar el Sr. President
aixeca la sessió éssent les vint-i-dues hores i q minuts, de la qual s'extén la present
acta i jo com a Secretari certifico
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AcrA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 15 DE MARÇ DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 15 de març de 1999, a les vint-i-una hores i trenta

minuts, sota la Presidència del Sr. Bade Antoni Arbona Pujadas, es reuní
l'Ajuntament Ple a la Casa Consistorial, en sessió pública ordinària, amb l'assistència
dels Regidors Miquel Ramon Matas, Gabriel Flaquer Maimó, Catalina Pont Riera,
Damià Farré Moreno, Sebastià Bauzà Martorell, Gabriel Ferrà Martorell, Gabriel
Genovart Rosselló i Antònia León Morey. Hi concorregué l'infrascrit Secretari
d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font.

1.- AcrES ANTERIORS.- Són aprovades l'acta de la sessió extraordinària
celebrada el dia 13 de febrer passat i acta de la sessió ordinària de l'indicat mes de
febrer.

2.- RESOLUCIONS.-Queden assabentats de les resolucions adoptades per
la Badia durant el passat mes de febrer.

3.- DESPESES.- Examinades les factures presentades s'aproven les
següents:

- Correus per franqueig
- Elèctrica Jordi per reparacions a la unitat sanitària
- Eco-reciclin per manteniment contenidors
- El Consultor Informàtic Balear per arreglar impresora
- Ofidirecta per una taula i sis cadires edif. Galilea
- Papereria Company per Din A3
- Pedro Barceló per reparacions a l'escola
- Telefònica per servei Movistart
- Distribuidora Rotger per material oficina
- Marc Sabater per formalització nòmines i assegurances
- Farmacia Joy per tres analisis aigua
- Mifu, subscripció Diari de Balears
- ASISA per iguales gener febrer
- STC per tinta per fax
- Forteza Tobajas, material servei aigua
- Tersa, per transport de llibres
- Autocars Carbonell, transports nins al CoLlegi la Salle
- Cepsa per carburant
- Autocars Carbonell, per serveis a Galilea 1998
- Marjador per reparació de mur Ctra.Vella Estellencs
- Enrique Atjona per transport i lloguer contenidors
- Mapoba per cartells i pals
- Miquel Sureda per encàrrecs mes de febrer
- STC fotocòpies Ajuntament
- Gispert per clor

1

4.884 ptes.
60.675 "

3.555 "

13.920 "

83.636 "

l.665 "

14l.759 "

7.726 "

13.054 "

24.128 "

5.562 "

3.075 "

63.965 "

12.255 "

42.682 "

2.402 "

16.050 "

16.379 "

193.807 "

217.999 "

115.968 "

78.532 "

145.000 "

6.648 "

35.078 "
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- Transports MM per treballs llums de Nadal
- S 'Estany de Puigpunyent per cartolines
- Pedro Ferrer per treballs jardineria a Galilea
- La Industrial i Agricola per gèneres
- STC per fotocòpies a l'escola
- Pep Ramon per medicaments

18.560 ptes.
700 "

48.000 "

11.881"
9.118"
2.913

"

4.-CERTIFICACIÓ ENLLUMENAT PÚBLIC DE GALILEA.- Atesa la
certificació primera i única de les obres anomenades "ENLLUMENAT PÚBLIC
A GALILEA" inclosa en el Pla Mirall, subscrita pel Director de l' obra Miquel
Sureda Rubert, i realitzades per l'empresa Centro Montajes SA, per un import de
2.629.334 ptes., la Corporació acorda per unanimitat aprovar-la.

5.- CERTIFICACIÓ OBRA EQUIP EMISOR DE TV.- Examinada la
certificació n° 1 i única de les obres anomenades "EQUIP EMISOR DE TV"
inclosa en el Pla d'Obres i Serveis de 1998, subscrita pel Director de l'obra Miquel
Sureda Rubert, i realitzada per l'empresa Promocions Saguibal SL, per un import
de 4.885.328 ptes, la Corporació acorda per unanimitat aprovar-la.

A continuació es examinada la certificació n" 1 de la mateixa obra amb càrrec al
romanent del PIà d'Obres i Serveis de 1998, subscrita pel Director de l'obra
Miquel Sureda Rubert i realitzada per l'empresa Promocions Saguibal SL per un

import de 1.342.425 ptes. La Corporació acorda per unanimitat la seva aprovació.

6.- APROVACIÓ PROJECTE BÀSIC I D'EXECUCIÓ D'UN MAGATZEM
MUNICIPAL I AMPLIACIÓ DE PATI ESCOLAR.- Examinat el projecte
bàsic i d'execució d'un magatzem municipal a la planta baixa en el solar de
l'Ajuntament, ubicat al carrer de Na Beltrana, procedent de la cessió obligatòria de
la unitat d'actuació n" 5 de les Normes Subsidiàries, aprofitant la coberta del

magatzem per ampliar el pati escolar, el qual està redactat per l'arquitecte Joan
Vilà Martínez, la Corporació acorda per unanimitat aprovar-lo i que s'exposi al

públic a efectes de reclamació.

7.- DEMOLICIÓ DE CONSTRUCCIÓ D'EDIFICI A LA PARCEL.LA
S'ESBART.- La Corporació Municipal, en sessió celebrada dia 19 d'octubre de
1998, acordà ordenar al Sr. Rainer Busch la demolició de les obres no legalitzables,
realitzades a la finca anomenada S 'Esbart de Galilea, consistents en una caseta

auxiliar, destinada a forn o "barbacoa" concedint-li un termini d'un mes per a dur
a terme la demolició de dites obres.

En data 28 d'octubre de 1998 es comunicà al Sr. Busch l'acord adoptat.

Transcorregut amb excés el termini que se li va concedir per a dur a terme les
actuacions de reposició a l' estat anterior a l' execució de les obres, sense que s 'hagi
duit a terme, el Grup Independent, formula la següent proposta:

2
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1) En virtud de la facultat que concedeix a l'Administració l'article 68 de la Llei
10/1990, de Disciplina Urbanística del Govern Balear, executar subsidiàriament
les obres la demolició a costa de l'interessat.
2) De conformitat amb el que disposa l'article 91 de la Llei Orgànica del Poder
Judicial6/1998, i l'apartat 5 de l'article 8 de la Llei Reguladora de la Jurisdicció
Contenciosa Administrativa 29/1998, de 13 de juliol, soLlicitar al Jutjat de lo
Contenciós Administratiu l'autorització per a l'entrada a la parcel.la on s'ha comès
l'infracció, per procedir a l'execució forzosa de l'enderrocament de la caseta.

3) Comunicar aquest acord a l'interessat.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior proposta.

8.- ORDENANÇA SOBRE TENÈNCIA D'ANIMALS DE COMPANYIA.
El Sr. BatIe manifesta que desde fa temps s'està en la preparació d'aquesta
ordenança, degut a la seva problemàtica, ja que per una part es tracta de protegir
els animals de companyia i de l' altra que aquests no molestin, perturbin o inclús
causin danys a les persones, per tant el que es pretén és que hi hagi una armonia
entre els animals de companyia i els humans.

La present ordenança regula la tenència i circulació dels animals de companyia per
les vies i espais lliures, públics o privats; la inscripció dels animals a un cens caní
municipal; el servei de recollida d'animals vagabuns i el seu diposit al Centre
Sanitari Municipal; els gravamens i les faltes i sancions.

Continua diguent, el Sr. Batie, que entén que de moment no es podrà aplicar en tot

rigor el contingut d'aquesta ordenança, que requerirà un temps prudencial per que
la gent s' acostumi al seu compliment, i que s 'haurà de mentalitzar als propietaris
dels animals que tenen unes obligacions que complir si volen gaudir de la seva

companyia.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar inicialment aquesta ordenança i que
s'exposi al públic durant el termini de trenta dies, i en el cas de no presentar-se
alegacions o reclamacions s'entendrà elevada a definitiva sense necessitat
d' adoptar un nou acord.

9.-CONVENI ENTRE ELS AJUNTAMENTS DE PALMA I
PUIGPUNYENT PER A LA UTILITZACIÓ DEL CENTRE SANITARI
MUNICIPAL DE PALMA.- L'entrada en vigor de l'ordenançareguladora de la
tinencia dels animals de companyia, requereix el poder comptar amb un centre per
dipositar els camps vagabuns o que siguin abandonats pels seus propietaris.

No comptar aquest Ajuntament amb un lloc que reunesqui les degudes condicions,
s 'ha establert converses amb l'Ajuntament de Palma per utilitzar el Centre Sanitari
de la Capital, mitjançant un conveni de col.laboració.

3
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La Corporació acorda per unanimitat subscriure amb l'Ajuntament de Palma un

conveni per utilitzar el Centre Sanitari d'aquell Ajuntament, ubicat a la carretera
de Sóller, mitjançant el pagament de les taxes corresponents, facultant el Sr. Batie
per a la signatura del conveni.

PRECS I PREGUNTES.- El Regidor Sr. Flaquer pregunta com es traben les
obres del camí de Sa Vela.

El Sr. Batie contesta que s'estè pendent de l'autorització de GESA pel que afecta
a les excavacions del subministrament elèctric.

El mateix Regidor pregunta com es troba la perforació del pou nou.

El Sr. Batie contesta que s' està pendent de la instal.lació de la bomba elevadora
d'aigua i que mentres no es disposi d'ella, no es pot fer l'aforament oficial i els
anàlisis per part de la Conselleria de Sanitat.

En aquest estat i no havent-hi altres assumptes a tractar el Sr. President aixeca la
sessió éssent les vint-i-tres hores i trenta minuts, de la qual s'extén la present acta
i jo com a Secretari certifico

ELBATLE
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 19 D'ABRIL DE 1999

En el lloc de Galilea a dia 19 d'abril, a les vint-i-una hores i trenta minuts,
sota la Presidència del Sr. Batie Antoni Arbona Pujadas, es reuní l'Ajuntament Ple a

l'edifici municipal, en sessió pública ordinària, amb l'assistència dels Regidors
Miquel Ramon Matas, Gabriel Flaquer Maimó, Damià Farré Moreno, Sebastià Bauzà
Martorell, Gabriel Ferrà Martorell, Gabriel Genovart Rosselló i Antònia León Morey.
Hi concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest Ajuntament Vicenç Matas Font i excusà
la seva assistència la Regidora Catalina Pont Riera.

1- ACTA ANTERIOR.- És aprovada per unanimitat l'acta de la sessió
ordinària del mes anterior.

2.- RESOLUCIONS.- Queden assabentats de les resolucions adoptades per
la Batlia durant el passat mes de març.

3.- DESPESES.- Examinades les factures presentades s'aproven les
següents:

- Mallorhard per compra d'un programa informàtic 25.727 ptes.
- Correus per franqueig, mes de febrer 2.571 "

- Juanpo SL per rehabilitar i pintar soterrani Casa Cultura 281.725 "

- Pedra Barceló Balaguer per reparacions a la Casa de Cultura 25.578 "

- Jaume Barceló Ferrer per deu pals pel poliesportiu 40.687 "

- "Auxiliar Aguas y Alcantarillado" per materials 19.541 "

- "Cartojanes Mallorca" per capses 56.411 "

- Repsol per tres botelles de gas propà 8.133 "

- Marc Sabater per honoraris formalització nòmines i assegurances 26.100
- Pedra Ferrer Ramon per treballs jardineria 54.000 "

- Ecoreciclyn per manteniment contenidors 3.555"
- Neumatics Santi per arreglar una camara d' aire 1.160 "

- Miquel Llabrés per pintar dependències poliesportiu 227.360"
- Lladopol per material higiènic perles escoles 13.595 "

- Beep Palma3 per arreglar ordinador 17.000"
- Saguibal per treballs al carrer S 'Estany 130.332 "

- Elèctrica Jordi reparacions enllumenat 397.567"
- GESA per enllumenat carrers Puigpunyent i Galilea 191.645"
- GESA per enllumenat edificis municipals 122.550"
- GESA per energia elèctrica pous Son Brú i la Vila 60.689"
- Miquel Sureda per encàrrecs mes de març 145.000"
- Forn Can Vidal per dues coques 2.200"
- Restaurant Es Pont per serveis 24.681 "

- Ferreteria Mayal per un pany i claus 3.130 "

- Cepsa per carburant 5.000"
- BOE subscripció anual 36.075 "

1
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- Editora Balear per subscripció Diari de Mallorca
- Mifu per subscripció Diari de Balears
- ASISA per primes assistència sanitària
- El Secretari per medicaments
- Telefònica per serveis telèfon

3.898 ptes.
3.075 "

62.105 "

5.968 "

45.568 "

4.- SUBVENCIO DE 50.000 PTES AL'ASSOOAOÓ PER A LA RECUPERAOÓ
DEL FERRERET.- Atesa la petició formulada per l'associació per a la recuperació del

ferreret, anomenada "Fons Ferreret" encaminada a la restauració d'hàbitats per el ferreret
a la Serra de Tramuntana, la Corporació acorda contribuir amb una subvenció de 50.000

quan es presentin projectes en resultats concrets.

5.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LLIURAMENT I ACCEPTACIÓ
D'INFRAESTRUCTURES CORRESPONENT AL CENTRE REEMISOR DE TV

. DE PUIGPUNYENT I FACULTAREL BATLE PERSIGNAR-LO.-Atès el borrador
de l'acta d'entrega i acceptació d'infraestructures corresponent al Centre Reemisor de TV

que ha de subscriure l'Ajuntament i Retevisión SA, la Corporació acorda aprovar el
borrador de l'acta amb les modificacions indicades pel Sr. Batie i que es recullen en el

contingut de l'acta, facultant el Sr. Batle per a la seva signatura.

6.- APROVAR CONTRACTE DE MANTENIMENT INFORMÀTIC· AMB
L'EMPRESAINFO MIRBEN SL I FACULTAREL BATLE PERASIGNAR-LO.
Després de contactes amb l'empresa Info Mirben SL, la Corporació acorda subscriure un

contracte de manteniment informàtic amb dita empresa pels següent elements i costs anual:

5 ordinador PC 75.000 ptes
7.500 "

5.000 "

7.000
"

1 impresora laser
1 impresora injectora de tinta
2modems

TOTAL.. 94.500 ptes

7.- CONTRATACIÓ OBRES AMPLIACIÓ I MILLORA CEMENTIRI.-EI Ple del
Consell Insular de Mallorca en sessió celebrada el dia 8 de març de 1999, aprovà
defmitivament el Pla d'Obres i Serveis plurianual per a 1999-2000, en el qual hi figura
inclòs aquest Ajuntament amb l'obra AMPLIACIÓ I MILLORA DEL CEMENTIRI
MUNICIPAL DE PUIGPUNYENT.

La contractació de l'obra la realitzarà l'Ajuntament, mitjançant subhasta en procediment
obert, la qual ha d'estar adjudicada i comunicada l'adjudicació al CIM, abans del 30 de

juliol de 1999.

Per altra part a l' avant projecte de millores del cementiri municipal, redactat per l'arquitecte
tècnic municipal, figurava la construcció d'un tanatorio

2
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En el projecte previst per la fase de contrucció de noves tombes i ninxols, s'inclou també
la construcció del tanatori; per tant, s'estima convenient introduir en el projecte definitiu de
millores del cementiri una modificació que consisteix en suprimir la construcció del tanatori

per un aparcament de cotxes a un troç de la parceLla recentment adquirida per a l'ampliació
del cementiri i que el seu cost és equivalent a la construcció del tanatorio

Per la qual cosa el Grup Independent formula la següent proposta d' acord:

1) Aprovar la modificació de l'avantprojecte de millores del cementiri municipal suprimint
la construcció del tanatori i construir un aparcament per a cotxes ..

2) Aprovar el Plec de Clausules Administratives particulars que han de regir la contractació
de les obres.

3) Anunciar subhasta en procediment obert, al mateix tamps que es publiqui l'aprovació del
Plec de Condicions, si bé la data de presentació de licitacions quedarà postposada en el cas

de que es presentin reclamacions en contra del Plec.

4) Comprometrer-se a incloure en el pressupost de 1999, com a aportació de l'Ajuntament,
la quantitat de l.200.000 ptes., i en el pressupost de l'any 2000 la suma de 2.522.424 ptes.

5) Facultar el Sr. Batie per a signar el corresponent contracte d'adjudicació de l'obra.

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior proposta.

8.-ADHESIÓ A LA CAMPANYA SENSE COTXE.- El servei de medi ambient de la
Comissió de Medi Ambient i Ordenació del Territori del Consell Insular de Mallorca ha
iniciat una campanya per mentalitzar la gent que faci un ús més racional del cotxes, degut
els greus problemes que aquest medi comporta, especialment dins els nuclis urbans

(contaminació, renous, colapses circulatoris, accidents, etc.) fent una crida a la reflexió

personal per fomentar un comportament més racional del cotxe.

Amb aquest sentit s'encoratja els ciutadans de Mallorca que el dijous dia 29 d'abril deixin
el seu cotxe per utilitzar altres mitjans de locomoció, transport públic, bicicletes o

simplement a peu.

El portaveu del PP manifesta que no està en contra de la campanya, si bé considera que
l'idea de no utilitzar el cotxe un dia determinat no és factible i està encaminada al fracàs.

El Sr. Batie manifesta que es tracta d'una qüestió testimonial, i per tant proposa adherir-se
a la campanya de sensibilització i publicar un ban en aquest sentit.

Duita la proposta a votació és aprovada per sis vots a favor del Grup Independent i del

PSOE i dos vots en contra del PP.
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9.-CERTIFICACIÓ SUBSTITUCIÓ FAROLES DEL CARRER DE NA
BELTRANA.- Examinada la certificació de les obres de substitució de faroles del carrer

de Na Beltrana, incloses en el Pla Mirall, realitzades pel contractista Centro Montajes SA
i subscrita pel director de l' obra Miquel Sureda Rubert, per un import de 1.197.418 ptes,
de les quals corresponen pagar a l'Ajuntament 478.967 i al Govern Balear 718.451 ptes,
la Corporació acorda per unanimitat aprovar-la.

10.- SEGONA CERTIFICACIÓ EQUIP EMISOR DE TV.- Examinada la segona
certificació de l'obra anomenada "Equip Emisor de TV", inclosa en el Pla d'Obres i Serveis
de 1998, realitzada per l'empresa promocions Saguibal SL, subscrita pel director de l'obra
Joan Bonet Alvàrez, per un import de 5.688.199 ptes, de la qual ha de pagar l'Ajuntament
l.990.870 ptes i el Consell 3.697.329 pessetes, la Corporació acorda per unanimitat
aprovar-la .

. Per raons d'urgència i prèvia aprovació de la Corporació municipal es debat el següent punt
no figurat a l'ordre del dia.

CONTRACTE DE SUBMINISTRAMENT D'AIGUA POTABLE.- L'article 4 de
l'ordenança municipal del servei d' aigua potable, aprovada per l'Ajuntament Ple el día 12
de desembre de 1998 i publicada en el BOCAIB el dia 8 d'abril de 1999, estableix que el
subministrament d'aigua potable es contractarà pels interessats amb l'Ajuntament
mitjançant contracte de subministrament signat per les dues parts.

Per la signatura dels contractes de subministrament d'aigua potable, per part de
l'Ajuntament, la Corporació acorda per unanimitat facultar el Secretari Vicenç Matas Font,
el qual actuarà en nom i representació de l'Ajuntament a partir d' aquest acord i fins que
aquesta facultat li sigui modificada o derogada ..

PRECS I PREGUNTES.- El Regidor Sr. Bauzà manifesta que a rel dels comuicats que han
rebut els propietaris de les parcel.les afectades per la urbanització de la tercera fase del camí
de Sa Vela sobre el cost de les acomeses d'aigua potable i clavegueram, s'ha creat un

malestar entre ells, ja que es consideren discriminats dels demés usuaris, principalment el
de la primera i segona fase de l'esmentat camí,ja que segons ells existeixen unes diferències
abismals en quan el cost de les acomeses, si tenim en compte que l'Ajuntament per una

acomesa d'aigua potable ha vingut cobrant unes trenta mil pessetes.

El Regidor Sr. Genovart exposa que aquest és el cost normal de la connexió, però s'ha de
tenir en compta que a més hi ha un cost d'obra civil de picapedrer com és l'excavació d'una

síquia, omplir-la, reposició de paviment, arqueta, etc., que cada usuari s'ho ha de costejar
pel seu càrrec.

El Sr. Batie intervé diguent que el cost de 148.741 ptes, corresponen 69.710 ptes a

l'acomesa d'aigua potable que comprén tuberia de polietilé connectada a la xarxa general
col.locada en síquia, inclòs excavació, gravilla de recobriment de tuberies, omplir la síquia,
clau de pas i arqueta de 40 x 40 en marc i tapa de fundició; i 79.031 ptes per l'acomesa
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d' aigües residuals formada per tub de PVC de 160, de 4 atm, connectat a la xarxa general,
col.locat en síquia, inclosa excavació, gravilla de recobriment de tuberies, omplir les síquies
i pou de bloqueig amb tapa i marc de fundició; segons pressuposts presentat per l'empresa
Man SA, adjudicatària de les obres d'urbanització de la tercera fase del camí de Sa Vela.

El Sr. Batle continua diguent que no discuteix si el cost és car o barat, i que tot és revisable,
si bé està segur que no s 'ha seguit un tractament distint amb els propietaris de la tercera fase
del camí de Sa Vela, i l'únic que es pretén és mantenir l'asfaltat en òptimes condicions el

major temps possible.

El regidor Sr. Bauzà manifesta que la gent interessada no està prou informada d'aquest
tema, contestant el Sr. BatIe que no té cap inconvenient en mantenir una reunió amb ells per
donar-lis tota informació de que disposa.

En aquest estat i no havent-hi altres assumptes a tractar el Sr. President aixeca la sessió
éssent les vint-i-quatre hores, de la qual s'extén la present acta ijo com a Secretari certifico
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT

PLE DIA 17 DE MAIG DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 17 de maig de 1999, a les vint-i-una hores i trenta

minuts, sota la Presidència del Sr. Batie Antoni Arbona Pujadas, es reuní

l'Ajuntament Ple a la Casa Consistorial, en sessió pública ordinària, amb

l'assistència dels Regidors Miquel Ramon Matas, Gabriel Flaquer Maimó, Damià

Farré Moreno, Sebastià Bauzà Martorell, Gabriel Ferrà Martorell, Gabriel Genovart

Rosselló i Antònia León Morey. Hi concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest

Ajuntament Vicenç Matas Font.

1.- ACTA ANTERIOR.- És aprovada per unanimitat l'acta de la sessió

ordinària del mes anterior.

2.- RESOLUCIONS.- Queden assabentats de les resolucions adoptades

per la Batlia durant el passat mes d'abril.

3.- DESPESES.- Examinades les factures presentades s'aproven les

següents:

- Mundiagua per tubs i cable pou d'aigua n° 4

- Correus per franqueig
- Editoria Balear per subscripció diari de Mallorca

- Mifu, subscripció diari de Balears

- CAIB subscripció al BOCAIB

- Consoci d'informàtica local quota 1999

- Materials Establiments per sacs de guix
- Coinsa per materials servei d'aigua
- Bayer Hnos. Per material oficina

- ATM per un exemplar llei 4/1999

- Forteza Tobajas, material servei aigua
- Transports Carbonell, serveis a Galilea

- Mapoba per cartells indicadors

- Marc Sabater, formalització nòmines i assegurances

- Tallers Llanos serpa per arreglar coberta

- Joan Ribas Betti per poder arbres

- Gispert per clor
- La industrial i agrícola per gèneres servits

- Mediauto SA per compra vehicle Toyota
- Beep contracte manteniment ordinadors

- GESA per drets acomesa ET Dionisio

- Cepsa, per carburant
- Alcampo per dues agendes
- Tersa per transports de llibres

- Joan Vila per honoraris projecte magatzem municipal
i ampliació pati escolar

1

699.712 ptes.
4.798 "

10.575 "

3.075 "

19.825 "

95.591 "

1.670 "

44.979 "

30.715 "

2.700 "

9.220 "

48.452 "

18.502 "

22.620 "

3.944 "

413.820 "

81.850"

5.213 "

2.390.188 "

109.620 "

1.218.707 "

17.301 "

2.390 "

3.577 "

931.463 "
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- Telefònica, servei telèfon i telefax
- Papereria Company per material oficina
- Estany de Puigpunyent per una grapadora
- Copisteria Torre de Mallorca, per fotocòpies
- Leroy Merlin per una cortina
- STC per fotocòpies per les escoles
- STC per fotocòpies Ajuntament
- Elèctrica Jordi per reparacions enllumenat públic
- Enrique Arjona per transport contenidros
- Ecoreciclyn per manteniment contenidors
- Saguibal per neteja de vials
- Miquel Sureda per encàrrecs
- Saguibal per treballs extres col.locació mobiliari urbà
- Saguibal per reparacions vies públiques

091068 I

4l.334 ptes.
5.605 "

l.370 "

2.000 "

6.765 "

16.469 "

16.751 "

50.240 "

155.136 "

7.110"
l.528.700"

145.000 "

615.763 "

274.804 "

4.-CERTIFICACIÓ COL.LOCACIÓ MOBILIARI URBÀ.- Examinada la certificació número
1 i única dels treballs de col.locació de mobiliari urbà, inclòs en el Pla Mirall, subscrita pel tècnic director

Miquel Sureda Rubert i realitzades per l'empresa promocions i construccions Saguibal SL, per un import
total de 2.762.245 ptes., la Corporació acorda per unanimidad aprovar-la.

5.- DENOMINACIÓ DEL TRAM DE VIA PÚBLICA OBERT JUNT A L'EDIFICACIÓ
PROMOGUDA PER L'ENTITAT ES JONCAR.- Obert el nou vial previst a l'actuació n? 6 de les
Normes Subsidiàries de Puigpunyent, cal donar nom a aquesta nova via.

Seguint el criteri d'actuacions anteriors, de no posar als carrers noms personals, sino de recuperar
els noms tradicional, es proposa la denominació de Can Bunyola, al carrer recentment obert junt a

l'edificació promoguda per l'entitat "Es Joncar Promocions SL".

La Corporació acorda per unanimitat aprovar l'anterior proposta.

6.- CONSTITUCIÓ DE SERVITUD DE PAS PER ACCEDIR A L'APARCAMENT
PROJECTAT DEL CEMENTIRI MUNICIPAL I AL POU D'AIGUA.- L'Ajuntament ha realitzat un

sondeig d'aigua a la parcel.la adquirida per compra a Jordi Martorell Coll i Maria Ribot Ripoll. Al mateix

temps l'Ajuntament té en projecte construir a l'esmentada parcel.la un aparcament pels cotxes que
acudeixen al cementiri municipal a l'objecte de tenir accés, tant en el pou d'aigua, com a l'aparcamentdel
cementiri, l'Ajuntament, de comú acord amb els propietaris afectats, acorda per unanimitat:

1) Constituir servitud de pas sobre la següent finca: "porció de terreny, secà, indivisible, que

comprén les parcel.les 5 i 6 en el plànol de la finca Son Net, del terme de Puigpunyent. De cabuda 2

quarterades, un cortó i 30 dextres, equivalents a una hectàrea, 66 àrees, 99 centiàries, i comprén una caseta

rústica de planta baixa d'uns 60 m2.construits amb cisterna i aljub, i confronta: al nord, en part, amb camí
d'establidors i en part amb el lot n" 7 de Bartomeu Suau Quetglas; al sud, amb el lot n? 4 de Llorenç
Carbonell Palmer; a l'est, amb el lot n° 3; i a l'oest, amb el lot n° 7 de Bartomeu Suau Quetglas. És la ..

parcel.la 75 del polígon l."
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Pertany al matrimoni Antoni Amengual Aloy i Jerita Barceló Ballester, per compra a Barbara

Moragues Mulet i Margarita i Antoni Homar Moragues, segons escriptura de compravenda atorgada davant
el notari de Palma Sr. Gonzalo Lopez-Fando el dia 1 de juliol de 1992.

2) Com a contrapartida de la servitud de pas a favor de l'Ajuntament per accedir al pou d'aigua i a

l'aparcament, els propietaris del terreny tindràn dret a disposar per a seva finca del servei d' aigua potable,
amb les mateixes condicions que els demés usuaris del servei.

3) Facultar el Sr. BatIe per signar l'escriptura de constitució de servitud de pas abans indicada.

7.- SORTEIG PER DESIGNAR ELS MEMBRES DE LES MESES ELECTORALS PER A
LES PROPERES ELECCIONS DE DIA 13 DE JUNY.- En compliment del que disposa l'article 26 de
la vigent llei orgànica del Règim Electoral General, complides totes les formalitats legals establertes,
I' Ajuntament ha format les meses electorals que s'indiquen, amb les persones que s'expressen i pels
càrrecs que es detallen.

MESA A:

TITULARS:
President: Margarita Bagazgoitia Barrera

I er.Vocal: Maria Luisa Alonso Cubillo

2n Vocal: Carmen Jaume Martínez

SUPLENTS:
Del President: Juan Carlos Baltasar Cifre
Del President: Joana Aina Ginard Ginard

Deller Vocal: Maria Angeles Hermida Izquierdo
Deller. Vocal: Pablo Giménez Vidal.

Del 2n Vocal: Maria Neus Font Ripoll
Del2n Vodal: Ana Maria Hemàndez Dols.

MESAB:
TITULARS:

President: Mercedes Nieto Enseñat
ler.Vocal: Manuel Serrano Llabrés
2n Vocal: Juan Bautista Maura Arbós

SUPLENTS:
Del President: Marcelo Gustavo Nieto Duben

Del President: Raquel Torrabadella Cobos

Deller Vocal: José Ramón Morey
Deller. Vocal: Maria Morey Ballester

3
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Del 2n Vocal: Susana Serrano Esquembre
Del2n Vodal: Maria Luisa Rabadan Pons.

PRECS I PREGUNTES.- El Regidor Sr. Bauzà pregunta si s'ha tingut l'entrevista amb els
propietaris afectats pel camí de Sa Vela que es va tractar a la sessió anterior.

El Sr. BatIe contesta que no, si bé pensa fer-ho tan prest com pugui.

El mateix Regidor Sr. Bauzà pregunta que hi ha sobre un llibre que regala la Sra. Truyols.

El Sr. BatIe contesta, que més que un llibre es tracta d'unes làmines soltes i s'ha demanat cost per
emmarcar-les.

La Regidora Sra. León posa de manifest la queixa d'un veí que requerí els serveis de la policia
local perque dins una propietat veinada hi havia un ca de la raça rotweiler i que no fou atesa per la policia,
havent de requerir la presència de la guàrdia civil

El Sr. BatIe contesta que és el primer moment que s'assabenta d'aquest assumpte, si bé creu que
aquest tema dels cans també entra dins les competències de la guàrdia civil.

A continuació pregunta si ha mancat aigua en el diposit municipal, perque s'ha enterat que els dies

passats hi dugueren viatges d'aigua amb un camió.

El Sr. BatIe contesta que es tracta d'una avaria de les instal.lacions electròniques, i que aquest
problema està sol.lucionat.

En aquest estat i no havent-hi altres assumptes a tractar, el Sr. President aixecà la sessió a les vint
i-dues hores i trenta minuts, de la qual s'extén la present acta i jo com a Secretari certifico
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ACTA DE L'APROVACIÓ INICIAL DEL PRESSUPOST
GENERAL D'AQUESTA CORPORACIÓ PER A L'EXERCICI DE 1999.

SESSIÓ CELEBRADA DIA 17 DE MAIG DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 17 de maig de 1999, a les vint-i-dues hores
i trenta minuts, sota la Presidència del Sr. Batie Antoni Arbona Pujadas, es reuní

l'Ajuntament Ple a la Casa Consistorial, en sessió pública especial, amb l'assistència
dels Regidors Miquel Ramon Matas, Gabriel Flaquer Maimó, Damià Farré Moreno,
Sebastià Bauzà Martorell, Gabriel Ferrà Martorell, Gabriel Genovart Rosselló i
Antònia León Morey. Hi concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest Ajuntament
Vicenç Matas Font.

L'objecte de la sessió és discutir i, en el seu cas, aprovar inicialment, el

pressupost de l'exercici de 1999, elevat a aquesta Corporació Municipal pel Sr.
President en la forma prevista a l'article 194-4 de la Llei 39/1988, de 28 de

desembre, Reguladora de les Hisendes Locals i la Plantilla que comprèn tots els
llocs de feina reservats a funcionaris, personal laboral i eventual.

Assabentats de la memòria de la Batlia relativa als ingressos i despeses del

pressuposts i trobant-los, en la seva totalitat, conformes amb els serveis que vénen a

càrrec de la Corporació, així com els recursos que s'estableixen per entendre'ls,
s'acorda per unanimitat prestar-li aprovació.

Així mateix acorden per unanimitat aprovar la plantilla en la forma que a

continuació s'exposarà.

En conseqüència el pressupost general i la plantilla es fixen en la següent
forma:

PRESSUPOST DE L'ENTITAT

INGRESSOS

Capítol 1.- Imposts directes

Capítol 2.- Imposts indirectes

Capítol 3.- Taxes i altres ingressos
Capítol 4.- Transferències corrents

Capítol 5.- Ingressos patrimonials
Capítol 7.- Transferències de capital

43.693.794 ptes.
14.090.000 "

22.139.300 "

22.939.184 "

1.200.000 "

18.593.641 "

total ingressos 122.655.919 ptes.
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DESPESES

Capítol 1.- Despeses de personal
Capítol 2.- Béns corrents i serveis

CapítoI3.- Despeses financeres

Capítol 4.- Transferències corrents

Capitol 6.- Inversions reals

Capítol 7.- Transferències de capital
Capítol 9.- Passius financers

30.040.000 ptes.
33.285.855 "

1.100.000 "

15.369.480 "

34.002.814 "

3.444.850 "

5.412.920 "

total despeses . 122.655.919 ptes.

PLANTILLA

A) PERSONAL FUNCIONARI NUM. PLACES GRUP

1.-Amb habilitació de caràcter nacional

1.1 Secretari-Interventor B

2.- Escala d'administració general

2.1 Subescala administrativa C

3.- Escala d'administració especial.

3.1 Auxiliar de Policia Local D

B) PERSONAL LABORAL

Treballadors de manteniment

Netejadores a temps parcial
Auxiliar administratiu (mitja jornada)
Treballadores domiciliaries
Jardiner a temps parcial
Bibliotecari/a, punt d'informació juvenil i
assessoria lingüistica (mitja jornada)

2

3

2

C) PERSONAL EVENTUAL

Encarregat Poliesportiu a temps parcial 1

El Sr. President declara aprovat inicialment el pressupost en la forma descrita i base d'execució

que s'acompanya, així com la plantilla que comprèn tots els llocs de treball reservats a funcionaris,
personallaboral i eventual.
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Aquest acord d' aprovació inicial es considerarà elevat a definitiu sense necessitat d' adoptar un nou

acord,si no es presenta cap reclamació

Després s'acorda que el pressupost i plantilla siguin exposats al públic per un termini de 15 dies

hàbils, previ anunci en el BOCAIB i en els mitjans acostumats a aquesta localitat.

En aquest estat i havent finalitzat l'objecte de la reunió, el Sr. President aixecà la reunió essent les
vint-i-tres hores i trenta minuts, de la qual s'estén la present acta i jo el Secretari Certifie.

ELBATLE
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PER
L'AJUNTAMENTPLE DIA 12 DE JUNY DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 12 de juny de 1999 , a les dotze hores i
trenta minuts, sota la Presidència del Sr. Batie Antoni Arbona Pujadas, es reuní

l'Ajuntament Ple a la Casa Consistorial, en sessió pública ordinària, amb
l'assistència dels Regidors Miquel Ramon Matas, Gabriel Flaquer Maimó, Damià
Farré Moreno, Gabriel Ferrà Martorell, Gabriel Genovart Rosselló i Antònia León

Morey. Hi concorregué l'infrascrit Secretari d'aquest Ajuntament Vicenç Matas
Font.

t.-ACTES ANTERIORS.- Són aprovades per unanimitat l'acta de la
sessió ordinària del mes anterior i l'extraordinària celebrada dia 17 de maig per a

l'aprovació del pressupost de 1999.

2.- DESPESES.- Examinades les factures presentades s'aproven les

següents:
Miquel Sureda, per encàrrecs del mes de maig 145.000 ptes.
Enrique Arjona, per transport de contenidors 87.840 "

Gispert per clor 64.310 "

ATM, per un CD-ROM renovació Corporacions Locals 5.500 "

Gamma per un deshumificador 61.000 "

D.A.Sport per unjoc de canastes de basquet 224.721 "

Guillem Ginard per portes comptadors aigua 119.851"
Ferreteria Serra per còpies de claus 800 "

Llorenç Carbonell per transport de nins al pabelló Galatzó 3.000"

Saguibal per arreglar camí accés repetidor TV 2.928.256 "

La Industrial i Agrícola per gèneres servits 3.516 "

Miu, subscripció diari de Balears 3.500 "

Serbrok per assegurances responsabilitat civil i Dumper 272.134 "

Cafeteria Es Pont per subministraments al personal de bombers 26.161"
Restaurant Ses Cotxeries per un dinar als membres de la Corporació 92.976"

Paperons per fotocòpies 1.432 "

Alcampo per tres rodets fotogràfics 7.470 "

Alcampo per una calculadora 9.995 "

Cepsa per carburant 18.622 "

ASISA per primes assegurances enfermetat 62.105 "

Pep Ramon per medicaments 3.638 "

Info Mirben per material informàtic 17.519 "

Moviestar, per serveis telèfon 9.583 "

Forn Can Vidal per coques per una festa a Puigpunyent 34.500 "

Naybor per senyals 31.220 "

Apotecaria Maria A. Joy per analisis aigua 16.200 "

Transports MM per treballs de grua 18.560 "

Marc Sabater per formalització nòmines i assegurances 24.128 "

1
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Mundiagua per una bomba sumergida, manguera i quadre
de protecció, ma d'obra i desplaçament
Descal Balear SL per tuberia politilé, síquia, connexió,
ma d'obra i desplaçament
Mapoba, per senyals
Materials Establiments per gèneres servits
M.Sat SL per manteniment repetidor 1998
Level electrònics SL per subministre i instal.lació d'un pont
acustic luminós pel cotxe del policia local
Llanos Serra per revisió cotxe Skoda
Calzados Caty per dos parells de sabates personal manteniment

Eco-Recic1yn per retirar contenidors

Gesa, energia pous subministrament aigua
Gesa, enllumenat edificis municipals
Gesa, enllumenat vies públiques

354.125 "

14.313 "

8.600 "

3.555 "

134.435 "

175.156"

205.213 "

1.303.540 ptes.

1.240.736 "

8.352 "

20.474 "

180.000 "

3.-111 CERTIFICACIÓ OBRES EQUIP EMISOR DE TV.- Examinada la tercera certificació
de l'obra anomenada "Equip Emisor de TV", inclosa en els romanents del Pla d'Obres i Serveis de 1998,
realitzada per l'empresa Promocions i Construccions Saguibal SL i subscrita pel director de les obres

Miquel Sureda Rubert, per un import de 486.876 ptes., la Corporació acorda per unanimitat donar-li

aprovació.

4.- APROVACIÓ DELS MÒDELS DE DECLARACIÓ SOBRE POSSIBLE
INCOMPATIBILITAT I DECLARACIÓ DE BENS PATRIMONIALS.- La Federació Espanyolade
Municipis ha enviat a I' Ajuntament un mòdel de declaració sobre causes de possible incompatibilitat i

activitats, prevista a l'article 75.5 de la Llei 7/1985, reguladora de les bases de règim local, modificat per la
llei 9/1991 de 22 de març.

Igualment ha enviat un mòdel de declaració de bens patrimonials regulats a les indicades lleis, als
efectes de que puguin ser utilitzats a la constitució del nou Consistori, una vegada aprovats per
l'Ajuntament.

La Corporació, assabentada del contingut dels indicats mòdels de declaració, acorda per unanimitat

aprovar-los.

5.- ADJUDICACIÓ OBRES AMPLIACIÓ I MILLORA OBRES CEMENTIRI.- Atesa
l'acta d'obertura de les proposicions presentades per a I'ajudicació de les obres d'ampliació i millora del
cementiri municipal, de la qual es desprén estar interessades en l'execució de les referides obres les

següents empreses:

1) Dehesa Recursos Agroforestales SA, per import de

2) Construccions i promocions Saguibal SL

3) Pavimentos Quimipres Bal�ares SL

18.494.000 ptes.
17.097.904 "

17.790.000 "

2
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Atès que la Mesa proposa adjudicar a l'empresa Promocions i Construccions Saguibal SL la
realització de les indicades obres, al resultar la seva proposta la més econòmica i tenint en compta que la
baixa ofertada no es pot considerar temerària, la Corporació acorda per unanimitat adjudicar a Promocions
i Consruccions Saguibal SL la realització de dites obres per la quantitat total de 17.097.904 ptes.



091077 I

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

ACTA DE LA SESSIO D'APROVACIÓ DE L'ACTA DELA SESSIÓ ANTERIOR CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE
DIA 30 DE JUNY DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 30 de juny de 1999, a les vint-i-una hores itrenta minuts,es reuni l'ajuntament Ple a l'edifici municipal de Galilea en sessióespecial per a l'aprovació de l'acta de la sessió anterior celebrada pel Ple el passatdia 12 dejuny de 1999, en compliment del gue disposa l'article 36,2 del Reglamentd'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, de dia 28 denovembre de 1986, sota la Presidència del Sr. BatIe en funcions Antoni ArbonaPujadas i amb l'assistència dels Regidors Miguel Ramon Matas, Gabriel FlaquerMaimó, Damià Farré Moreno, Gabriel Ferrà Martorell, Catalina Pont Riera, GabrielGenovart Rosselló, Sebastià Bauzà Martorell i Antònia León Morey, assistits delSecretari de la Corporació Vicenç Matas Font.

Comprovat que assisteixen el nombre suficient per a vàlida constitució delPle, el Sr. BatIe declarà oberta la sessió, passant a examinar l'únic punt comprès al'ordre del dia gue és el següent:

LECTURA I APROVACIÓ, EN EL SEU CAS, DE L'ACTA DE LASESSIÓ ANTERIOR.-
Es donà lectura a l'acta de la sessió anterior i seguidament per laPresidència es preguntà si algun membre de la Corporació tenia que formularalguna observació a l'acta a la gue s'ha donat lectura, i no havent-se fet capobservació gueda aprovada.

Seguidament el Sr. President donà per finalitzat l'acte, aixecant la sessió ales vint-i-dues hores, extenguent-se la prese�;ª�:!?:�' a com a Secretari certifie.
�"'1 DB t:

EL BATLE
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ACTA DE CONSTITUCIÓ DE L'AJUNTAMENT.

En el Saló d' Actes de l'edifici municipal de Galilea, a les dotze hores del dia 3 de juliol
de 1999, en primera convocatòria, en compliment del que estableix l'article 195 de la Llei

5/1985, de 19 de juny i article 37 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic

de les Entitats Locals i als efectes de celebrar sessió constitutiva de l'Ajuntament, es reuneixen
els regidors electes següents: Antoni 1. Arbona Pujadas, Gabriel Genovart Rosselló, Guillem
Llaneras Serralta, Jerita Barceló Ballester, Jose Muncunill Ribas, Antonia Martorell Martorell,
Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzà Martorell i Gabriel Flaquer Maimó, els quals han presentat
prèviament les seves credencials, acreditada la seva personalitat i justificada la presentació de les

oportunes declaracions a efectes del Registre d'Interessos dels membres de la Corporació.

Queda formada la Mesa d'Edat, integrada perls regidors electes de major i menor edat,
respectivament. Presideix el regidor electe Gabriel Flaquer Maimó per ésser el de major edat, i
actua de Secretari de la Mesa, el que ho és de la Corporació Vicenç Matas Font.

Seguidament, comprovat que han conparegut la totalitat dels regidors electes i previ
jurament o promesa prestat personalment per cada un d'ells, de complir fidelment les obligacions
del càrrec de Regidor amb lleialtat al Rei i de guardar i fer guardar la Constitució com a norma

fonamental de l'Estat, la Mesa declara legalment constituida la nova Corporació.

A continuació es procedeix al' elecció de Batle, a efectes del qual, d' acord amb la
normativa establerta a l'article 196 de l'esmentada llei orgànica 5/1995, de 19 de juny, es

proclamen candidats per a la Batlia els Regidors que a continuació es relacionen:

- Antoni J. Arbona Pujadas
- José Muncunill Ribas
- Gabriel Flaquer Maimó

El President de la Mesa damana que la votació sigui nominal, a la qual hi estan conformes
la totalitat dels Regidors.

Duit a terme la votació s'obté el següent resultat:

- Antoni 1. Arbona Pujadas: 4 vots
- José Muncunill Ribas: 5 vots
- Gabriel Flaquer Maimó: O vots
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Havent obtingut la majoria absoluta de vots dels Regidors el candidat José Muncunill
Ribas, fou requerit pel President de la Mesa d'Edat, perque manifestas si acceptava o no el
nomenament, i havent expressat la seva acceptació fou proclamat Batle, prenguent
inmediatament possessió del seu càrrec prèvia promesa prestada personalment, de complir
fidelment les obligacions del càrrec de Batle amb lleialtat al Rei i de guardar i fer guardar la
Constitució corn a norma fonamental de I 'Estat.

El Sr. Batle expresa el seu agraiment i oferiment per tots

Constituida la Corporació sota la Presidencia del Batle Sr. José Muncunill Ribas es dóna
per acabat aquest acte, aixecant-se la sessió a les 12,30 hores, de la qual cosa s'extén la present
acta que signen tots els assistents, de la qual jo corn a Secretari certifico
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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PER
L'AJUNTAMENT PLE DIA 3 D'AGOST DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 3 d'agost de 1999, a les vint-i-una hores i
trenta minuts, sota la Presidència del Sr. Batle Josep Muncunill Ribas, es reuní

l'Ajuntament Ple a l'edifici municipal de Galilea, en sessió pública extraordinària,
amb l'assistència dels Regidors Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzà Martorell,
Antònia Martorell Martorell, Antoni Arbona Pujadas, Gabriel Genovart Rosselló,
Jerita Barceló Ballester, Guillem Llaneras Serralta i Gabriel Flaquer Maimó. Hi

concorregué l'infrascrit Secretari accidental d'aquest Ajuntament Josep Ramon

Marqués.

1) ACTA ANTERIOR.- Assabentats de l'acta de la sessió anterior és

aprovada per unanimitat.

2) PERIORICITAT DE LES SESSIONS DEL PLE.-L' article 46.2 de la
Llei 7/1995, de 2 d'abril, exigeix que el Consistori es reuneixi en sessió ordinària
com a mínim cada tres mesos, i l'article 41.7 del Reial Decret Legislatiu 781/1986,
de 18 d'abril estableix que els dies de les reunions ordinàries seran fixat prèviament
pel Ple.

Per la qual cosa el BatIe proposa que les sessions ordinàries del Ple siguin
una vegada al mes, concretament el quart dimarts, prèvia convocatòria, per tractar

els assumptes inclosos a l'ordre del dia, que contindrà, entre d'altres questions, les

propostes d'acord que, formulades per escrit pels membres del Consistori, s'hagin
presentat abans de les dotze hores del segon divendres anterior al Ple, o del primer
dia hàbil posterior, si fos inhàbil. Si el dimarts previst per la sessió ordinària fos

festiu, es traslladarà al dimarts següent i la presentació de propostes dos divendres
abans.

La proposta és aprovada per unanimitat dels assistents.

El Regidor Antoni Arbona manifesta I'agraiment del Grup Independent per
haver convocat les sessions ordinàries amb una perioricitat mensual, ja que això

comportarà donar més informació de les gestions municipals als ciutadans. AI
mateix temps demana si seria possible que les propostes presentades pels diferents

grups estiguessin a disposició de la resta dels regidors el dilluns següent al
divendres en que acaba el termini per presentar-les, per tal de tenir així més temps
per estudiar-les.

El Regidor Sr. Flaquer demana al Sr. Arbona si a la seva etapa anterior de
BatIe feia el mateix, ja que a ell li arribaven les propostes, juntament amb la

convocatòria, 48 hores abans del Ple i a penes disposava del temps necessari pel seu

correcte estudi.
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El Sr. BatIe intervé diguent que, per tal de donar la informació més

completa als grups polítics, les propostes estaran a la seva disposició a la Secretaria

municipal el dilluns següent al divendres en que acaba el termini per presentar les

propostes.

3) CREACIÓ I COMPOSICIÓ DE LES COMISSIONS INFORMATIVES.-De
conformitat amb el que disposa l'article 123 i següents del Reglament d'Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, per el millor estudi i preparació dels

assumptes que s'han de sotmetre a l'aprovació del Ple, el Sr. BatIe proposa la creació de
les següents Comissions Informatives Permanents:

Comissió d'Obres i Urbanisme. La qual tindrà a més la funció d'informar totes les
sol.licituds de llicència d'obres.

Comissió Especial de Comptes: La qual a més de les competències que assenyala
l'article 127.2 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les
Entitats Locals, actuarà com a comissió informativa permanent pels assumptes relatius a

economia i hisenda de la Corporació.

Segons disposa l'article 125.B del R.O.F. cada Comissió estarà integrada de manera que
la seva composició s'adapti a la proporcionalitat dels distints grups polítics representants
de la Corporació, respectant el principi de representativitat de tots els grups.

La proposta és la següent:
Dos representants del Grup Socialista.
Dos representants del Grup Independent.
Un representant del Grup Popular
per cada una de les dues Comissions abans indicades.

La inscripció concreta a cada Comissió dels membres de la Corporació que hagin de
formar part en representació de cada grup, es farà pel seu portaveu, en comunicació

dirigida al Sr. BatIe i del qual s' assabentarà el Ple. Podrà designar-se d'igual manera, un

suplent per cada titular.

El Regidor Sr. Arbona suggereix que per millorar el bon funcionament de I' Ajuntament, i
tal com es preveu al Reglament d'Organització de les Entitats Locals, es crein dues

Comissions més: la Comissió Informativa de Serveis Generals i la de Assumptes
Generals, que serviria per informar les propostes que hagin d'anar als Plens.

El Regidor Sr. Flaquer demana al Sr. Arbona a quin any es va aprovar el Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, i perquè, si,ja que
també estava en vigor a la'seva etapa com a BatIe, no havia creat aquestes Comissions que
ara demana.

El Sr. BatIe intervé diguent que s'estudiarà el suggeriment fet pel portaveu del Grup
Independent.
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El Regidor Sr. Ramon suggereix la possibilitat de que els nomenaments dels

representants de cada grup es facin en aquests moments i donar així la possibilitat de
convocar una reunió de la Comissió Informativa d'Obres i Urbanisme pel proper dissabte
dia 7. La proposta és acceptada per tots els grups, quedant les dues Comissions formades
de la següent manera:

Comissió Informativa d'Obres i Urbanisme:

Grup Socialista (Titulars) : Sebastià Bauzà

Miquel Ramon

(Suplents): Josep Muncunill

Antònia Martorell
Guillem Llaneras
Antoni Arbona

Grup Independent (Titulars):

(Suplents): Jerita Barceló

Gabriel Genovart

Grup Popular, Titular: Gabriel Flaquer

Comissió Especial de Comptes:
Grup Socialista (Titulars): Miquel Ramon

Sebastià Bauzà

(Suplents): Josep Muncunill
Antònia Martorell

Grup Independent (Titulars): Gabriel Genovart
Jerita Barceló

(Suplents): Antoni Arbona

Guillem Llaneras

Grup Popular, Titular: Gabriel Flaquer

4) NOMENAMENT DE REPRESENTANTS DE LA CORPORACIÓ EN ELS

ORGANS COL.LEGIATS I INSTITUCIONS EN ELS QUALS HA DE SER

REPRESENTADA.-Per formar part d'aquestes entitats com a representant de

I' Ajuntament, el BatIe proposa els següents nomenaments:

- Mancomunitat de Tramuntana:

Titulars:

Josep Muncunill Ribas

Miquel Ramon Matas

Suplents:
Sebastià Bauzà Martorell
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Gabriel Flaquer Maimó

- Consell Escolar:

fa Joan Ferrà Martorell

- Fons Mallorquí de Solidaritat:
Antònia Martorell Martorell

- Consell d' Administració de la Caixa d'Estalvis "Sa Nostra"

Josep Muncunill Ribas

- El Sr. Arbona demana qui serà el representant de la Corporació a la Federació d'Entitats
Locals de les Illes Balears, el Sr. Batie contesta que ell mateix.

El Regidor Sr. Arbona sol.licita a continuació la possibilitat de que un dels representants
del Consistori a la Mancomunitat de Tramuntana sigui un dels regidors del Grup
Independent, per tal de mantenir la proporcionalitat dels resultats de les eleccions.

El Sr. Batie contesta que estudiarà la seva petició i la proposta és aprovada per la

Corporació en els termes abans indicats.

A proposta del Sr. Arbona s'acorda agraïr a la Sra. Magdalena Balaguer, que fins ara ha
estat la representat de I' Ajuntament al Consell d' Adminstració de la Caixa de Balears "Sa

Nostra", la labor que ha desenvolupat fins ara en aquest Organisme.

5) CONÈIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DEL BATLE DE NOMENAMENT
DE TINENT BATLE, PRESIDENT DE LES COMISSIONS INFORMATIVES I
DE LES DELEGACIONS DE LA BATLIA.- El Sr. Batie amb motiu de la renovació
del Consistori dóna compta de la resolució adoptada, que diu:

"1) Nomenament de Tinent Batle.-
De conformitat amb les facultats i atribucions concedides per l'article 4].3 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, veng a nomenar

Tinent Batie al Regidor: Miquel Ramon Matas.

AI mateix temps dispòs el cessament com a Tinent BatIe del Regidor Sebastià Bauzà

Martorell, el qual fou nomenat per resolució d'aquesta Batlia el dia 3 de juliol actual.

AI Tinent Batie li correspondrà substituir en la totalitat de les seves funcions al BatIe en

els cassos d'absència, malaltia o impediment que li impossibiliti per a l'exercici de les
seves atribucions, així com desenvolupar les funcions de Batie, suposat que es produesqui
vacant a la Batlia, fins a la presa de possessió delnou Batie.

2) Nomenament de Presidents de Comissions Informatives.
Es creen les següents Comissions Informatives:

- Comissió d'Obres i Urbanisme, Presidida per Sebastià Bauzà Martorell.
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- Comissió Especial de Comptes, Presidida per Miquel Ramon Matas.

3) Delegacions.-
Les Delegacions que s'han fet dins l'àmbit dels assumptes que s'indiquen, són les

següents:

- Àrea d'Obres i Urbanisme: Sebastià Bauzà Martorell.

- Serveis Generals i Portaveu de l'equip de Govern: Miquel Ramon Matas.

- Joventud i Cultura: Antònia Martorell Martorell.

- Àrea d'Esports: Gabriel Flaquer Maimó.

- Les Àrees d'Acció Social, Sanitat, Personal d'Administració

desempenyades directament pel Batie."

Policia seràn

La Corporació es dona per assabentada.

6) NOMENAMENT DEL REGIDOR QUE HA D'EXERCIR LES FUNCIONS DE

TRESSORER.- L'article 92.4 de la Llei 7/1985, en relació a l'article 2 del Reial Decret

1732/1994, assenyala la possibilitat de que les funcions de tressoreria de I' Ajuntament
poden ésser atribuides a un membre de la Corporació.

Aquest nomenament comporta l'obligació de constituir fiança de la manera prevista per
les disposicions vigents.

L'ordre de 16 de juliol de 1963 preveu la possibilitat que en el cas que la Corporació opti
per encarregar les funcions de tressoreria a un dels seus membres, de rellevar-lo de

l'obligació de constituir fiança i acordà, en aquest cas, de manera expressa, que la resta de

membres de la Corporació seran responsables solidariament del resultat de tal gestió.

Baix aquest supòsit, el Sr. Batie proposa com a Tessorer al Regidor Miquel Ramon Matas.

La proposta és aprovada per unanimitat dels assistents.

Arribats a aquest punt i havent finalitzat els punts a tractar a la reunió el Sr. Batie intervé

diguent:

"L'equip de govern que he anomenat avui ha estat fruit de les converses mantingudes
amb tots els grups polítics representants a I' Ajuntament.

Després del resultat de les eleccions vàrem ser l'únic grup que va oferir o demanar

col.laboració per poder gobernar amb estabilitat els propers quatre anys. Malauradament

el grup Independent ni tans sols va voler parlar amb membres tan de l'Agrupació
Socialista de Puigpunyent com de I 'executiva del PSIB, a fi de formar un equip de govern

conjunt, malgrat de disposar d'objectius i programes similars. Es limitaren a comunicar-
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nos la seva intenció de governar en minoria o de ser oposició.

Per altra banda, l'únic Regidor del Partit Popular, amb el seu vot va decidir que fóssim
nosaltres els qui governéssim i ens ha ofert la seva col.laboració. És per això que nosaltres
li hem encomanat la tasca municipal de l'esport.

I

De totes formes, vull manifestar que estem oberts a qualsevol suggerència o crítica
referent al govern de Puigpunyent i Galilea, i espero la participació de tots per poder fer
del nostre municipi un poble millor."

En aquest estat i no havent-hi altres assumptes a tractar el Sr. President aixeca la sessió
éssent les vint-i-dues hores i trenta minuts, de la qual s'extén la present acta i jo com a

Secretari certifico

ELBATLE
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER
L'AJUNTAMENT PLE DIA 24 D'AGOST DE 1999

A la vila de Puigpunyent a dia 24 d'agost de 1999, a les vint-i-una hores i trenta
minuts, sota la Presidència del Sr. BatIe Josep Muncunill Ribas, es reuní
l'Ajuntament Ple a l'edifici municipal de Galilea, en sessió pública ordinària, amb
l'assistència dels Regidors Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzà Martorell, Antònia
Martorell Martorell, Antoni Arbona Pujadas, Gabriel Genovart Rosselló, Jerita
Barceló Ballester, Guillem Llaneras Serralta i Gabriel Flaquer Maimó. Hi
concorregué l'infrascrit Secretari accidental d'aquest Ajuntament Josep Ramon
Marqués.

1) ACTA ANTERIOR.- Obert l'acte pel Sr. President, es demana si
s'aprova l'acta de la sessió extraordinària celebrada el passat dia 3 d'aquest mes

d'agost, el Sr. Arbona manifesta que en el punt on s'anomenaven els representants
de l'Ajuntament a la Mancomunitat de Tramuntana, ell proposà que un dels dos fos
del Grup Independent i que, al seu parer, el Sr. BatIe li manifestà que s'estudiaria la
proposta, però que no s' aprovava el punt. El Sr. BatIe contesta que la proposta es va

aprovar tal com venia, i tendria sentit incloure un representant del Grup
Independent si el nombre de representants fos de tres. El Sr. Arbona manifesta que
en aquest cas el seu grup vota en contra de la proposta. I diu que seria desitjable que
cada una de les propostes presentades es votassin per tal de saber amb quina
proporció s'aproven a rebutjen.

A continuació el portaveu independent diu que al darrer punt de l'acta diu
que el Grup Socialista i el Grup Independent no parlaren després de les eleccions i
que això no fou així, el Sr. Ramon contesta diguent que el que diu l'acta és que les
dues Agrupacions no arribaren a parlar de formar equip de govern conjunt, però si
es mantingueren unes converses que no arribaren a acords concrets.

L'acta és aprovada amb el vot en contra del Grup Independent pel que
respecta al punt que s'indica al principi.

2) RESOLUCIONS.- Queden assabentats de les resolucions adoptades per
la Batlia.

3) CORRESPONDÈNCIA.- El Sr. BatIe dona compta d'un escrit de
l'Ajuntament de Mollet del Vallès en el qual demana l'adhesió de tots els
Ajuntaments dels municipis inclosos dins I 'àrea de parla catalana en la proclamació
del poeta Miquel Martí i Pol com a candidat de la literatura catalana per al premi
Nobel. La proposta és acceptada per unanimitat.

•

A continuació es dona lectura a un escrit del Leader II en el qual es demana
el nomenament d'un representant de l'Ajuntament, el Sr. BatIe explica breument en

que consisteix el projecte Leader II, diguent que concedeix ajudes en temes
arqueològics, etnològics, etc., el Sr. Arbona ratifique aquestes afirmacions i afegeix
que a més concedeix ajudes per creació d'industries i a tot el que representa millorar
el nivell de vida de la Serra de Tramuntana. El Sr. Muncunill proposa que
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representant del Consistori sigui el propi Batie. La proposta és acceptada per
unanimitat.

4) DESPESES.- El Regidor Miquel Ramon, exposa als assistents que a partir d'ara en

lloc de donar compta de les factures una per una, el que es farà serà donar una relació a

cada regidor i si volen més informació d'alguna de les factures les tendràn a la seva

disposició a les oficines municipals.

El Sr. Arbona manifesta que en aquesta primera relació que se'ls ha presentat voldria
aclariment de les factures dels viatges d'aigua fetes per Transports Pont Riera i Jaume
Martorell. El Sr.Ramon contesta que foren viatges d'aigua que es realitzaren amb motiu
de l'anterior incendi forestal de Son Net.

5) CERTIFICACIONS OBRES CAMI DE SA VELA.- Examinada la quarta i ùltima
certificació de l'obra número 59 "Urbanització camí de Ses Veles III tram", inclosa dins
el Pla d'Obres i Serveis de 1997, autoritzada per l'arquitecte Director Eugenio Pérez
Méndez i que importa 3.142.647 ptes., de les quals són a càrrec del CIM 2.514.l18 i a

càrrec de l'Ajuntament 628.529 ptes., la Corporació acorda per unanimitat aprovar-la.

Examinada la primera i única certificació de l'obra número 2 "Urbanització camí de Ses
Veles III tram", inclosa en el ROMANENT DEL POS 1997, autoritzada per l'arquitecte
director Eugenio Pérez Méndez i que importa 4.125.620 ptes, de les quals corresponen al
Conse1l3.300.496 i a l'Ajuntament 825.l24 ptes., la Corporació acorda per unanimitat

aprovar-la.

6) DEVOLUCIÓ FIANÇA A CONSTRUCCIONES JAUME PER OBRES AL
CARRER DE LA VILA I SON NET.- Donat compta de l'expedient instruit en virtud
d'instància signada per construcciones Jaume SA, sol.licitant la devolució de les fiança
constituida per a garantir el contracte de l'obra de Dotació de Serveis del carrer de laVila i
camí de Son Net, per import de 827.200 ptes. i constituida mitjançant aval bancari del
Banc de Crèdit Balear per respondre de les obligacions derivades del contracte i vist
l'informe favorable del Secretari Interventor, l'Ajuntament acorda per unanimitat accedir
al sol.licitat i retornar a l'interessat la fiança sol.licitada.

7) EXPEDIENT DE SUPLEMENTS DE CREDIT.- La previsió feta per algunes
partides del pressupost ha quedat curta o han sorgit despeses no previstes inicialment i es

per això que es fa necessari augmentar-les.

Els doblers per suplementar les partides concretes que més endavant es detallen,
s'obtindran amb càrrec al superavit de la liquidació de 1998.

Les partides a suplementar són:

21000-4
21200-4

2)201-4
22101-4
22608-1

Vies públiques (reparacions)
Edificis municipals (reparacions)
Poliesportiu municipal
Servei d'aigua potable
Altres despeses

3.500.000
1.000.000
1.000.000
1.000.000

1.000.000
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Indemnitzacions a membres de la Corporació
Vehicle policia local (senyals lluminoses)
Pla equipaments esportius

23300-1

62400-4
61100-4

2.043.818
355.000

2.405.824

Per la qual cosa el grup Socialista proposa augmentar les partides abans indicades i

exposar l'expedient al públic a efectes de reclamacions i, en el cas de no presentar-se'n,
s'entendrà la proposta elevada a definitiva sense necessitat d'un nou acord.

El Sr. Arbona manifesta que el seu grup vota a favor de la proposta menys en el punt que
fa referència a les indemnitzacions als membres de la Corporació, ja que troba que,

malgrat les necessitats d'un Ajuntament són moltes, no són necessàries tantes hores de

dedicació per part dels dos regidors que cobraran unes dietes per dedicació a temps
parcial.

La proposta és aprovada amb cinc vots a favor i quatre en contra del Grup Independent.

El Sr. Flaquer manifesta que el Grup Independent entra en una contradicció, ja que si a la

Comissió Informativa d'Hisenda votaren a favor, perque ara ho fan en contra.

8) DIETES I INDEMNITZACIONS ALS REGIDORS PER CÀRRECS POLÍTIC.
Fins ara les retribucions dels regidors estaven fixades per una quantitat fixa per assistència
als Plens i a les Comissions. A més el BatIe, els tinents de BatIe, Presidents de

Comissions, Delegats de la Batlia i Tressorer tenien una assignació econòmica en

funcions del seu càrrec.

El grup socialista pensa que les necessitats de I' Ajuntament han canviat i es fa necessària

una reestructuració de la presencia dels Regidors i Batle a I' Ajuntament, que, al seu parer,
ha estat fins ara del tot insuficient, ja que no s'han pogut atendre degudament tots els

temes municipals, i és per això que cada dia un Regidor i/o el BatIe estàn a les oficines

municipals per rebre als veinats que vulguin fer alguna consulta, suggeriment o

reclamació.

Aquesta major assistència dels Regidors, naturalment pensam que ha de ser retribuida en

funció del temps i dedicació a le tasques municipals. Això comportarà una millor atenció

al públic i una major agilitat a l'hora d'estudiar i resoldre tots els problemes que

sorgeixen en el dia a dia de la gestió municipal.

Per la qual cosa el grup Socialista proposa que les retribucions siguin les següents:

- BatIe: 50.000 ptes.
- Regidors amb delegacions de Batlia: 30.000 ptes.
- Regidors amb dedicació a temps parcial: 75.000 ptes.
- Per assistència als Plens: 5.000 ptes. per regidor
- Per assistència a les Comissions Informatives: 4.000 ptes. per regidor
- Per assistència a altres reunions en representació de I'Ajuntament: 6.000 ptes per

regidor.
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Les quantitats abans indicades s'entenen abans d'efectuar les corresponents retencions, i
poden esser acumulatives en un mateix regidor.

La Regidora Sra. Barceló demana si l'horari d'atenció al públic per part dels Regidors
acabarà a les cinc de I 'horabaixa, el Sr. Ramon contesta que no que serà un horari flexible
i que agrairia que la persona que vol parlar amb un regidor, abans concertàs una cita i
digués a quina hora li aniria bé.

El Sr.Arbona manifesta que és veritat que les necessitats de I' Ajuntament han augmentat i
es bò que un regidor dediqui més tamps a les tasques municipals, tal com també ho
manifestava el grup Independent en el seu programa, pero no veu necessària la presència
de dos regidors, a més del Batie i que no està d'acord amb l'increment de les retribucions
que això comportarà.

També demana si es preveu la cotització a la Seguretat Social d'aquestes persones.

El Sr. Ramon contesta que aqueixes retribucions contemplades com a dietes i
indemnitzacions per càrrec polític i en aquestes quanties no estàn subjectes als
descomptes per Seguretat Social.

El mateix portaveu Independent demana quines són les altres representacions de
I' Ajuntament.

Contestant el Sr. BatIe que es refereixen a les reunions de la Mancomunitat de
Tramuntana, Consell de Sa Nostra, etc.

El Sr. Arbona pregunta si les 6.000 ptes que dona I' Ajuntament per assistir a les reunions
del Consell de Sa Nostra son acumulatives a les dietes que abona la Caixa de Balears per
assistir a les reunions.

El Sr. Ramon contesta que les dietes de la Caixa aniran a la caixa municipal, i que el

representant únicament rebrà les 6.000 ptes.

La proposta és aprovada amb el quatre vots a favor del Grup Socialista i el vot del Grup
Popular; els quatre Regidors Independents voten en contra.

9) NOUS HORARIS D'ATENCIÓ AL PÚBLIC A LES OFICINES MUNICIPALS.
A les oficines municipals sovint es reben queixes dels veinats en el sentit que per l'horari
d'obertura al públic els hi és impossible passar per I' Ajuntament per arreglar els seus

assumptes.

Per la qual cosa el Grup Socialista proposa canviar l'horari d'obertura al públic de les
oficines i que quedaria de la següent manera:

De dilluns a divendres de 8 a 14 h. i de 15 a 17 h.

Aquest horari no tendrà plena vigència fins que les oficines estiguin definitivament
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instal. lades a Puigpunyent, ja que recollint el suggeriment del personal i mentres estan a

Galilea, l'horari dels matins serà de 8 a 13'30 h. i els horabaixes de 15 a 17 h.

El Regidor Sr. Arbona exposa que amb aquest nou horari no es dona cap facilitat als
usuaris ja que una persona que treballa a jornada partida de matins i horabaixes,
difícilment pot anar a l'Ajuntament en les hores en que està obert al públic, i que creu que
s'ha fet per més per satisfer els regidors que per donar facilitats als veinats. I que si no es

té obert els dissabtes, ja que es jornada hàbil, la gent no podrà emprar el registre.

El Sr.Ramon manifesta que després dels estudis que s'han fet entre els veinats, la gran
majoria està d'acord amb aquest horari i, si bé es veritat que l'horari d'atenció al públic
acaba a les cinc, tant ell com el Regidor Sr. Bauzà podràn estar a disposició de la gent
fins més tard.

La proposta és aprovada amb el vots a favor del grup Socialista i Popular i amb els quatre
vots en contra de l'Agrupació Independent.

10) NOMENAMENT ENCARREGAT DEL POLIESPORTIU MUNICIPAL.- En el
Ple de dia 17 de juliol de 1995 es va anomenar a Bartomeu Morey Capllonch encarregat
del poliesportiu municipal.

Tota vegada que es va anomenar com a personal eventual de gabinet, el Sr. Morey cessà
en les seves funcions en el moment del canvi del Sr. Batie.

Tenint en compta que les tasques desenvolupades pel Sr. Morey durant aquest temps han
estat satisfactòries i que per tal de mantenir les instal.lacions del poliesportiu en unes

condicions adequades,

El grup Socialista proposa la continuitat del Sr. Bartomeu Morey en les mateixes
condicions de treball i econòmiques que ha tingut fins ara, essent les seves feines les de
obrir i tancar les instal.lacions del poliesportiu, el seu manteniment i les funcions de
coordinador entre l'Ajuntament i els equips a persones que desenvolupin les seves

activitats en el poliesportiu; així mateix es proposa facultar el Sr. Batie per subscriure el

corresponent contracte.

La proposta és aprovada per unanimitat.

11) SENYALITZACIÓ DEL PERÍODE DE COBRANÇA PER A 1999.- El retart a

I 'arribada del disquet informàtic amb el padró de I 'IDI d'urbana d'aquest any, motiva que
la recaptació del tribut de venciment periòdic i notificació col.lectiva no es pugui cobrar
dins el períodes que regien en els exercicis anteriors, que era de 15 de setembre a 15 de
novembre.

Per la qual cosa, a I'ampar de l'article 87 del Reglament General de Recaptació, es

proposa per aquest any, que els períodes voluntaris de recaptació dels tributs que a

continuació es detallen, serà de dia 1 d'octubre fins dia 30 de novembre.
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Impost sobre béns immobles de naturalesa urbana

Impost sobre béns immobles de naturalesa rústica

Impost sobre activitats econòmiques
Impost per a vedats de caça
Publicitat
Taxa per a entrada de vehicles a edificis particulars.

La proposta és aprovada per unanimitat.

12) AGRAIMENT PER LA COL.LABORACIÓ EN LES TASQUES D'EXTINCIÓ
DE L'INCENDI FORESTAL DE DIA 8 D'AGOST.- Durant el passats 8 i 9 d'agost el
nostre terme va viure un dels seus pitjors dies, el foc va destruir més de 150 Ha. de bosc,
algunes cases es veren afectades i molta gent va sofrir dins el seu cos el que significava
perdre una cosa que estimava. El foc va fer un dany irreparable a la flora i fauna de
Galilea i Son Net.

Però gràcies a unes persones i a uns organismes que des d'un primer moment actuaren
d'una forma exemplar, es va poder aturar i extinguir sense que es lamentassin danys
personals.

El grup Socialista proposa donar les gràcies per l'ajuda que els diferents Organismes
Públics - Govern de les Illes Balears, Consell Insular, Ajuntament de Calvià, Ajuntament
de Palma, IBANAT, etc.- donaren per l'extinció del incendi, i també per l'interés

personal que demostraren les diferents autoritats contribuint a organitzar el millor possible
els serveis d'extenció. Al mateix temps proposam que per part dels Organismes que varen

intervenir es faci extensiva aquesta gratitud als cossos de seguretat que col.laboraren en

les labors d'extenció, tant policia local, bombers a qualsevol altra personal que hagués
participat.

També és vol afegir aquesta gratitut a tots els voluntaris, tant de Puigpunyent com de
Galilea a Calvià que participaren en l'extinció de l'incenci.

El Sr. Arbona manifesta que apart dels organismes esmentats s'hauria de fer extensiva la

gratitud a totes les persones i organismes següents:

Brigades i dotacions de I 'IBANAT

Guarderia Forestal
Bombers de Mallorca dels parcs de Calvià, Llucmajor, Inca, Sòller i Andratx.
Bombers de Palma
Guardia Civil (unitats rurals, comandància, SEPRONA, unitats i helicopter de tràfic)
Policia Local de Calvià
Protecció Civil de Calvià

Protecció Civil d' Andratx
Cos de voluntaris de protecció Civil de Calvià
2 avions Canadair (un amb base a Pollença i l'altra a Manises)
2 avions Dromader
1 avió Air Tractor
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I helicopter de vigilància forestal
I avió de vigilància forestal

Helicopter del Cos Nacional de Policia
Creu Roja
Voluntaris de Galilea
"Palco" vehicle centre de coordinació d'incendis forestals
Central d'emergències

La proposta és aprovada per unanimitat.

13) ESTUDI PEL TANCAMENT DE LA PROPIETAT DEL SR. ULBRICHT.- Fa
uns sis anys que el Sr. John Ulbricht va cedir un metre del seu terreny per fer el

poliesportiu de Galilea. Aquest terreny estava tancat per un mur, i hi va haver un

compromís per part de les persones que hi havia al Consistori en aquells moments de que
li tornarien refer el mur amb les mateixes característiques que tenia.

Ha passat el temps i això no s'ha fet, per la qual cosa el representant del Grup Popular
proposa que s'acordi estudiar aquest punt per tal de que a una propera reunió es pugi tenir

l'adequada informació per a la seva resolució.

El portaveu Independent manifesta que aquestes obres es començaren a fer l' any 1982 i a

més proposa ampliar aquest estudi al tancament de la propietat del Sr. Toni Sureda que
confronta amb el poliesportiu de Puigpunyent.

El Sr. Miquel Ramon contesta diguent que ja està en marxa un projecte que afectarà la
totalitat del poliesportiu de Puigpunyent i dins ell es contempla el tancament; i que en

aquests moments la proposta unicament es refereix al mur que es va enderrocar i no es va

reconstruir, i, tal com es va deixar, pareix que prot provocar un accident.

La proposta és aprovada per unanimitat.

14) VIGILÀNCIA FORESTAL PER PART DE LA POLICIA LOCAL.- Per part del
Sr. Arbona es presenta la proposta en el sentit de que el terme municipal és el de més
massa forestal de Mallorca i, per tant, amb un alt rise d'incendi forestal comja s'ha vist
en dues ocasions durant aquesta època d'enguany. El fet de que es pugui produir aquest
fet pot arribar a suposar un perill de pèrdues de bens materials i, el que és més important,
de vides humanes. L'anterior Equip de Govern dotà a la policia local d'un vehicle equipat
per a la vigilància forestal.

Per la qual cosa el grup Independent proposa que per prevenir o reduir, en la mesura del

que sigui possible, els danys que es puguin produir en cas de sinistre proposam que la
Policia Local del municipi dediqui gran part del seu horari a la vigilància de la massa •

boscosa del terme municipal i pugui intervenir en cas de que es produeixi un focus de foc.

També seria important adequar el seu horari a les hores de més perill i als dies de més alt
rise, Aquest servei s'hauria de realitzar entre ellS de maig i ellS d'octubre de cada any i
a més suposaria un increment de la seguretat per tot el municipi, ja que si recorr tot el



091093 I

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

temps el terme, també pot controlar altres incidències.

L'agent de Policia se l'hauria de dotar de la suficient preparació per intervenir

especificament en cas de que es produeixi aquest sinistre.

El Regidor Miquel Ramon contesta que es veritat que fins ara l'auxiliar de Policia Local
ha fet principalment feines d'ordenança i a vegades d'administratiu i que això també

passa amb la resta de personal, tothom fa unes feines que no són les pròpies del seu lloc
de feina, per això l'equip de govern, te en marxa un estudi de les necessitats de
l'Ajuntament i una reestructuració de les feines de tot el personal.

El Regidor Sebastià Bauzà contesta que pel que respecta a la proposta hi ha que fer una

matització, si bé es cert que disposa d'un vehicle nou, encara no ha pogut veure en cap
. moment l'equipament del vehicle. Ja que el minim que es necessita en un vehicle de

lluita contra incendis, és una moto serra i un cable, i el cotxe no té cap d'aquestes coses.

La proposta és aprovada per unanimitat dels assistents, amb les matitzacions fetes pel
Grup Socialista en el sentit que és necessari equipar convenientment el vehicle, i amb la
reestructuració de feina de tot el personal i especialment pel que respecta a l'auxiliar de

policia local.

15) REDACCIÓ PLA MUNICIPAL D'EMERGÈNCIA.- La recent tragèdia viscuda
amb motiu de l'incendi de Galatzó-Galilea va posar en evidència que en cas de calamitat

pública ningú sab bé el que fer i per manimitzar les conseqüències d'un desastre és

imprescindible que tothom sàpiga on ha d'estar i que ha de fer, tan autoritats com veïnats.

Aquesta vegada ha estat un incendi, demà potser una inundació i un altra dia un rescat

d'un accidentat al Puig de Galatzó.

Les situacions d'emergència que es poden viure són moltes, i generalment si hi ha una

bona coordinació dels Agents d'Emergència els efectes són menors. Per això cal tenir un

Pla d'Emergència Municipal que contempli un catàleg de riscos, un catàlec de recursos

mobilitzables, objectius bàsics que cal cobrir i l'estructura jeràrquica funcional dels
serveis coordinats de Protecció Civil.

Per la qual cosa el Grup Independent proposa redactar un Pla d'Emergència de

Puigpunyent.

El Regidor Sr. Ramon contesta que ja estan iniciades les gestions,ja que s'han trobat que
l'equip de Govern anterior no n'havia fet cap. I per això ja han iniciat les labors
d'assessorament amb els tècnics per tal de disenyar un Pla el més efectiu possible.

El Regidor Sebastià Bauzà manifesta que en el mes d' octubre presentarà una informació
de les tasques que s'han realitzat per l'el.laboració del Pla i que la primera passa a fer es

tenir un inventari dels camins de tot el terme municipal, del seu estat i de la possibilitat
que hi puguin transitar els vehicles dels bombers.

Afegeix, el Sr. Bauzà, que ja s'han iniciat els contactes amb la Direcció General de
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l'Interior per tal de demanar-lis assessorament i ajuda tècnica per a la seva el.laboració.

16) CREACIÓ DEL COS DE VOLUNTARIS DE PROTECCIÓ CIVIL.- El gran
incendi forestal succeit el passat diumenge 8 d'agost i que afectà 150 hectàrees de bosc i
al nucli urbà de Galilea posà de manifest la necessitat de tenir, com ja ho tenen molts
altres municipis, un Cos de Protecció Civil.

I és per això que el Grup Independent proposa la creació del Cos de Voluntaris de
Protecció Civil de Puigpunyent i Galilea, ue estarà format per veinats i veïnades d'aquest
municipi. Aquestes persones han d'estar preparades per actuar en cas d'una emergència:
incendi, inundació, accident, grans esdeveniments, etc. i han de rebre la formació mínima
necessària .

. Aquest Cos de Protecció Civil ha d'estar equipat convenientment, se'l ha de dotar d'un
vehicle preparat per extinció d'incendis, de l'uniforme i material adient, així com del
sistema de comunicació d'emergències 112.

El Regidor Miquel Ramon contesta que aquest punt està en relació amb l'anterior i que el

personal voluntari únicament ha de tenir actuacions complementàries en l'extinció dels
incendis.

El Regidor Sr. Bauzà manifesta que l'únic uniforme que han de dur són unes camisetes

que tenen inscrites la paraula "voluntari", i que en cap moment han de substituir els

bombers, ja que no tenen la preparació adeqüada per tasques d'extinció d'incendis, ni
tenen el grau d'especialització dels bombers.

El Regidor Sr. Ramon afegeix que la creació d'aquest cost, estarà inclosa dins el Pla

d'Emergències.

El Regidor Sr. Flaquer diu que fa uns setze anys ja hi va haver un incendi bastant greu i
l'anterior equip de Govern no havia pres cap mesura similar a les que ara demanael Grup
Independent per fer front a aquestes situacions.

La proposta és aprovada per unanimitat, fent, el grup Socialista unes matitzacions en el
sentit que el cos de voluntaris únicament han de tenir unes tasques complementàries a les
dels cossos especialistes en l'extinció d'incendis, mai han de substituir la labor dels
bombers.

17) NETEJA DE SOLARS I PARCEL.LES.- La prevenció d'incendis forestals passa
necessàriament per tenir els solars i parcel.les netes, com a recurs per aturar el foc. En el
darrer incendi s'ha pogut constatar que és imprescindible que les parcel.les que
confronten amb el bosc estiguin netes, ja que aquelles que hi estaven han actuat com a

tallafocs. Probablement, si totes les parcel.les urbanes haguessin estat netes no s'hauria

posat en perillla totalitat del poble i l'angoixa viscuda no hauria tingut el dramatisme que
va tenir.
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Les Normes Subsidiàries de Puigpunyent a l'article 2.3.4.3 preveuen com a obligació dels
titulars de solars que els mantenguin nets de vegetació.

El grup Independent proposa que es comuniqui a tots els propietaris de solars i parcel.les
que tenen l'obligació de mantenir-los nets.

El Regidor Sr. Ramon contesta que fins ara la informació donada als propietaris de solars
i parcel.les referent al perill que suposa tenir els terrenys bruts ha estat nul.la.

El Regidor Sr. Flaquer manifesta que a Son Serralta hi ha alguns solars que són un

vertader perill i no s'ha fet res tal que els propietaris els netejassin.

El Sr. Batie afegeix que netejar els solars és de sentit comú i el problema és trobar la
fórmula adeqüada per entrar dins les propietats a fer-los nets quan el propietari es

desconegut o es desenten de les seves obligacions en aquest sentit. Continua diguent, el
Sr. Batie, que exposarà aquest problema a la propera reunió que ha de mantenir amb
membres de la Conselleria de Medi Ambient

La proposta és aprovada per unanimitat.

18) PLA URGENT DE RECUPERACIÓ DE LA ZONA AFECTADA PER
L'INCENDI FORESTAL DE DIA 8D'AGOST.- El Regidor Sr. Arbona manifestaque
amb motiu del gran incendi forestal succeit el passat diumenge 8 d'agost i que afectà 150
hectàrees de bosci i al nucli urbà de Galilea, proposa el Grup Independent que de forma

urgent l'Ajuntament, en coordinació amb la Conselleria de Medi Ambient del Govern de
les Illes Balears, elabori un Pla de Recuperació de la Zona afectada per l'incendi forestal i

que com a mínim desenvolupi les següents qüestions:

- Neteja de fems i repoblació de la zona boscosa, començant per les hectàrees llindants al
nucli urbà de Galilea.

- Senyalització de la zona.

- Dotació d'ajudes als propietaris afectats per la recuperació d'elements etnològics i
•

geològics destruits o deteriorats pel foc.

- Dotació d'ajudes als propietaris afectats per a la recuperació de les seves cases

destruides o deteriorades pel foc.

- No cobrament de l'impost sobre bens immobles als propietaris afectats, tant en zona

urbana com en zona rural, durant els anys que duri la recuperació.

També, continua diguent el Sr. Arbona, creim que per a dur a terme la recuperació de la

zona s'ha d'implicar el màxim als veinats, per exemple per a la neteja i repoblació.

El Regidor Sr. Ramon contesta que ja s'han iniciat les gestions amb la Conselleria de

Medi Ambient en el sentit que en ésser el moment adeqüat i mitjançant una avioneta, es
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procedirà a la repoblació forestal dels terrenys afectats.

Pel que respecta a subvencionar amb l'import del rebut de l'IBI als propietaris afectats,
demana al Sr. Arbona, que s'ha de fer amb els propietaris que no tenen la casa d'alta,ja
que creu que no és correcte subvencionar a unes persones que no paguen l'impost i per tal
han comès una infracció davant l'Ajuntament. Creu que no es pot generalitzar a l'horade
subvencionar, sinó que s'ha d'estudiar cada cas en particular.

El Sr. BatIe continua diguent que a l'hora d'efectuar la repoblació forestal, s'ha de fer
d'una manera racional, inteligent i d'acord a la zona i estudiar si es millor pins o alzines,
per la qual cosa convé assessorar-se amb els tècnics adeqüats.

19) ACTIVACIO DEL PLA PREVIMET 99.- El Govern de les Illes Balears, per
mediació de la Conselleria de la Funció Pública i Interior ha posat en funcionament el Pla
PREVIMET 99 de prevenció i intervenció en el cas de pluges torrencials, gota freda,
desbordament de torrents, etc.

I es per la qual cosa que el Grup Independent formula la següent proposta d'acord:

Preocupats pel fet de que, en cas de pluges torrencials, alguns dels torrents que travessen
el municipi es desbordin i provoquin inundacions, proposam que I' Ajuntament estableixi
els contactes necessaris amb el Govern, per tal de dur a terme la prevenció necessària.

Aquesta actuació passa, entre altres coses, per la revisió de l'estat dels llits dels torrents,
especialment Sa Riera al seu pas pel nucli urbà de Puigpunyent.

Que se sàpiga des de I' Ajuntament totes les passes a seguir i accions a realitzar en el cas

de que es doni el perill o es produeixi la catàstrofe.

El Regidor Miquel Ramon contesta que aquest Ajuntament fou el primer en establir
contactes amb l'actual Govern de les Illes Balears per tal de tractar aquest tema i que es

discutiran a fons en una propera reunió.

20) PERILL PELS VEHICLES A LES GRAVERES DE LA GARRIGUETA
RASSA.- El portaveu del Grup Independent manifesta que la carretera de Puigpunyent
Palma a l'altura de la Garrigueta Rassa s'ha convertit en un pas molt perillós per, entre

d'altres, les següents raons:

- Sortida continua de camions de gran tonatge i que maniobren amb excessiva lentitut.
- La majoria de les vegades aquests vehicles no porten cap tipus de protecció, tipus lona,
en el que provoca que els materials transportats s'escampin per la carretera i inclús

perjudiquin als cotxes que circulen rera ells.
- Entre el materials que els camions verteixen, la terra que arroseguen amb les rodes i la •

pols que les mateixes graveres provoquen es produeix sovint una tal nuvolada de pols que
impedeix la visibilitat fins i tot a poca distància.
-Els dies de pluja alcen i esquitxen el fang de la carretera amb la conseqüent molèstia pels
conductors.
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Amb el boom constructiu que a hores d'ara es viu a la nostra C.A. l'activitat d'aquestes
pedreres s'ha intensificat notablement i la propietat i/o direcció de les mateixes no s'ha

preocupat amb absolut dels perjudicis que ocasiona als ciclistes i conductors en general,
casi sempre puigpunyentins i galileus que tenen com a via de comunicació principal amb
Ciutat l'esmentada crretera, per la qual transiten normalment per acudir diariament al seu

lloc de feina.

Per altra banda, les esmentades pedreres no compten amb llicència per activitat, i a més la
realitzen a un Ioc prohibit com és una àrea d'espais naturals. Si a tot això afegim que el

PP, que governa I' Ajuntament de Palma, presenta a les passades eleccions com a proposta
estrella el seu tancament i posterior realització d'un auditori naturals no ens queda més

que proposar:

a) Al Consell Insular que netegi o faci netejar la carretera entre les pedreres de la

Garrigueta Rassa i el polígon de Can Valero d 'una manera seriosa i intensa, com cal, i no

tirant una camionada d' aigua o passant una pala que no sol.luciona res, sino que empitjora
la situació.

b) A la Direcció General de Tràfic que vigili la correcta circulació dels camions de gran
tonatge i el correcte transport de les mercaderies, com manen les normes de circulació.

c) Al Govern Balear i Consell Insular que tanquin definitivament les pedreres, per acabar
així amb una activitat irregular a una àrea d'espais naturals.

Les tres propostes van solsament encaminades a que els veinats de Puigpunyent-Galilea i
demés conductors circulen sense les esmentades molèsties i sobre tot el perill que
l'esmentat comporta.

El Regidor Sr. Flaquer diu que fa uns anys que aquesta mateixa propostaja es va fer a un

Ple i fins ara no s'ha rebut cap tipus de resposta.

El Regidor Sr. Ramon contesta que està d'acord amb la proposta, però que el boom
constructiu no es d'ara i demana que l'anterior equip de Govern li passi totes les gestions
que s'han fetes fins aquest moments davant els diferents organismes i el que fara serà

reforçar les peticions.

El Sr. Batie manifesta que creu que s'hauria de desglosar la proposta en dues, la primera
tot el que respecte a la pedrera i els seus problemes, i la segona part seria el que afecta als

problemes de trànsit de la carretera, ja que apart d'aquest hi ha altres punts negres on es

produeixen sovint accidents de trànsit, els dos principals serien a l'encreuament del camí
de Son Roca i al punt on la carretera s'estreny quan arribam a l'entrada del polígon de
Can Valero.

La Corporació acorda per unanimitat dirigir escrits al Consell Insular i al Govern de les
Illes Balears sol.licitant la neteja de la carretera de Ciutat i que es millorin els punts
negres, ja que suponen un perill pels vehicles.
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21) SUBSTITUCIÓ DE LES ACTUALS PEPERERES PER UNES DE NOVES I
COL.LOCACIÓ D'ALTRE MOBILIARI URBÀ A GALILEA.- El portaveu
Independent manifesta que donat el mal estat en què es troben les actuals papereres de

s'Escopidor, sa placeta, poliesporti i es Clapers, i existint a les dependències municipals
uns senyals de trànsit adquirits en l'anterior legislatura per completar la insuficient

senyalització actual que garanteixi una circulació fluïda i segura al terme de Galilea.

I per la qual cosa proposa:
a) Substituir les papereres dels indrets assenyalats per unes de noves d'idèntiques
característiques a les actuals de Puigpunyent i afegir-ne una al costat de l'STOP de
l'entrada del poble -lloc habitual d'aturada de ciclistes-,

b) Col.locació del mobiliari urbà que es troba a I' Ajuntament pendent de ser col.locat.

El Sr. Ramon contesta que han trobat aqueixes papereres i mobiliari urbà, però ningú sab
on s'havien de col.locar. I que creu que l'equip de Govern anterior hauria d'haver

mantingut una entrevista amb l'equip actual per tal de posar-los al corrent de tots els

assumptes que hi ha en tràmit i pendents de realitzar. I també demana al Grup
Independent i, a més d' aquestes senyals, hi ha altres temes que estan pendents de resoldre.

L'equip de Govern respon al Sr. Arbona que si es col.locaran les senyals i papereres, però
abans han de resoldre altres assumptes que, al seu parer, són prioritaris.

22.- FUNCIONAMENT DE L'E.D.A.R. DE PUIGPUNYENT.- El Regidor Antoni
Arbona manifesta que el qui circula per la carretera de Palma en arribar a l'altura de la

depuradora sent una olor desagradable que denota un funcionament deficient, les causes

del qual cal esbrinar i sol.licitar de l'IBASAN que s'adoptin les mesures adients per tal

que el funcionament sigui òptim i compleixi les directives de la Unió Europea en matèria
d' aigües residuals.

I és per la qual cosa que proposa sol.licitar a l'IBASAN un informe explicatiu de les
causes del mal funcionament de I'E.D.A.R. de Puigpunyent, revocant el contracte de
manteniment amb l'empresa subcontratada si la causa n'és la manca de les actuacions

programades, i que en qualsevol cas es prenguin les mesures adients que garanteixin un

correcte tractament de les aigües residuals.

El Regidor Sr. Ramon contesta diguent que ha mantingut converses amb IBASAN i que
ha rebut un informe dels motius d'aquestes olors, que foren motivades per unes obres

d'ajustament de la depuradora i canvi d'uns filtres. I que no creu necessari revocar el
contracte de mantenimentja que la reacció per part de l'empresa ha estat satisfactòria.

23) MODIFICACIONS AL PROGRAMA DE FESTES PATRONALS DE
PUIGPUNYENT.- El Regidor Antoni Arbona manifesta que el programa de festes

d'enguany es presenta sota el títol de "Festes de la Mare de Déu d' Agost" i els actes

estrictament religiosos venen indicats dins el programa general. A una societat laica, com

és la nostra des que es va aprovar el1978 la Constitució, correspon una separació total de
les qüestions religioses i les civils, sense que això signifiqui menysprear les primeres. Tot
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el contrari com, com a grup, totalment respectuosos amb les opcions personals de fe de
cada Ú, i per això mateix entenem que el programa d'actes que organitza la Parròquia ha
de constar al programa, però separadament de la resta d'activitats. No veiem desitjable la
mescla de tot.

Per altra banda, observem una desconsideració envers el copatró del poble, Sant Roc, el
qual és reduït a no res, al no fer-ne cap menció i seria desitjable en properes edicions de
les festes d' Agost fer menció a Sant Roc.

Finalment entenem que les festes no són de la Mare de Déu, sinó de tots els habitants del
terme, que es poden celebrar en honor de la Mare de Déu, però un títol d'aquesta mena no

és respectuós en la llibertat religiosa que hi ha d'haver necessàriament. Això són, han
d'ésser, festes populars, i eque es denominin d'una o altre manera, evidentment, no hi
lleva ni afegeix majors quotes de "popularitat", però és important respectar les opcions
religioses personals de tothom i entenem que seria millor que les festes no es presentessin
com a "de la Mare de Déu", ni "en honor de la Mare de Déu".

Per la qual cosa proposa que en successives edicions dels programes de festes d'estiu es

tinguin en compte les observacions apuntades als antecedes d'aquesta proposta.

El Regidor Miquel Ramon contesta que I 'únic que han fet ha estat recuperar una tradició
que s'havia perduda en els darrers anys, que ell des d'aI.lot sempre havia conegut les
festes Patronats com a Festes de la Mare de Déu d'Agost. Per demostrar que és una

costum corrent en tots els pobles de Mallorca, aporta els programes d'alguns pobles,
Festes de Sant Bartomeu, Festes de Sant Agustí, Festes de Sant Roc, etc. Continua
diguent que la denominació d'una manera o altra no té perque implicar el grau de

participació de la gent, ja que són unes festes per tot el poble.

El Regidor Gabriel Flaquer diu que no és veritat que s'hagin oblidat de Sant Roc,ja que,
si bé no apareixia en el programa, si estava a la pancarta col.locada a l'entrada del poble. I
no entén aquest desig que figuri el Sant si abans, amb l'anterior equip de Govern, no es

feia cap referència ni a la Mare de Déu ni al Sant.

Duita a votació la proposta és rebutjada amb els cinc vots en contra del Grup Socialista i
.

el Grup Popular, votant a favor els quatre regidor del Grup Independent.

24) GRATUÏTAT DE LES FESTES DE GALILEA.- El portaveu Independent dona
lectura a la proposta i diu que en el terme municipal, format per dos pobles, es celebren
dos períodes de festes populars, un per a Puigpunyent i un per a Galilea. Tots els habitants
del municipi són iguals, paguen els mateixos imposts i han de tenir els mateixos drets,
així com tenen els mateixos deures.

En el tema de les festes populars no es compleix aquesta condició d'igualtat, els de

Puigpunyent les tenen totalment gratuïtes, subvencinades en la seva totalitat per
l'Ajuntament i els de Galilea sols les tenen subvencionades en part i la resta ho han de

pagar en forma de quota com a confrare o pagant l'entrada d'alguns actes.
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Per tant, creim que hiha una discriminació, en aquest sentit, entre els habitats de Galilea i
els de Puigpunyent s'ha d'acabar.

I per per això que el Grup Independent formula la següent proposta d'acord:

Per aconseguir aquestajusta igualtat entre els puigpunyentins i els galileus proposam que
I' Ajuntament acordi els següents punts:

- La Subvenció de la totalitat del cost de les festes populars de Galilea, sense que aquest
fet suposi una reducció de les mateixes, ni una baixada en la qualitat. Això suposaria
I' eliminació total de la quota de confrare que paga qualsevol habitant i que l' entrada a tots
els actes fos de franc.

-El suport a la Comissió de Festes de Galilea, com a grup cultural constituit al municipi,
perque segueixi organitzant aquestes festes i potenciar d'aqueixa manera

l'associacionisme i la participació ciutadana. Creim que per tenir un grup de persones
que, de manera altruista i voluntària, dedica part del seu temps de vacances a dinamitzar
la vida del poble és un fet, a vegades, poc habitual i que molts de llocs desitjarien.

- Que I' Ajuntament, com a institució representativa de tots i totes, tengui una persona
delegada dins dita Comissió de Festes per tal d'unir el Consistori amb el grup.

El Regidor Miquel Ramon contesta que, si bé la gratuïtat de les festes de Galilea és un

desig que tots compartim, creu que a dues setmanes de la seva celebració, no és el
moment apropiat de fer aquesta proposta. I si aquest era la intenció del Grup Independent
perque no ho va incloure en el pressupost que feren a principi d'any quan ells eren els qui
formaven l'equip de govern?

El Regidor Sr. Arbona diu que es va fer aquesta proposta a la Comissió de festes de

Galilea, però no arribaren a un acord definitiu.

El Sr. Ramon demana al Regidor Sr. Arbona si aquesta proposta s'ha fet d'acord amb la
Comissió de Festes de Galilea. Contestant-li que no.

El Regidor Socialista agraeix a la Comissió de Festes la feina desinteressada que estan

fent, malgrat, al seu parer, el poc suport que han rebut de I' Ajuntament. Continuant

diguent: que no creu convenient incloure un membre de l'Ajuntament dins la Comissió,ja
que això es podria entendre que la volen controlar i l'única intenció de l'equip de govern
actual és col.laborar amb la Comissió.

El Regidor Sr. Bauzà vol fer constar que si durant totes les legislatures anteriors no varen

poder arribar a cap acord amb la Comissió, perquè ara mostren aquest interés? '"

El Regidor Antoni Arbona manifesta que és l'únic poble de Mallorcaen que lagent hade

pagar per poder anar a festa.
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Els Regidors Socialistes rebutjen la proposta, manifestant que el primer que s'ha de fer es

mantenir converses Ajuntament-Comissió i intentar arribar a un acord que satisfaci
ambdues parts.

La proposta es rebutjada per cinc vots en contra i quatre a favor.

25) EQUIPAMENT DEFINITIU DEL PARC VERD.- El Regidor Antoni Arbona diu

que l'anterior equip de Govern inicià la reforma del parc verd de Puigpunyent i el preparà
per enterrar al nivell de terra el contenidor d' objectes voluminosos. Aquest treball ara s 'ha
realitzat i s'ha pogut netejar la zona.

Fa vàries setmanes algú cremà el contenidor de roba i, de passada, el de llaunes. Aquests
contenidors encara, a dia d'avui, no s'han reposat.

I és per la qual cosa que proposa que per acabar definitivament aquesta instal.lació de
recollida selectiva, l'Ajuntament acceleri, amb urgència, els tràmites per tornar tenir, el
més aviat millor, els dos contenidors que es cremaren (roba i llaunes) i a més sol.licitar la
instal.lació del contenidor de recollida d'oli mecànic. D'aquesta forma quedaria completat
el parc verd.

El Regidor Socialista Miquel Ramon contesta diguen que els contenidors que es cremaren

ja éstan sol.licitats i que han mantingut converses amb Medi Ambient, no tan sols per
reposar els dos contenidors, sino també per incrementar-ne el nombre.

Continua diguent que ell tenia entés que a Puigpunyent únicament hi havia dos
contenidors grocs per envasos, però en el CIM li asseguraren que n'hi havia quatre: un al

parc verd, un al carrer de Sa Travessia i dos més a Son Net.

Ell creu que no té perque haver-hi dos contenidors a Son Net, quan a Puigpunyent hi ha
llocs on fan molta més falta, ja que els dos existents sovint estan plens i que, al parer del
seu grup, aquesta distribució no és raonable. I que el Grup Socialista ha fet un estudi per
ampliar-ne l'oferta i incrementant els llocs on s'instal.laran, per tal que les persones no

s'hagin de desplaçar tan lluny del seu domicili.

El Sr. Batie afegeix que, a més d'incrementar-los, també s'està fent un estudi per tal de
minimitzar l'impacte que suposa trobar els contenidors amb els seus color tan vius, a un

poble que tots volem que continui mantenint el seu aspecte tradicional. Aquest estudi

contempla la possibilitat d'habilitar llocs tancats o camuflats mitjançant bru o altra

vegetació i que no suposin rompre l'estètica del municipi.

El Regidor Sr. Ramon demana perque al parc verd es va buidar la terra per enterrar el
contenidor d'objectes voluminosos i continuava a devora.

El Sr. Arbona contesta que la seva intenció era fer una solera al forat, aterracar les parets
verticals i fer-hi un desaiguament.
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El Regidor Sr. Ramon afegeix que l'aspecte en que es trobava el parc i l'aspecte de

neteja en que es troba actualment no té punt de comparació, unicament s'havia d'ordenar
al personal laboral que cada dia al matí hi fes una passada i retiràs els objectes que
estaven fora dels contenidors, ja que era el femer més gros que hi ha hagut mai a

Puigpunyent.

La proposta ès rebutjada per quatre vots en contra del Grup Socialista i un del Grup
Popular, ja que diven que no té sentit votar a favor si els dos contenidor ja fa tems que
han estat demanats.

En aquest punt el Regidor Sr. Bauzà manifesta que les propostes 14 fins a la 25, totes
elles presentades pel Grup Independent, que ha estat al front del Govern Municipal durant
els darrers vint anys, semblen presentades fora de temps ja que les podrien haver duites a

. terme durant les legislatures anteriors.

Prèvia declaració d'urgència, aprovada per la totalitat dels assistents, es debaten els

següents punts:

CONVOCATORIA ALS GRUPS POLÍTICS, ENTITATS CULTURALS O
ESPORTIVES PER NOMENAR REPRESENTANTS AL PATRONAT
MUNICIPAL DE CULTURA I AL PATRONAT MUNICIPAL D'ESPORTS.- El
Sr. Batie manifesta que ja que els patronats municipals de Cultura i d'Esports es

disolgueren quan va acabar la legislatura anterior. Proposa convocar totes les entitats
culturals i esportives del municipi, a més dels grups polítics amb representació a

l'Ajuntament, per tal que en un termini de quinze dies proposin els seus representants en

els Patronats abans indicats.

La proposta és aprovada per unanimitat.

PETICIONS D'AJUDES ALS AFECTATS PER L'INCENDI FORESTAL.- El Sr.
Batie dona compta de la reunió que mantingué amb els afectats pel recent incendi forestal,
llegeix les peticions que li feren i comunica als assistents que totes de totes les denuncies

presentades a l'Ajuntament s'ha donat al Servei de la Guàrdia Civil. A continuació

exposa les mesures que es podrien prendre, i que són:

A) En primer lloc insistir a nivell de la Conselleria de Medi Ambient sobre la retirada dels
arbres cremats i la repoblació forestal el més ràpid possible.

B) Plantejar que la repoblació forestal sigui d'alzina, com a arbre natural de la zona i més

segur davant els incendis.

C) Mesures per prevenir els incendis: netejar el sotabosc.

D) Netejar d'herbes seques els marges de Galilea

E) Portar l'aigua corrent i potable a Galilea.
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F) Arreglar i asfaltar els camins urbans que estan en males condicions de Galilea, com és
el cas del camí de Sa Roteta.

G) Habilitar un pressupost per ajudes als desperfectes que no queden coberts amb les
asse gu rances.

Tots els assistents donen suport a les mesures proposades pel Sr. Batie i l'insten a

mantenir les converses el més aviat possible.

PRECS I PREGUNTES.- El Regidor Sr. Ramon manifesta, en relació a la petició feta

pel Grup Independent a l'anterior Ple, de crear una Comissió de Serveis Generals, que no

la creu necessària,ja que no agilitzaria la labor municipal, sino més bé tot el contrari. Pero
si el que vol el Grup Independent és informació, l'equip de Govern està disposat a

facilitar-ne, prova d'això és que en un termini d'uns quants mesos els hi passarà un

informe complet i detallat de tot el que s'ha fet fins al moment en el tema de l'aigua a

Puigpunyent.

A continuació fa un repàs a l'estat en que trobaren les instal.lacions d'aigua potable del

municipi, comença exposant l'estat en que estaven els pous i diu que, dels quatre
existents, únicament un dells funcionava correctament, a tots s'han fet o s'han de fer

canvis, tals com instal.lació de comptadors, posar tubs per saber en tot moment la

profunditat de l'aigua, adeqüar les casetes i renovacions dels quadres elèctrics. En aquest
moment funcionen tots quatre i s'han adquirit dues bombes que estaven espenyades.

Pel que respecta al diposit, s'ha de fet net, s'ha instal.lat una màquina per clorar l'aigua,
es pren nota diària del consum i es visita de tres a cinc vegades al dia per controlar
l'entrada d'aigua.

En quan a la xarxa, es farà un mapa detallat per conèixer quins són els punts conflictius i
substituir-los i a més es farà més sectoritzada.

Tot això, al seu parer, evitarà haver de tallar el subministrament d'aigua.

Després fa una exposició de la política que es seguirà, recalcant que les seves intencions
seran diversificar l'extracció de l'aigua en tots els pous i no carregar tot el consum

únicament a un. I que en lloc de fer més sondejos, el que feran estudiar les possibilitats
tècniques i econòmiques de connectar pous privats a la xarxa per tal de tenir-ne un major
nombre i assegurar aixl el subministrament de la població.

El Regidor Sr. Arbona fa les següents precs i preguntes:

Es possible obtenir una còpia dels resultats dels analisis que es facin a l'aigua de la xarxa

municipal?

Ens poden facilitar tota l'informació del recent incendi forestal, per tal de tenir

conèixement de les actuacions fetes?
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Es tè pensat fer algun acte d'acomiadament al Secretari?

El Regidor Sr. Ramon contesta que si en els dos primers precs i que ja està en marxa fer
un acte amb motiu de lajubilació del Secretari.

El mateix Regidor Sr. Arbona demana com van les obres de la Casa de la Vila.

El Regidor Sr. Bauzà contesta que de moment estan aturades,ja que aquest mes d'agost
estan de vacances i que el termini per acabar-les és fins el dia 31 d'octubre d'enguany.

El Portaveu Independent demana una explicació referent a la manca d'informació de la

campanya de vacunació de cans a Galilea.

El Regidor Sr. Bauzà manifesta que pot se que sí que existís aquesta manca de publicitat
de la campanya, però que no tota la culpa és de l'Ajuntament, ja que ha existit una

deixadesa per part del menescal, ja que un dia ni tan sols es va presentar.

El Sr. Arbona sol.licita informació del recent camp de treball.

El Regidor Sr.Ramon contesta que les feines que feren foren netejar el camí de Sa Central
i el torrentó que va per la carretera d'Esporles i que recullies aigües pluvials del camí de
Son Forteza. Continua diguent que els participants eren 18 i entre ells no n'hi havia cap
de Puigpunyent; i que en properes edicions s'hauran de replantejar aquest tema ja que
han tengut molt poc temps per a la seva organització.

En aquest estat i no havent-hi altres assumptes a tractar el Sr. Batie aixeca la sessió essent

les zero hores i trenta minuts i de la qual s'estén la present acta i jo com a Secretari
certifico

ELBATLE
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 28 DE
SETEMBRE DE 1999.

Quan són les 21 '40 hores del dimarts dia 28 de setembre de 1999, es

reuneix a l'edifici municipal de Galilea, la Corporació en Ple per celebrar sessió

plenària ordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del batle, Sr.

Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents regidors, convocats en legal
forma: Srs. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Sra. Antònia
Martorell Martorell, per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas,
Gabriel Genovart Rosselló, Sra. Jerita Barceló Ballester i Sr. Guillem Llaneras

Serralta, per part de I' Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per
part del Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- APROVACIÓ DE LESACTES DE LES SESSIONSANTERIORS.

L'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 24 d'agost de 1999, és

aprovada pels presents per unanimitat.

2.- RESOLUCIONS.

Els regidors queden assebentats de les resolucions adoptades per la
Batlia.

3.- DESPESES.

Es presenta pel Sr. Miquel Ramon, regidor delegat d'Hisenda, una

relació de les factures presentades a l'Ajuntament el passat mes d'agost. Explica
que la seva intenció era que en l'esmentada relació hi figuràs el codi

corresponent a la partida pressupostària a la qual s'imputarà la despesa. Però

que per motius de manca de temps no ha estat possible. Es compromet a

presentar-ho a partir del següent Plenari.
Els regidors presents manifesten que es donen per assebentats de les

factures.

4.- CERTIFICACIÓ !;n DE L 'OBRA DE DOTACIÓ DE XARX4 DE

BAIXA TENSIÓ I XARX4 DE MITJA TENSIÓ DEL CAMÍ DE SA

VELA.

Examinada la certificació n? 1 i única de l'obra de dotació de xarxa

de baixa tensió i xarxa de mitja tensió del camí de Sa Vela, autoritzada per

l'enginyer industrial Juan Perelló Picornell i per un import de 4.070.838 ptes,
la Corporació acorda, per unanimitat, aprovar-la.
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5.- CERTIFICACIÓ OBRA DE ELECTRIFICACIÓ DEL CAMI DE SA
VELA.

Examinada la certificació número 1 corresponent a les obres
d'electrificació del camí de Sa Vela, autoritzada per l'enginyer industrial Juan
Perelló Picornell i per un import de 3.733.220 ptes, la Corporació acorda, per
unanimitat, aprovar-la.

6.- NOMENAMENT DELEGATDE LA BATLlA A GALILEA.

El Sr. Miquel Ramon dóna lectura a la següent proposta presentada pel
grup socialista:

"Galilea és un nucli de població separat de Puigpunyent, per això té una

problemàtica pròpia i unes necessitats que no sempre són les mateixes que
Puigpunyent, i tota vegada que per les anteriors legislatures s'ha tengut per
norma nomenar un delegat de la Batlia, el Grup Socialista vol continuar amb

aquesta costum i proposa nomenar Mercedes Nieto Enseñat, ja que és una

persona que viu a Galilea i que creim que reuneix les condicions i aptituts
adeqüades per aquest càrrec.

Aquesta persona tendrà un horari d'atenció al públic que, de moment,
serà els divendres de 17 a 20 h. a l'edifici municipal de Galilea i s'encarregarà
de coordinar tots els temes referents a aquest nucli. Com a compensació
econòmica rebrà unes dietes per càrrec polític de 20.000 ptes brutes mensuals."

El Sr. Miquel Ramon explica que la intenció inicial era satisfer unes

dietes com a compensació econòmica per la dedicació de la representant. No

obstant, de la proposta que es presenta es retira la qüestió referent a aquest tema

atès que el càrrec de què tractam no és ni polític ni té el caràcter de personal
municipal i, en conseqüència, no percebrà retribucions en tant no es trobi la
manera legal de solventar aquesta qüestió.

Per altra banda, comunica que les tasques de la representant seran

fonamentalment d'atenció al públic i de control de l'àrea de manteniment a

Galilea. Es pretén separar el personal municipal de manteniment, destinant-los
un a Puigpunyent i l'altre al nucli de Galilea.

El Sr. Arbona fa referència al que disposa l'article 122 del ROF en

referir-se a la figura del representant del batle. Entén que l'article és clar en el
seu contingut i que, per tant, ells no entren en debat sobre el nomenament de la
Sra. Nieto, ja que aquest és competència exclusiva del batie, el qual simplement
en dóna coneixement al Ple. Havent estat retirat el tema de les dietes a percebre
per la representant, la qual cosa sí hagués pogut esser discutible, es donen per
assebentats del nomenament, tot considerant que suposa seguir amb un costum,
que implica reconèixer el caràcter de nucli tradicional a Galilea.
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7.- APROVA CIO PROJECTE PISCINA.
8.- SOL.LICITUD INCLUSIÓ AL PLA D'OBRES I SERVEIS PEL 2000.

El Sr. Miquel Ramon, introdueix aquest tema llegint la següent
proposta:

"Aquest any s'han accentuat les deficiències que pateix la piscina del
restaurant Es Torrador, que fins ara es venia utilitzant per la gent del poble i és

per la qual cosa que el grup Socialista, d'acord amb les necessitats del municipi,
i tal com exposava en el seu programa electoral, proposa que la Corporació
aprovi el projecte
per a la construcció d'una piscina municipal, segons projecte redactat per
l'arquitecta Carolina Horrach, ubicat en el poliesportiu municipal i que consta
de piscina infantil i d'adults, vestidors, solarium, bar i un tancament.

Cal destacar que en la construcció de la piscina i en el seu tancament,
està pensat tenir la màxima cura de l'entorn per tal d'evitar un impacte
ambiental."

Pel que fa a la sol.licitud d'inclusió del projecte a la convocatòria del
Pla d'Obres i Serveis del CIM per a l'any 2000, el grup socialista proposa el

següent: "Assabentats de la convocatòria del Consell Insular de Mallorca per a

la inclusió de projectes en el Pla d'Obres i Serveis de l'any 2000 i tota vegada
que la gent d'aquest poble no ha disposat de cap piscina pública i ha emprat la
del restaurant Es Torrador, i ja que aquesta piscina té unes deficiències
d'infraestructura, manteniment i construcció que són molt greus, es per això
que el Grup Socialista, tal com va incloure en el seu programa electoral

proposa:

1) Aprovar l'expedient de sol.licitud de finançament al Consell Insular
de Mallorca per a la construcció d'una piscina, vestidors i solarium en els
terrenys del poliesportiu municipal. I demanar la seva inclusió en el Pla d'Obres
i Serveis per a l'any 2000.

2) Acceptar específicament les normes establertes a la convocatòria del
Pla d'Obres i Serveis de l'any 2000 i el Reglament de Cooperació Municipal del
CIM."

El Sr. Ramon diu que el seu grup considera que la piscina és una

necessitat. Aquest estiu aquesta idea s'ha confirmat pels problemes que ha
ocasionat la piscina des Torrador. Aquesta és antiga, no reuneix els requisits
necessaris per ser municipal, és privada i de cost elevat pels usuaris i amb una

estructura deficient. Ei projecte que presenten és ambiciós i costa molts diners.
S'ha considerat que no només es tractava de construir una piscina sinó també de
dur a terme una operació més àmplia d'embelliment del poliesportiu i de tota la
zona. I l'avantprojecte que es presenta és el reflexe d'aquestes intencions. L'ha
redactat l'arquitecta Carolina Horrach, ajudada per l'enginyer agrònom Rafel
Carrasco el qual s'ha encarregat del diseny dels tancaments, intentant que siguin
naturals en la seva major part. La piscina se situaria devora del camp de futbol.

Paper transcripció acords i resolucions
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El pressupost total puja uns cent milions de pessetes, però es preveu la seva

divisió en dues fases.

El Sr. Arbona entén que podrien arribar a compartir la idea de la
necessitat de construcció de la piscina. Però consideren més urgent la
construcció d'una pista coberta. De totes maneres, si es tornàs a repetir el que ha

passat aquest estiu podrien reconsiderar l'ordre de prioritats. En qualsevol cas,
es demanen si s'ha sol.licitat informe tècnic sobre l'estat de la piscina des
Torrador i si s'ha negociat amb la propietat per tal de fer-la pública. No poden
donar suport a un projecte de més de cent milions, que a més no ha estat
informat per la Comissió d'Obres. I aquest informe és preceptiu. En resumen,
no s'oposen a la construcció de la piscina, però sí al projecte que es presenta,
considerant que no s'han esgotat totes les possibilitats.

El Sr. Flaquer recorda que a l'anterior legislatura, l'equip de govern
solia presentar aquests temes per la via d'urgència. I ara es presenta com a

proposta i el grup de l'oposició ha tengut deu dies per estudiar-ho.

El Sr. Arbona entén la premura de temps. Però considera que s'hagués
pogut convocar una Comissió d'Obres i no s'ha fet.

El Sr. Ramon recorda que aquest és el segon Ple de l'actual legislatura.
Que no és que l'equip de govern vagi amb presses sinó que el temps que han
tengut per preparar el projecte des de l'inici de les seves funcions ha estat molt

poc. I, és més, ha coincidit amb els mesos d'estiu. Per altra banda, és cert que és
un projecte car. Però actuen assessorats per tècnics i polítics del Consell Insular
de Mallorca que els han animat a tirar-ho endavant. Fins i tot el percentatge del
65% que inicialment se subvenciona, tal vegada es podrà incrementar.

El batie, per la seva part, demana el consens sobre la proposta. És un

tema prioritari i això ja es veurà l'estiu que ve que encara no estarà acabada la

piscina. Demana, per tant, el màxim de consens, considerant que al projecte
definitiu ja se solventaran els detalls que es consideri pertinent. La piscina,
omplirà un buit important que existeix a la vida del nostre poble, no tan sols de
caire esportiu, sinó també social.

Passat aquest punt a votació, s'aprova amb els vots a favor dels
membres de l'equip de govern, (4) i del regidor del grup popular, Gabriel

Flaquer; i els vots en contra dels integrants del grup independent.

9.- AUTORITZACIÓ PER FORMALITZAR ESCRIPTURA CAMÍ
ESPORLES-ESTELLENCS.

La Corporació Municipal, en sessió extraordiària celebrada dia 2 de

gener de 1999, acordà acceptar com d'ús públic el camí d'enllaç entre

Estellencs i Esporles que passa per la finca de Sa Campaneta i Sa Font de na

Jana, amb la condició que únicament estarà permès el trànsit de persones i de
forma exclusivament peatonal; i a l'objecte de poder elevar a escriptura pública
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l'acceptació del referit camí com a bé municipal, el Grup Socialista proposa
facultar el Sr. bade per a la signatura de la corresponent escriptura.

El Sr. Arbona, en relació a aquesta proposta, al.lega que d'acord amb el

que disposa el Reglament de Béns de les Entitats Locals, bastaria la certificació
del secretari de l'Ajuntament per poder inscriure aquest dret en el Registre de la

Propietat, no essent per tant, necessari l'atorgament d'escriptura pública. El

grup independent, en conseqüència, demana que aquesta proposta sigui retirada
de l'ordre del dia.

No obstant, el grup socialista, considerant que ja s'havia acordat amb la

propietat l'atorgament d'escriptura pública, en la qual constassin les condicions
del reconeixement del camí com a d'ús públic, considera convenient mantenir
aquest punt a l'ordre del dia.

Passat el punt a votació, resulta aprovat per cinc vots a favor, (grup
socialista i grup popular) i quatre abstencions, (grup independent).

10.- NOMENAMENT REPRESENTANTS PATRONAT MUNICIPAL DE
CULTURA.

Es dóna lectura a la proposta de la Batlia pel nomenament dels

representants al Patronat Municipal de Cultura:

"Atès que el Patronat Municipal de Cultura es va disoldre amb la
finalització de l'anterior legislatura i tota vegada que el Ple ha de nomenar a

proposta de la Batlia, tres representants. Es proposa el nomenament de: Sebastià

Bauzá, Maria Martorell Bonet i Maria Martorell Pons."

El Sr. Arbona diu que pensava que el seu grup podria proposar a un dels
tres representants. En no esser així, s'abstendran en la votació.

Es donen a conéixer els representants anomenats pels diferents grups:

Per part de I' Agrupació Independent: Margalida Morell Martorell.
Per part del Partit Popular: Antònia León i com a suplent Gabriel Flaquer.
Per part del PSOE: Mercedes Nieto.

11.- MEMÒRIA IPROGRAMACIÓ ESCOLA DE MÚSICA.

Vista la memòria i la programació de l'escola de música i corresponent
al passat curs, que presenta la coordinadora Conxa González, el Grup Socialista

proposa al seva aprovació.

En relació a la memòria que es presenta, el Sr. Arbona manifesta que
només ha vist una referència al cant coral a partir dels set anys. En canvi no hi
ha cap referència a la Coral Municipal Adulta. Caldria aclarir si es tracta d'una
omissió involuntària o bé si realment es considera al marge de l'Escola de
Música.
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Per la seva part, el regidor Sr. Flaquer, demana que consti a l'acta que
les referències que es fan a la memòria al "ball de bot" s'haurien de substituir

per l'expressió "ball mallorquí" ja que és una forma més nostre de referir-nos a

aquesta modalitat de ball.

La Sra. Barceló diu que es tracta de dues modalitats distintes de ball.

Per acabar, el Sr. Ramon proposa que la Sra. Conxa González continui
com a coordinadora de l'Escola de Música i demanar-li les aclaracions

oportunes referides a l'omissió de la Coral Municipal Adulta.

El Sr. Arbona manifesta que el seu grup s'abstendria en l'aprovació de
la memòria si finalment no s'inclogués en ella el cant coral d'adults, aprovant-la
en el cas contrari.

12.- MEMÒRIA IPROGRAMACIÓ ESCOLA D'ADULTS.

Vista la memòria i la programació de l'escola d'adults que presenta el
coordinador Joan Ferrá, el Grup Socialista proposa la seva aprovació.

El Sr. Arbona, pel que fa a aquest punt, manifesta la seva sorpresa de

què es mantenguin a la programació per a aquest curs, algunes activitats

previstes el curs passat i que finalment no es dugueren a terme per manca

d'inscrits. El seu grup votarà a favor de la proposta però fent constar que
s'hauria d'intentar ser més innovador en les activitats que es proposen.

El Sr. Ramon demana al Sr. Arbona quines novetats en concret

proposarien.

El Sr. Arbona respon que s'hauria de pensar i que igualment s'haurien
d'analitzar les causes per les quals no hi hagué inscrits suficients als cursets que
finalment no se celebraren.

El Sr. Ramon recorda que el coordinador de l'Escola sempre ha estat

obert a noves idees i suggerències.

El Sr. Flaquer per la seva part i pel que fa al curs de cata de vins,
recorda que ell ja va manifestar que era un curs no adequat i de fet la manca de
matriculats al mateix li donà la raó.

13.- SOL.LICITUD DE REFORMA I MILLORA DE LA CARRETERA
LOCAL PM-V-103-2.

El Sr. Arbona dóna lectura a la següent proposta dels Independents:
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"ANTECEDENTS: L'estat en què es troba la carretera local PM-V-
103-2, des del punt quilomètric 7'000 alII' 100, que uneix els nuclis de
població de Puigpunyent i de Galilea és cada cop pitjor. Actualment és massa

estreta en molts de trams pel trànsit que registre (residents, turistes, camions,
bicicletes, ... ), gran part de les voreres estan plenes d'herbes que la fan més
estreta, dificulten el passar-hi a peu a tapen alguns forats a síquies que ja han
provocat alguns ensurts a distints vehicles, està plena de clots i manca

senyalització vertical. A més en el punt quilomètric 7'700 es registra un gran
perill de despreniment d'unes roques.

PROPOSTA D'ACORD: Aixecar una queixa formal per part de
l' Ajuntament i en representació dels veinats del municipi davant el departament
de carreteres del Consell de Mallorca per l'estat d'abandó en què es troba aquest
tram i sol.licitar-ne una ampliació dels trams més estrets (especialment entre els
punts quilomètrics 7'600 i 10'300), una neteja de les voreres, un nou asfaltat
fins arran de vorera per guanyar espai, un arreglo definitiu als punts on es

troben els forats i en el de perill de despreniment i una reorganització de la

senyalització vertical.

ANEXE: SITUACIÓ EXACTA DELS PUNT ON ES TROBEN
FORATS O SÍQUIES A LA VORERA QUE SÓN PERILLOSOS PEL
TRÀNSIT:

Punt quilomètric
Punt quilomètric
Punt quilomètric
Punt quilomètric

7'500
7'800
9'100
9'350

Forat a l'esquerra.
Forat a l'esquerra.
Síquia a l'esquerra.
Forat a l'esquerra."

El regidor Miquel Ramon manifesta que el seu grup està d'acord en què
és necessària la millora de la carretera. No obstant, abans d'aixecar una queixa
formal al Consell Insular de Mallorca, es mantendran negociacions amb els

responsables del manteniment de la mateixa, per tal de què duguin a terme les
obres de reforma i millora requerides.

El Sr. Arbona diu que per part del seu grup no hi ha incovenient en

substituir la presentació d'una queixa formal per una gestió amb el departament
de carreteres del CIM als efectes de subsanació de les deficiències assenyalades.

14.- INSTAL.LACIÓ CÚPULA TELESCOPI.

El regidor Sr. Arbona presenta la proposta següent:

"ANTECEDENTS: El passat curs escolar "Sa Nostra" va regalar un

telescopi al Col.legi Públic "Puig de Na Fàtima" que al dir dels entesos és un

bon aparell. Per tal de treure-li el màxim profit cal construir una cúpula, al

terreny de l'escola, on allotjar-lo per a l'observació del firmament, amb
l'assessorament de l'Observatori Astronòmic de Mallorca. Quan es compti amb
aquesta instal.lació serà moment d'organitzar cursets oberts a tothom i no just
als al.lots de l'escola.

Paper transcripció acords i resolucions
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Per tal d'obtenir el finançament necessari per dur endavant aquesta
instal.lació caldria fer gestions amb "Sa Nostra" i "la Caixa" ja que les dues
compten amb programes adients per subvencionar-la total o parcialment.

PROPOSTA D' ACORD: Construir la cúpula per a l'observació
astronòmica, en els termes expressats als antecedents de la proposta."

El Sr.Miquel Ramon demana si per part de l'anterior Corporació
s'arribà a fer un projecte i un pressupost de la instal.lació de la cúpula.

El Sr. Arbona respon que no s'arribà a fer. Però que es tracta d'un
projecte d'un cost aproximat d'un milió de pessetes.

El Sr. Ramon diu que l'equip de govern estudiarà la proposta, el

projecte, el pressupost i la ubicació i es duran a terme les gestions que calguin
amb l'observatori. Cal també cercar la financiació necessària per dur endavant
el projecte.

15.- HABILITAR LOCAL PEL SERVEIDE CORREUS.

El Sr. Arbona llegeix la següent proposta del seu grup:

"ANTECEDENTS: Les dependències on actualment està instal.lada
l'oficina de correus són d'una precarietat clamorosa que cal solucionar des de
l'Ajuntament encara que no sigui una competència pròpia de l'Administració
Local. Els veïnats del terme com a beneficiaris del servei de correus mereixen
tenir un local en condicions, que fins ara no s'havia pogut habilitar per manca

d'espais que poguessin cobrir aquesta necessitat. Ara que estan en marxa les
obres d'ampliació del pati escolar i construcció als baixos d'un magatzem, és el
moment de destinar a correus un espai on el carter pugui desplegar la seva

activitat en bones condicions i els veïnats i la seva correspondència siguin
tractats com es mereixen. Per això cal modificar el projecte original, per tal
d'incloure-hi aquesta dependència i a la vegada habilitar bústies, a manera

d'apartats de correus, per la correspondència de les persones que viuen a la zona

on no hi ha repartiment.

PROPOSTA D'ACORD: Habilitar un local pel servei de correus i
bústies per residents en zona rústica, en els termes expressats als antecedents de
la proposta."

Respecte a aquesta proposta, el Sr. Miquel Ramon manifesta que és
evident que resulta necessari habilitar un local. No obstant, pel que fa al lloc
proposat pels Independents, l'equip de govern considera que s'haurà d'estudiar
amb més deteniment ja que primer s'hauran d'acabar les obres i després veure

com queda tot una vegada duita a terme la reorganització dels locals municipals.

El Sr. Flaquer afegeix que en una conversa que mantingué amb el
carter, aquest li manifestà que havia anat a parlar amb I' anterior batle per
demanar-li un local, i aquest li respongué que no hi havia locals municipals
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disponibles. I ara, entén el Sr. Flaquer, hi ha els mateixos locals que en

aquells moments.

El Sr. Arbona replica que no ho creu així ja que ara s'està proposant la

instal.lació de l'oficina de correus a un edifici municipal nou que s'està

construint.

El Sr. Flaquer recorda que ell ja va parlar sobre aquest tema amb

Amador Carvallo, el qual li digué que pels apartats de correus es necessitava un

local tancat on instal.lar les bústies i que a més s'haurien de pagar pels usuaris.

16.- CANVI CABLEJAT DE L'ENLLUMENATPÚBLIC DE GALILEA

El Sr. Arbona dóna lectura a la següent proposta:

"El cablejat de l'enllumenat públic de Galilea ha arribat al límit de la

seva durada, les dilatacions i contraccions rebudes pels canvis de temperatura,
sumant-lis les fortes condicions climàtiques de l'hivern, sobretot ventades,

tenguent en compte que basicament tot el trassat va suspès a l'aire mitjançant

pals de fusta han provocat que la instal.lació es debiliti tant que gairebé ha

desaparegut la protecció entre conductors, provocant així tan "cortocircuits", els

dies de vent, com derivacions indirectes els dies de pluja.

Tot això provoca l'incomoditat d'estar a les fosques a més a més de que

fa mal temps, sense oblidar el perill d'electrocució que provoquen les

derivacions elèctriques.

Per la qual cosa el Grup Independent proposa la substitució del cabletjat
de l'enllumenat públic de Galilea."

El Sr. Ramon demana de quants de metres de cablejat estam parlant i

quin any s'instal.là.

El Sr. Arbona respon que l'enllumenat públic de Galilea més o rnanco

és de l'any 1987, és a dir, posterior al de Puigpunyent.

El Sr. Ramon demana perquè s'ha deteriorat abans que el que s'està

deteriorant el de Puigpunyent, si es posterior.

El Sr. Arbona respon que perquè una bona part del cablejat va enlaire.

El regidor Miquel Ramon explica que, una vegada consultats diversos

especialistes, es con�idera que no és necessari canviar-lo. És cert que cal dur a

terme diverses reparacions però de caràcter puntual. Està previst començar el

proper dissabte una revissió general de l'enllumenat de Galilea. A part, hi ha un

projecte més ambiciós, a dur a terme en el futur, que és el de soterrar el cablejat
d'aquest nucli.

..
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17.- CLIMATITZACIÓ UNITAT SANITÀRIA.

El Sr. Arbona llegeix la proposta que es transcriu a continuació:

"La unitat sanitària de Puigpunyent utilitza com a sistema de calefacció
i refrigeració uns ventiladors amb resistències elèctriques, ja que l'aire calent
impulsat és el sistema més ràpit per encalentir una sala.

AI fet de les baixes temperatures de l'hivern, li hem d'afegir l'humitat
que repleguen les velles parets d'aquest edifici i degut a la seva poca ventilació,
també fa que l'estiu hi faci mal estar, hem de tenir en compte que generalment
quan es visita al metge es sal estar malalt i amb les defenses baixes, la qual cosa
fa que les incomoditats semblin més grosses.

A tot això s'hi afegeix la necessitat d'anar cercant sistemes d'alt
rendiment, ja que ha arribat un moment en que l'illa té els seus recursos

energètics al límit; i es podria passar dels aproximadament 7000 W. actuals de
consum, a uns 3000 W.

Per la qual cosa el Grup Independent proposa instarl.lar a la unitat
sanitària de Puigpunyent un equip de bomba de calor."

El Sr. Ramon diu que la proposta està bé. Però no només és necessari
climatitzar la unitat sanitària sinó també altres dependències com per exemple la
biblioteca, la unitat sanitària i l'escola de música. S'estudiarà com un tema
global i a tals efectes es demanaran diversos pressuposts.

18.- CONCLOURE LA CORRECTA INSTAL.LACIÓ DE PUNTS DE
RECOLLIDA SELECTIVA I INFORMAR A LA POBLACIÓ

Com a darrera proposta de I' Agrupació Indepent, es presenta la següent:

"En aquests darrer mes s'han afegit als punts de recollida selectiva que
ja existien i al Parc Verd de sa Vela nous contenidors a distints indrets del poble
de Puigpunyent. Actuació per la qual felicitam a l'equip de govern.

l des del Grup Independent proposam concloure a tot el municipi la
instal.lació de la recollida selectiva, apropant-la tot els possible als veinats, que
hi guanyaran tots en comoditat. Hem de recordar que si augmentam el tonatge
de fems recollits selectivament i reduïm el tonatge que entra a l'abocador de ses

Barraques a que, a partir del març de l'any 2000, entrarà a la incineradora de
son Reus, estalviarem doblers. Per tan proposam que l'Ajuntament:

- Instal.li contenidors de paper i cartó als llocs onja n'hi ha d'envasos i
vidre.

- Canvii un d'envasos del parc verd de sa Vela pel de roba
Instal.li una o dues noves àrees d'aportació (paper, envasos i vidre) a

Galilea, a més de la ja existent a la plaça. Hi ha veinats de l'interior del
poble
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que ho tenen massa enfora, els veinats del comellar dels Pins i d'es Rafal ho
tenen molt a esquerra mà i els que hi ha s'omplen molt aviat.

- Instal.li un parc verd a Galilea (envasos, vidre, paper, piles, oli, roba,
objectes voluminosos).

- Solucioni la recollida selectiva a l'entrada de Conques amb una altra
àrea d'aportació i un contenidor d'objectes voluminosos)

- Comenci una campanya informativa a la població de com usar els
parcs verd i les àrees d'aportació, de que es pot tirar a cada contenidor, de que
es fa amb el que es tira selectivament, etc.

També volen fer constar que les darreres xifres de recollida selectiva a

Puigpunyent són inestables (en paper i cartó s'han recollit, el 1998, 2.000 kg.
menys que a l'any 1996 i en vidre s'ha quasi duplicat els kg. Recollits durant el
1998 en relació al 1996. Estam davant el repte de donar un impuls definitiu als
residus enel nostre municipi."

Pel que fa a la instal.lació de contenidors de paper i cartró, el Sr. Ramon
informa que ja estan demanats, però que de moment no hi ha existències en

stock. També se n'ha demanat un per l'escola.

Per altra banda, a sa Vela està demanat un contenidor de roba, i s'ha
mirat i hi cap amb el d'envasos.

En relació a la possibilitat d'instal.lar un parc verd a Galilea i un

contenidor d'objectes voluminosos a Conques, són temes que s'estan estudiant,
ja que en qualsevol cas, el tema de la recollida selectiva no està ni molt maneo

acabat. És molt important dur a terme una campanya informativa, i per aquesta
qüestió s'estan mantenint contactes amb la Comissió de Medi Ambient del
CIM. De moment estan previstes tres campanyes: la de recollida selectiva, la de

compostatge i la d'estalvi d'aigua.

Una vegada tractats tots els temes inclosos a l'ordre del dia, el grup
socialista presenta, per la via d'urgència, els següents:

A) Moció "SOLIDARITATAMB El POBLE DE TIMOR ORIENTAL.

Es vota en primer lloc la urgència, resultant apreciada per unanimitat.
A continuació, igualment per unanimitat, s'aprova la següent moció:

"SOLIDARITATAMB El POBLE DE TIMOR ORIENTAL

La població de l'antiga colònia portuguesa de Timor Oriental manifestà
la seva voluntat d'independència amb la proclamació, el 28 de novembre de
1975, de la República Democràtica de Timor Oriental. Pocs dies després, però,
tropes indonèsies s'annexionaven la nova república.

Les Nacions Unides condemnaren l'ocupació indonèsia i sol.licitaren,
amb diverses iniciatives i resolucions que Indonèsia reconegués el dret del

poble a l'autodeterminació de Timor Oriental.
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La causa de Timor Oriental fou emblemàticament reconeguda amb la
concessió del Premi Nobel de la Pau 1996 a dos dels seus defensors: el bisbe
Carlos Ximenes Belo i Jose Ramos Horta. El 1998 la caiguda de la dictadura de
Suharto feu possible que Indonèsia iniciàs la trancisió cap a la democràcia. El
nou govern indonesi acceptà que el poble de Timor Oriental decidís el seu futur
mitjançant referendum.

El referéndum celebrat el 30 d'agost de 1999 comptà amb una massiva
participació del poble de Timor Oriental i donà una aclaparadora majoriafavorable a la independència. La resposta dels sectors més durs de les Forces
Armades d'Indonèsia ha estat llançar mitjançant el recurs d'armar i dirigirelements paramilitars, una campanya de destrucció amb assassinats massius i
deportacions. Per evitar testimonis dels fets, els membres de les Nacions Unides
i els informadors han estat obligats, amb amenaces de mort a partir de l'illa.

La brutalitat repressiva a Timor Oriental ha suscitat, però, una reacció
internacional a favor d'un poble que ja ha decidit lliurement recobrar la seva

independència. Després d'haver-s'hi negat inicialment de forma rotunda,
Indonèsia ha hagut de cedir i acceptar el desplegament duna força multinacional
de Nacions Unides restableixi la pau a Timor Oriental. Un poble de 800.000
habitants, amb una renda per càpita de només 200 dólars anuals.

Per tot això el Ple de l'Ajuntament de Puigpunyent aprova la següent
moció:

El Ple de I' Ajuntament de Puigpunyent manifesta la seva solidaritat
amb el poble de Timor Oriental que ha resistit amb coratge una ocupació
implacable i ha expressat la seva voluntat d'independència mitjançant un
referèndum lliure i democràtic celebrat d'acord amb les resolucions de les
Nacions Unides.

El Ple de l'Ajuntament de Puigpunyent reprova l'actuació del règim
dictatorial d'Indonèsia que vulnera un dels principis fonamentals de les Nacions
Unides, que és el de renunciar a l'amenaça i a la força, invadí, ocupà i
s'annexionà Timor Oriental, i que ara ha actuat, amb connivència amb les
milícies paramilitars i ha permès la seva actuació genocida que ha costat milers
de vides innocents.

El Ple de I' Ajuntament de Puigpunyent lamenta la manca de previsió de
les Nacions Unides que no desplegaren, prèviament al referèndum, un

contingent militar que protegés als timoresos tant durant el procés del
referéndum com a l'hora d'aplicar-ne els resultats.

El Ple de I' Ajuntament de Puigpunyent insta a la comunitat
internacional a que estableixi les mesures adients perquè les violacions dels
Drets Humans i crims de guerra comesos en aquell conflicte no quedin impunes.

El Ple de l'Ajuntament de Puigpunyent acorda dirigir-se als Fons
Mallorquí de Solidaritat i Cooperació per tal d'instar-lo a col.laborar amb les
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Entitats i Organismes competents, així com a prestar ajuda humanitària a les

persones refugiades i a la reconstrucció del país."

B) "ACORD DEL PLE DE L 'AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT DE
CESSIÓDE COMPETÈNCIES DE RECOLLIDA SELECTIVA DE RESIDUS AL
CONSELL INSULAR DE MALLORCA

Pel que fa a la urgència d'aquest punt, el grup Independents s'abstén,
votant a favor de la mateixa els integrants del grup socialista i el Sr. Flaquer.

A continuació, per unanimitat, s'aprova la següent moció:

"ACORD DEL PLE DE L 'AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT DE CESSIÓDE
COMPETÈNCIES DE RECOLLIDA SELECTIVA DE RESIDUS AL CONSELL
INSULAR DE MALLORCA

A l' any 1994, l'Ajuntament de Puigpunyent, el Consell Insular de
Mallorca i la Fundació Deixalles varen signar un conveni de col.laboració per a

la recollida de vidre, paper-cartó, i altres materials susceptibles de recollida
selectiva. Mitjançant aquest conveni els ajuntaments feien l'encàrrec a la
Fundació Deixalles de recollir el vidre, el papaer i cartó, i altres materials

susceptibles de reciclatge que es troben en els distints contenidors especialitzats.

La vigència d'aquest conveni és anual, prorrogant-se pel mateix termini
si no hi ha denúncia per cap de les tres parts, al menys en dos mesos d'antelació
a la data d'acabament. Aquest conveni s'ha anat prorrogant en els darrers anys.

La llei 11/1997, de 24 d'abril, d'envasosi residus d'envasos, es va

promulgar com a trasposició de la Directiva 94/62/CE, amb l'objectiu de

prevenir i reduir l'impacte sobre el medi ambiental dels envasos i la gestió dels

residus d'envasos aillarg de tot el seu cicle de vida, i estableix uns objectius de

reducció, reciclatge i valorització dins l'àmbit de tot l'estat espanyol.

L'article 9 de l'esmentada llei disposa la participació dels ens locals

mitjançant la signatura d'un conveni de col.laboració amb els sistemes integrats
de gestió que es crein, a l'empar de la Llei per gestionar els residus d'envasos.

Amb data 26 de juny de 1998 la Direcció General d'Ordenació del

Territori i Urbanisme de la Conselleria de Medi Ambient, Ordenació del
Territori i Litoral va autoritzar la implantació territorial a la comunitat
autònoma de les Illes Balears dels sistemes integrats de gestió Ecoembalajes
Espaá SA i ECOVIDRlO.

Amb data 19 d'octubre de 1998 el Govern de la CAIB i els sistemes

integrat de gestió esmentats varen signar el corresponent i preceptiu conveni de

col.laboració aprovat prèviament pel Consell de Govern de la CAIB amb data

16 d' octubre de 1998.
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L'apartat 5é del conveni esmentat estableix els compromisos de les
entitats locals que voluntàriament s'adereixin i participin en els sistemes

integrats de gestió.

L'article 4 punt3 del Programa de Gestió de Residus d'Envasos inclòs
al Conveni marc, estableix que correspondrà als respectius Ajuntaments la
recollida selectiva i el transport fins a les estacions de transferència a la planta o

plantes de tractament o directament als recollidors quan no siguin necessaris un

tractament intermedi.

Malgrat el que s'ha exposat anteriorment, les Mancomunitats i Consells
Insulars podràn realitzar la recollida selectiva mitjançant la cessió de

competències per part dels Ajuntaments.

En aquest sentit, cal assenyalar que la legislació vigent en matèria de

règim local i de residus, estableix que la competència de recollida de residus és

municipal.

Així la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim
Local estableix a l'article 25 que els municipis exerciran en qualsevol cas les

competències de recollida i tractament de residus. per altra banda la Llei

10/1998, de Residus disposa al seu article 4 punt3, que correspon als municipis,
com a servei obligatori la recollida, el transport i al menys l'eliminació dels
residus urbans, en la forma en que estableixen les respectives ordenances.

Pel que fa al tractament de residus sòlids urbans, el vigent Pla Director
Sectorial per a la gestió del RSU de les Illes Balears encomana la gestió amb
caràcter de servei públic insularitzat als respectius Consells Insulars.

En conseqüència l'ajuntament de Puigpunyent, en sessió Plenària de
data 28 d'octubre de 1999 adopta el següent acord:

Cedir al Consell Insular de Mallorca la competència de recollida selectiva
de residus per un termini de cinc anys, d'acord amb les claúsules establertes en

el Conveni de col.laboració signat entre el Consell Insular de Mallorca,
_l'Ajuntament de Puigpunyent i la Fundació Deixalles, i els corresponents
Convenis d'Adhesió del Consell Insular de Mallorca als Convenis Marc de

col.laboració entre el' Govern de la CAIB i Ecoembalajes España Sa i

ECOVIDRlO, respectivament.

C) SOL.L1CITUD PRESENTADA PER L 'EMPRESA MAN DE PRÒRROGA
DE LES OBRES DEL CAMÍDE SA VELA ..

Es vota en primer lloc la urgència, resultant apreciada per unanimitat.
A continuació, igualment per unanimitat, s'aprova la sol.licitud de pròrroga

fins el proper dia 31 de novembre.
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D) CESSIÓ PARCEL.LA PER OBRES DEL REPETIDOR TV

El regidor Miquel Ramon introdueix aquest punt indicant que hi havia un

document privat de compraventa subscrit entre l'anterior propietari de la finca i

l'Ajuntament. Aquest-document no s'elevà a escriptura pública i la parcel.la es

va vendre a unes altres persones. Actualment, s'han reanudat les converses amb

els nous propietaris i hi ha voluntat per part seva d'arribar a una solució.

El Sr. Flaquer demana perquè no es va fer en el seu moment l'escriptura
pública.

El Sr. Arbona respon que abans de poder atorgar escriptura, el Sr. Córcoles

va vendre la finca als nous propietaris, els quals constituiren una hipoteca.
Posteriorment es canvià l'hipoteca a un altre banc i va fer la segregació de la

parcel.la que se cedia a l'Ajuntament. Per aquestes diverses causes no s'arribà a

fer el document públic.

El Sr. Flaquer manifesta la seva sorpresa de què I' Ajuntament faci obres

públiques en terrenys que no són de la seva propietat.

El Sr. Ramon, per la seva part, recorda que, el que és més sorprenent és que
en l'execució de les obres del repetidor ni tan sols s'ha edificat dins de la

parceLla de què tractam.

El batle conclou dient que ara pareix esser que tots aquests problemes ja han

estat solventats. Només falta signar el contracte amb Retevisión, empresa que

exigeix, vol fer constar el Sr. batle, un cost que ell considera abusiu pel
manteniment dels canals autonòmics.

Pel que fa a l'urgència d'aquest punt, resulta apreciada per unanimitat,
adoptant-se també per unanimitat els següents acords:

"Atès l'acord adoptat pel Ple de l'Ajuntament de Puigpunyent, en sessió

celebrada el passat dia 20 d'abril de 1998, sobre l'adquisició d'una parcel.la de

cent metres quadrats procedent de la finca inscrita al Registre de la Propietat
amb el número 1346N, Foli 217, Tom 5117, llibre 47 de Puigpunyent,

Atès que l'esmentada adquisició no s'arribà a produir,

Atès que la nova Corporació reanudà les converses amb els propietaris de la

parcel.la, el Sr.José Luis Figueredo Esteban i la Sra.Fabiola Rodríguez Amieva,
arribant a un acord amb els mateixos,

HE RESOLT proposar al Ple de la Corporació, l'adopció dels següents
ACORDS:

Primer.- Ratificar l'acord d'adquisició de la parcel.la de cent metres

quadrats procedent de la finca inscrita al Registre de la Propietat amb el número

1346N, Foli 217, Tom 5117, llibre 47 de Puigpunyent.

Paper transcripció acords i resolucions
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Segon.- Facultar al Sr. batle per a la firma de la documentació pertinent per
a formalitzar tal adquisició."

PRECS IPREGUNTES.

• Iniciant el torn de precs i preguntes, el Sr. Arbona vol fer arribar el condol
de part del grup Independent al Sr. batle per la mort del seu pare.
El Sr. Ramon, com a portaveu del grup socialista i també en nom del

representant del Partit Popular, s'adhereix al condol.

• El Sr. Flaquer demana als integrants del grup dels Independents SI han
canviat d'ulleres perquè abans no veien res i ara ho veuen tot.ç

• El Sr. Arbona recorda que hi ha una sèrie de preguntes sobre l'incendi del
mes d'agost que es plantejaren al passat Ple i de les quals s'espera una

resposta. Així:

El Policia Local de Puigpunyent, ¿ va participar a no en les tasques
d'extinció? Si no ho va fer, ¿per què?

El vehicle que l'Ajuntament ha adquirit amb la subvenció concedida pel
Govern Balear dins el PAPIF, ¿ s'empleà en les tasques d'extinció?
Ha arribat al seu coneixement que la coordinació de les feines fou assumida

per la batlessa de Calvià en els moments més crítics, ¿ per què?
¿ A quina hora es presentà la primera persona de l'equip de govern a

Galilea? En relació a aquesta pregunta, el Sr. Flaquer comunica que ell era

a Galilea a les 1.30 hares.

¿ Per què el batle fou el darrer en presentar-se?
¿ Per què no es va obrir l'edifici municipal fins a les 6.30 hores quan ja hi
havia persones que havien estat desallotjades de les seves cases?

• El Sr. Flaquer, per la seva part, demana que es posi reixeta al cementiri de
Galilea que impedeixi botar-hi a dins per recuperar els balons de futbol.

Pareix esser que ja estava previst però que en el darrer moment 1 'anterior

Corporació decidí no fer-ho.

• El Sr. Ramon respon la pregunta que es va fer al plenari del mes d'agost
sobre el camp de treball. Hi ha una factura d'unes 36.000, més una de

PRYCA de 7.000 i una altra de Leroy Merlin d'unes 1.400. Són factures de
divers material tal com xorracs, guants, etc ... Material que pràcticament tot

es tornà a l' Ajuntament i es podrà aprofitar per altres activitats.

En relació a l'organització del camp de treball, el Sr. Arbona diu que el seu

grup considera que tot es va fer de forma precipitada i per això el seu grup
ja s'hi havia oposat altres vegades. Per a successives edicions s'haurien de
fer nous plantejaments.

• El Sr. Miquel Ramon demana si hi altres qüestions que els Independents
hagin de fer saber a l'equip de govern perquè ja han tengut massa sorpreses.

Paper transcripció acords i resolucions
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El Sr. Arbona recorda que els Srs. Ramon i Bauzá haurien d'estar informats
de tot perquè formaren part de la Corporació els passats quatre anys. A més,
de tots els assumptes tractats la documentació és a la Secretaria de
l'Ajuntament i si de qualque tema no l'han trobada tal vegada ha estar per
mor del trasllat provisional de les oficines a Galilea.

• Per acabar, el Sr. Sebastià Bauzá informa sobre l'elaboració d'un pla
d'emergència, per la qual cosa està concertada una reunió el proper dia 1
amb el coordinador de Protecció Civil i el proper dia 7 amb el conseller
d'Interior i el director general d'Interior. Està prevista la celebració d'un
curset de voluntaris de Protecció Civil. Si es matriculen més de 20 alumnes
es podrà fer al poble. Per tant, anima a tots a apuntar-si.

Sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 11040 hores, el Sr. batle
aixeca la sessió de la qual s'estén la present acta amb el seu vistiplau.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 26
D'OCTUBRE DE 1999.

Quan són les 21 '30 hores del dimarts dia 26 d'octubre de 1999, es

reuneix a l'edifici municipal de Galilea, la Corporació en Ple per celebrar sessió

plenària ordinària en primera convocatòria. Sota la presidència del batle, Sr.

Josep Muncunill Ribas, hi assisteixen els següents regidors, convocats en legal
forma: Srs. Miquel Ramon Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Sra. Antònia

Martorell Martorell, per part del Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas,
Gabriel Genovart Rosselló, Sra. Jerita Barceló Ballester i Sr. Guillem Llaneras

Serralta, per part de l'Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per
part del Grup Popular.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONSANTERIORS.

Pel que fa a l'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 28 de setembre

de 1999, el Sr. Arbona, té dues observacions a fer. La primera, en relació al

punt 10 de l'ordre del dia de la sessió anterior. En el nomenament dels

representants proposats per la Batlia al Patronat Municipal de Cultura, ¿no

figurava a la proposta presentada pel grup socialista la Sra. Aina Trillo

Figueroa?, ¿Per què a l'esborrany de l'acta figurà la Sra.Maria Martorell Pons?

El Sr. batle aclareix que hi havia hagut una confusió a l'hora de redactar la

proposta i que el nom correcte és el que figura a l'esborrany de l'acta.

Pel que fa a la segona qüestió, el Sr. Arbona, fa notar que la pròrroga a

l'empresa MAN per a l'execució de les obres d'urbanització i electrificació del

camí de Sa Vela, li fou concedida fins el proper dia 31 de novembre, la qual
cosa no és possible atès que el mes de novembre només té 30 dies.

Acceptades aquestes observacions, l'acta és aprovada per unanimitat.

2.- RESOLUCIONS.

Els regidors queden assebentats de les resolucions adoptades per la

Batlia.

3.- DESPESES.

Els regidors presents manifesten que es donen per assebentats de les

factures.

4.- CERTIFICACIÓ NÚMERO 1 DE LES OBRES D'URBANITZACIÓ
DEL CAMÍDE SA VELA, 3ER.TRAM, (POS'98).
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El grup socialista presenta la següent proposta:
"Vista la certificació de les obres d 'Urbanització del camí de Ses Veles,

tram 3er, subscrita pel tècnic director director Eugenio Pérez Méndez i la
factura de l'empresa MAN SA per un import de 4.674.192 ptes.

El Grup Socialista proposa que la Corporació aprovi l'esmentada
certificació."

La proposta és aprovada per unanimitat.

5.- NECESSITAT REALITZACIÓ ESTUDI SITUACIÓ I CATÀLEG DEL
MUNICIPL

El grup socialista presenta la següent proposta:
"Aquest municipi en els darrers anys ha sofert una sèrie de canvis

urbanístics, de població, etc. que poden alterar les perspectives de futur que se

tenien fins ara.

Al mateix temps creim que seria molt interessant tenir conèixement del

patrimoni arquitectònic, historic-artistic i cultural que tenim en el municipi.

Per la qual cosa aquesta Batlia creu convenient la realització d'uns
estudis fets per personal especialitzat que ens faciliti la informació adequada per
conèixer la situació actual i perspectives de futur del municipi i la realització
d'un catàleg del patrimoni de Puigpunyent.

l és per això que demana a la Corporació que acordi demanar aquests
estudis."

El Sr. batle explica, en relació a aquest punt de l'ordre del dia, que es

posaren en contacte amb Gaspar Valero, el qual presentà una proposta d'estudi
de la que el batle dóna compte a continuació a la Corporació.

El Sr. Arbona entén que l'elaboració del catàleg del municipi és només
un dels aspectes de la proposta que es presenta. ¿I el que fa referència a l'estudi
sobre la situació del municipi?, ¿On es tracta?
Donant resposta a aquestes preguntes, el batle presenta igualment la proposta
feta per l'empresa GADESO per dur a terme un estudi sobre la situació actual i

perspectives futures del municipi.
Una vegada presentades les dues propostes, el Sr. Arbona diu que el seu

grup tenia clar que havien de votar en contra perquè consideraven que a la

proposta presentada pel grup socialista no s'informava suficientment sobre

l'objecte d'aquests estudis. Però després del que ha llegit el Sr. Muncunill es

donen per assebentats. No obstant, abans d'elaborar un estudi com el que es

pretén sobre la situació i perspectives del municipi de Puigpunyent, creu que

l'equip de govern s'hauria de plantejar si vol que la població creixi més del

triple de l'actual, tal i com ho permeten les NNSS vigents. Ara és el moment de

fer una anàlisi del tipus de poble que es vol tenir en el futur i una vegada resolta

aquesta qüestió, fer l'estudi que es proposa. El Sr. Arbona, particularment
manifesta que pel que ha expressat, votarà en contra de l'elaboració de l'estudi

sobre la situació econòmica del municipi i a favor de l'encàrrec de redacció del

catàleg de béns a Gaspar Valero.
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El Sr. bade respon que el tema de la modificació de les NNSS no és el

que s'està discutint ara. Però de fet, si no es modifiquen ens trobarem en pocs
anys amb una població de dos o tres mil persones, la qual cosa suposa una

pressió demogràfica difícil d'evitar. I es necessita una eina que ens ajudi a

conèixer quines són les necessitats i les perspectives de cara al futur.
El Sr. Ramon diu que ell pensa el contrari que el Sr. Arbona. Així,

primer es necessita l'estudi que ajudarà a saber quins possibles escenaris hi ha si
la població creix com s'ha previst. També permetrà conèixer les opinions
actuals dels habitants de Puigpunyent. I les perspectives de futur. Tot això

permetrà preveure les infraestructures necessàries.
El Sr. Arbona manifesta que una solució, en la línia que ell proposa,

seria la de suspendre la concessió de llicències per a la construcció d'habitatges
plurifamiliars.

El Sr. Flaquer demana si aquesta mesura seria legal.
El Sr. Arbona respon que avui mateix un diari du la notícia de què a un

municipi illenc s'ha acordat la suspensió de llicències en sòl urbà.

Passat aquest punt a votació, s'adopta l'acord d'elaboració del catàleg
del municipi per part del Sr. Gaspar Valero, per unanimitat. Pel que fa a l'estudi
sobre la situació actual i perspectives, s'aprova la seva elaboració amb els vots a

favor dels membres del grup socialista i del representant del Partit Popular, i els
vots en contra dels integrants del grup independent.

6.- FACILITAR EL PAS DELS VIANANTS PEL CAMÍ D'ESPORLES A
ESTELLENCS.

El grup socialista presenta la següent proposta:
"En el ple celebrat per la Corporació el passat dia 2 de gener, els

senyors Miguel A. Borras y Concepció Monjo autoritzaren el pas de forma

peatonal pel camí que va d'Esporles fins Estellencs, en el tram que passa per Sa

Campaneta i Sa Font de na Jana.

Per la qual cosa aquesta Batlia proposa a la Corporació que s'adopti un

acord plenari per tal de comunicar al Sr. Borras que faciliti el pas coI.locant una

escala al costat de la barrera existent i autoritzi a aquest Ajuntament a coI.locar
uns cartells indicant el caràcter públic d'aquest camí."

El Sr. batIe, fent un incís en el sentit de què el camí no és exactament

peatonal sinó de ferradura, explica que aquesta proposta es presenta perquè
encara que oberta, hi ha una cadena i un cartell de privat que indueix a errada

als possibles vianants.
El Sr. Arbona fa un poc d'història. Aquest tema començà quan els

anteriors propietaris col.locaren un cartell al camí de Sa Comuna. L'Ajuntament
els demanà que el llevassin i davant la seva negativa, s'arribà al contenciós. Els

propietaris actuals retiraren el recurs contenciós i reconegueren el caràcter de

públic del camí. El que es demana a la proposta suposa massa consideració atès

que si es tracta d'un camí públic a l'Ajuntament li pertoca la seva defensa. I

s'ha de tenir clar que la gent hi podrà passar, no perquè el propietari ho permeti
sinó perquè és i ha estat sempre un camí públic.
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El batle mostra el seu acord amb les paraules del Sr. Arbona i reconeix

que tal vegada la redacció de la proposta no ha estat molt acertada.

En consequüència, la proposta és aprovada amb els vots a favor dels
membres del grup socialista i el representant popular, i els vots en contra dels
independents.

7.- PLEC DE CLAUSULES ADMINISTRATIVES PARTICULARS QUE
HAN DE REGIR EL CONTRACTE DE LES OBRES D'AMPLIACIÓ DE
LA INSTAL.LACIÓ ELÈCTRICA AL POLIESPORTIU, CAMP DE
FUTBOL t: FASE.

El grup socialista presenta la següent proposta:
"Concedida per part del Consell Insular de Mallorca, dins el marc del

Pla d'Equipaments Esportius, una subvenció per realitzar les obres d'ampliació
instal.lació elèctrica, camp de futbol 1 a fase, amb un pressupost total de
12.029.122 ptes. El Grup Socialista proposa l'aprovació del Plec de Clausules
Administratives que han de regir la contratació mitjançant subhasta i posterior
execució de les obres.

PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVES PARTICULARS QUE HAN
DE REGIR EL CONTRACTE DE LES OBRES DE "AMPLIACIÓ DE LA
INSTAL.LACrÓ ELÈCTRICA AL POLIESPORTIU, CAMP DE FUTBOL, la
FASE", DE L'AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT MITJANTÇANT
SUBHASTA AMB PROCEDIMENT OBERT.

Clàusula primera. Objecte del contracte.- És l'execució de les obres
compreses en el projecte titulat "AMPLIACIÓ DE LA INSTAL.LACIÓ
ELÈCTRICA AL POLIESPORTIU, CAMP DE FUTBOL, i- FASE", redactat
per l'enginyer industrial, Sr. Miguel Rosselló Sard, el mes de febrer de 1997,
juntament amb l'ampliació de l'esmentat projecte realitzada pel mateix enginyer
el mes de febrer de 1999.
Són de caràcter contractual: el Plec de Condicions Generals en tot allò que no

s' oposi a la Llei 13/1995 de data 18 de maig , el Plec de prescripcions
tècniques, els quadres de preus, la memòria, el pressupost, els plànols i demés
documents obrants a l'expedient que constitueixen el projecte, i que a tots els
efectes es consideren incorporats al present plec. En cas de discordància entre

aquest plec i el de prescripcions tècniques, s'aplicaran els presents plecs.

Clàusula segona. Pressupost.- El pressupost total de l'obra suma la quantitat
de 12.029.122, (dotze milions vint-i-nou mil cent vint-i-dues).

Clàusula tercera. Constatació expressa de l'existència de crèdit.- Hi ha

consignació pressupostària suficient en el pressupost de 1999.

Clàusula quarta.Termini d'execució.- Es fixa com a termini d'execució de les
obres el de sis mesos.

El termini començarà a comptar a partir de l'endemà de la data de l'acta de

comprovació del replantejament.
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Clàusula cinquena. Procediment de licitació i forma d'adjudicació.- El

procediment de licitació d'aquest contracte d'obres és l'obert i la forma

d'adjudicació serà per subhasta d'acord amb l'article 83 i següents de la Llei
13/1995 de data 18 de maig de Contractes de les Administracions Públiques.

Clàusula sisena. Model de proposició.- Les proposicions que presentin els
contractistes s'han d'ajustar al model següent:
El Sr./Sra. . amb domicili a

................carrer/plaça teléfon número districte
postal. amb DNI núm actuant(1) ,es compromet a realitzar
l'obra objecte del contracte d'acord amb el detall i les condicions següents:
(2) .

Tot això, d'acord amb les clàusules d'aquest plec, el contingut del qual declara
conèixer i acceptar expressament.
....................... , de de 19 .

(Firma).
(1) En nom propi a en representació a poder de .

(2) S'ha d'especificar el preu total i el termini d'execució.

S'entén a tots els efectes que les proposicions comprenen, no només el preu de
la contracta, sinó també l'import de l'Impost sobre el valor afegit, d'acord am el

que estableix la normativa que regula aquest impost i l'article 78 de la Llei
13/1995 de data 18 de maig de Contractes de les Administracions Públiques.

Clàusula setena. Documents que s'han d'adjuntar a la proposició.- A les
proposicions s'hi han d'adjuntar obligatòriament els documents següents:
a) Document Nacional d'Identitat, si és una persona física, a escriptura de
constitució a modificació, si és el cas, degudament inscrita en el Registre
Mercantil, si el proponent és una societat.

'

b) Poder Notarial si la proposició es firma en nom d'altri.

c) Declaració expressa responsable de no trobar-se comprès en cap de les causes

d'incapacitat i incompatibilitat establertes en l'art. 20 de l'esmentada normativa.

d) Certificació de l'Administració Tributària de I 'Estat de què el proponent es

troba al corrent en el compliment de les seves obligacions tributàries.
e) Document acreditatiu de l'alta a l'Impost sobre activitats econòmiques i del

pagament del darrer rebut.

f) Certificació de la Tresoreria General de la Seguretat Social de què el

proponent es troba al corrent en el compliment de les seves obligacions amb la

Seguretat Social.

g) Resguard acreditatiu de la garantia provisional.
h) Document acreditatu de la classificació exigida. En el cas que no fas
necessària, algun dels documents prevists als articles 16 i 17 de la Llei 13/1995.

Si l'empresa proponent és estrangera, també ha de presentar els documents

assenyalats en els articles 15.2,23 i 80.2 de la Llei l3/1995 de data 18 de maig
de Contractes de les Administracions Públiques, i si l'oferta la formula una

agrupació temporal d'empreses, ha d'adjuntar els documents esmentats a

l'art.24 de la indicada Llei.
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Quan sigui necessana la presentació d'uns altres documents, s'haurà de
sol.licitar per escrit i l'adjudicatari els podrà presentar en qualsevol moment
anterior a la formalització del contracte, llevat que el citat escrit disposi una

altra cosa.

Dels documents esmentats en aquesta clàusula se'n poden presentar els

originals a les còpies que tenguin caràcter d'autèntiques d'acord amb la

legislació vigent.

Clàusula vuitena. Presentació de la proposició i dels documents.- La

proposició i els documents enumerats en la clàusula anterior s'han de presentar
en sobres separats i, tancats i firmats pel contractista a persona que el representi
s'hi ha de fer constar en cadascun el contingut respectiu i en tots dos el nom de
l'interessat.
Els licitadors podran presentar les seves proposicions, en hores d'oficina durant
el termini de vint-i-sis dies naturals, comptats des del següent al de la data de

publicació de l'anunci de la licitació al BOCAIB. El termini de presentació de
les proposicions acabarà a les 13 hores del dia en què es compleixin 26

comptats des del següent a la publicació de l'anunci de la subhasta al BOCAIB.
L'acte de qualificació de la documentació administrativa i obertura de les

proposicions econòmiques tendrà lloc a les 13 hores del dimarts hàbil següent.
Si s'observassin deficiències subsanables en la documentació administrativa
presentada pels licitadors, la Mesa podrà disposar l'obertura d'un termini de tres
dies hàbils per subsanar-les, prèvia comunicació als interessats mitjançant fax i
anunci en el tauló d'anuncis municipal.

Clàusula novena. Mesa de contractació.- Formaran part de la Mesa:
President: el batle a el regidor en qui delegui.
Vocals: un representant de cada grup polític integrant de la Corporació.
Secretari: serà el de la Corporació a funionari en qui delegui que també
actuarà com assessor jurídic de la Mesa.

Tots els components de la Mesa actuaran amb veu i vot. Per al còmput de

majories s'aplicaran les normes sobre formació de la voluntat dels Òrgans
Col.legiats, segons el que disposa la Llei 30/1992, disposant en tot cas el
President del vot de qualitat.

Clàusula desena. Garantia provisional.- Per a prendre part en aquesta
contractació, s'haurà d'acreditar la constitució d'una garantia provisional
corresponent al 2% del pressupost del contracte i que puja a la quantitat de
240.582 pessetes.

Clàusula onzena. Garantia definitiva.- L'adjudicatari en el termini de quinze
dies hàbils comptadors des de la notificació de l'adjudicació haurà d'acreditar la
constitució de la garantia definitiva corrsponent al 4% del pressupost del
contracte i que puja a la quantitat de 481.165 pessetes.

Clàusula dotzena. Disposicions comuns a les garanties.- Les garanties es

podran prestar per alguna de les formes i condicions previstes a l'art. 36 de la
Llei 13/1995 i del capítol III del Reial Decret 390/1996, de dia 1 de març.

Paper transcripció acords i resolucions
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Clàusula tretzena. Formalització del contracte.- L'adjudicatari queda obligat
a subscriure dins el termini de trenta dies naturals comptadors des del següent a

la notificació de l'adjudicació, el corresponent document administratiu de
formalització del contracte i el Secretari de la Corporació n'ha de donar fe.
El contracte es podrà formalitzar en escriptura pública quan ho sol.liciti el
contractista i serà al seu càrrec.

Clàusula catorzena. Drets i obligacions derivats del contracte.- Són els que
s'estableixen en el present Plec, en els documents que s'hi consideren

incorporats i els que es derivin de la legislació aplicable.
En particular, seran a compte dels contractista les despeses derivades dels
anuncis de licitació, les taxes per presentació de treballs de replantejament,
direcció, inspecció i liquidació i qualsevol altres que resultin d'aplicació segons
les disposicions vigents , incloses les autoritzacions i llicències d'altres

organismes públics.
També el contractista adjudicatari de les obres haurà de col.locar a càrrec seu un

cartell dissenyat pel CIM, a peu d'obra, en un lloc visible des de la via pública,
on s'indicarà l'organisme o organismes que subvencionen el projecte.
L'esmentat cartell ha de tenir com a mínim 2x1 'SOm. i ha de contenir el logotip
del CIM, que s'identificarà amb la marca en blanc pintada sobre una banda
blava (Pantone 295). El cartell anirà pintat a una cara i galvanitzat a la part
posterior, amb els corresponents lPN, ancoratges i cargols.

Clàusula quinzena. Abonaments al contractista.- El contractista tendrà dret a

l'abonament de l'obra que realment executi d'acord amb el preu convingut. En

aquest sentit, l'import de les obres executades s'ha d'acreditar mensualment al
contractista mitjançant certificats expedits pel director de l'obra i aprovades per
la Corporació.

Clàusula setzena. Termini de garantia.- El termini de garantia que s'estableix

per a aquestes obres és d'un any comptador des de la data de recepció de
conformitat.
Si l'obra s'arruïna amb posterioritat al termini de garantia s'aplicarà el què
disposa l'art. 149 de la Llei 13/1995, de 18 de maig.

Clàusula dessetena. Penalitzacions.- Les penalitzacions i les pròrrogues són
les que s'estableixen en l'art. 96 de la Llei 13/95 de data 18 de maig de
Contractes de les Administracions Públiques.

Clàusula devuitena. Resolució.- Són causes de resolució d'aquest contracte les

especificades en els arts. 112 i 150 de la Llei 13/1995 de data 18 de maig de
Contractes de les Administracions Públiques.

Clàusula denovena. Legislació aplicable.- Aquest contracte tendrà caràcter
administratiu i es regirà pel que estableix el present Plec, la Llei 13/1995 de
data 18 de maig de Contractes de les Administracions Públiques, i en general
les disposicions vigents en màteria de contractació administrativa que hi siguin
d'aplicació i també els preceptes que regulen les normes tributàries de

compliment obligat."

Paper transcripció acords i resolucions

•



091129 I

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

Pel que fa a aquest punt de l'ordre del dia, el Sr. Arbona suggereix que
s'afegeixi un punt referent a què està prohibida la circulació de camions de més
de 20 tones per dins del poble.

El Sr. Flaquer diu que troba extrany que el Sr. Arbona digui això quan
va permetre en el temps en què ostentà la Batlia, que camions de gran tonatge
passassin per dins la urbanització de Son SerraIta.

El punt número 7 de l'ordre del dia és aprovat per unanimitat dels
presents.

8.- PETICIÓ SUBVENCIONS LEADER IL

El grup socialista presenta la següent proposta:
"Obert el període de peticions de subvencions de Leader II, el Grup

Socialista proposa sol.licitar subvencions per dur a terme els següents projectes:

- Estudi sobre la situació actual del municipi de Puigpunyent i

perspectives de futur, pressupostat en 696.000 ptes.

- Catàleg del patrimoni de Puigpunyent ( Arquitectònic, històric-artistic
i cultural) el pressupost del qual és de 860.000 ptes.

- Enterrament del cablejat elèctric del camí de Sa Vela segon el detall

següent:

2a fase: Enterrament dels cables de baixa tensió per donar servei
a totes les parcel.les del camí de Sa Vela. (Pressupost: 8.900.000)

3a fase: Enterrament i eliminació de la línia de mitja tensió

compresa entre els solars del camí de Sa Vela i la parcel.lació propietat de
Gabriel Sampol. (Pressupost. 9.500.000)."

El Sr. Muncunill explica que existeix un romanent en el projecte Leader

II, d'un poc més de 32 milions. Fins el 31 d'octubre es poden presentar
sol.licituds. Concretament las que són l'objecte de la proposta ja han estat

presentades al gerent del Leader, el qual les trobà adequades.
El Sr. Sebastià Bauzá rectifica el pressupost corresponent a les obres del

camí de Sa Vela respecte al que figura a la proposta. Així els projectes que
s'han presentat respecte dels quals es demana la subvenció són:

Obres d'electrificació i soterrament de cablejat al camí de Sa Vela, (lera. i
Zona. fase): 5.481.756ptes.-
Obres d'electrificació i soterrament de cablejat al camí de Sa Vela, (3era.
fase): 10.649.780ptes.
Igualment vol fer constar en acta que l'anterior equip de govern no presentà

mai cap projecte al Leader, en el qual per exemple l'any 99 s'han repartit 90
milions.

Aquesta proposta és acceptada per unanimitat, amb la rectificació del

pressuposts del camí de Sa Vela.
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9.- ADHESIÓ DE L'AJUNTAMENTA LA FEDERACIÓN ESPAÑOLA DE
MUNICIPIOS YPROVINCIAS

El grup socialista presenta la següent proposta:

"Des de la promulgació de la llei reguladora de les Bases de Règim
Local que, a la seva disposició addicional cinquena, estableix que les entitats
locals poden constituir associacions d'àmbit estatal o autonòmic per a la

protecció i promoció dels seus interessos comuns i la conseqüent constitució

d'aquestes organtizacions, s'ha incrementat el paper de l'associacionisme

municipal, tant pel que fa al nivell estatal com al nivell territorial,
associacionisme que, avui en dia, està fermanent arrelat a la realitzat espanyola.

A nivell estatal, és públicament conegut que la Federación Española de

Municipios y Provincias (FEMP), secció espanyola del Consejo de Municipios
y Regiones de Europa i de la Unión Internacional de Autoridades Locales, està

jugant un important paper de repreentació dels municipis, provincies i illes
voluntàriament adherides a la Federació, exercint accions per al foment i
defensa de l'autonomia local i la protecció dels interessos de les Corporacions
Locals davant la resta de les Administracions Públiques, apropant tambè les
Administracions Locals entre elles, i creant i desenvolupant plataformes per tal
d'afavorir l'intercanvi, informació i aportació d'experiències conjuntes que
permetin la millora de la gestió local.

Considerant l'oportunitat i la conveniència que el nostre municipi de

Puigpunyent pugui participar a les accions que desenvolupa la FEMP i,
conseqüentment, beneficiar-se dels programes i activitats que es venen

realitzant, aquesta Batlia proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent
acord:

Primer.- SoLlicitar de la Federación Española de Municipios y
Provincias (FEMP) l'adhesió d'aquest Ajuntament de Puigpunyent a

l'esmentada Federació."

El Sr. batle informa que a principis de desembre està previst procedir a

elegir els càrrecs directius.

El Sr. Arbona entén que no valia pena participar en la FEMP formantja
part de la FELIB. Entén que només suposa més despeses de desplaçaments i

quotes. En aquest sentit és més interessant potenciar el paper de la FELIB.
El batle manifesta la seva sorpresa ja que és la mateixa presidenta de la

FELIB, Sr. Nájera i el secretari, Sr, Rosselló, els que demanen aquesta adhesió

per tenir una major participació a la FEMP.

El Sr. Arbona diu que, per tant, pareix que aquesta proposta respon a

interessos del PSOE.
.

Passat a votació aquest punt, és aprovat amb els vots a favor del grup
socialista i del representant del Partit Popular i els vots en contra dels

independents.
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10.- REALITZAR UNA ECOAUDITORIA A TOTES LES DEPENDÈNCIES
IEDIFICIS MUNICIPALS

El grup independent presenta la següent proposta:
"Es necessari saber la realitat del consum que es produeix a les distintes

dependències municipals, així com també al conjunt dels seus edificis. El
resultat de l'ecoauditoria possibilita programar i realitzar un consum de
recursos naturals més acord amb el medi ambient i més favorable a l'estalvi dels
doblers públics.

Es per això que el Grup Independent proposa s'acordi realitzar una

ecoauditoria amb els següents apartats:

- Aigua: consum i mesures d'estalvi
- Residus: Producció i depòsit
- Energies: Consum i mesures d'estalvi
- Consum de recursos: origen i quantitat
- Construcció: tipus de materials
- Transport: mitjans disponibles
- Entorn: interior i exteriors

Acompanyar el resultat de l'ecoauditoria amb eillistat de punts de cada

apartat que s'han de millorar ecològicament i dur-ho a terme durant la

legislatura actual."

En relació a aquesta proposta, el Sr. Ramon manifesta el seu acord, però
entén que hi falta un projecte, un pressupost. Si es presentàs això, es podria
plantejar sèriament dur-ho endavant.

El Sr. Arbona respon que el problema és que ells, com a oposició, no

poden demanar pressuposts i fer la feina que proposa el Sr. Ramon ja que
necessiten disposar de dades que no tenen. ¿Estaria en conseqüència I 'equip de

govern disposat a facilitar-los les esmentades dades? Està clar que des de

l'oposició no es tenen les mateixes facilitats de moviment que des del govern.
El Sr. Ramon explica que el que es proposa, (la realització d'una

ecoauditoria), és completament nou per l'equip de govern i desconegut. Per

tant, una vegada que disposin de més informació sobre el tema, podran estar

d'acord en la realització del mateix.
El Sr. Flaquer recorda que quan el PP demanà per tapar el poliesportiu,

a l'anterior legislatura, se li va demanar un projecte i un pressupost, per part de

l'equip de govern que aleshores era de l' Agrupació Independent. l ara són els
mateixos que presenten la proposta d'aquesta manera.

El batle entén que aquesta ecoauditoria no és un tema prioritari, ja que
el nivell de consum d'aigua potable a d'aigües brutes que entren a la depuradora
és més baix a Puigpunyent que a altres pobles de similars característiques.

El Sr. Arbona explica que I'ecoauditoria aniria referida a edificis

municipals.
El Sr. Ramon diu que l'equip de govern està obert a estudiar el tema

però que de moment no es pot comprometre a acceptar la proposta sense tenir
més dades.



091132

GOVERN BALEAR

Conselleria de la Funció Pública
i Interior

11.- HABILITAR EQUIP INFORMÀTIC PER A ÚS PÚBLIC A LA
BIBLIOTECA MUNICIPAL

El grup independent presenta la següent proposta:
"La biblioteca municipal està dotada d'ordinador i enllaç a internet, la

qual cosa dóna moltes possibilitats als usuaris, però encara tindria més
rentabilitat si disposes d'un ordinador per a ús públic dels usuaris en general, ja
que l'ordinador instal.lat és en principi per el servei de la pròpia biblioteca. El
material existent que no està en ple funcionament podria servir amb una petita
inversió per dotar la biblioteca d'un servei més, on els estudiants poguessin els
seus treballs o si més no serví per introduir-se en el món de la informàtica.
Caldria comprar un monitor i un teclat per rehabilitar una CPU que hores d'ara
no té cap utilitat.

El Grup Independent proposa completar amb el material necessan

l'existent a la bilioteca que serverxi per posar a l'abast dels usuaris un
ordinador. "

El Sr. Ramon explica que una vegada reinstal.lats a les oficines
municipals de Puigpunyent, es durà a terme una reorganització dels equips de
què es disposa. I ja existeix un compromís amb la bibliotecària per impulsar
aquest tema.

El batle manifesta que ell considera molt positiu el que de cada vegada
els joves emprin més l'informàtica.

12.- ESTUDI VIABILITATAPARCAMENTA LA VORA DEL PLANET.

El grup independent formula la següent proposta:
"ANTECEDENTS: El dèficit de places d'aparcament al nucli més

consolidat de Puigpunyent és cada dia més palès. La circulació als voltants des
Planet és cada cop més difícil per la presència de cotxes aparcats a llocs que
impedeixen la lliure circulació. Creiem que la solució fàcil és posar multes, per
cal fer un esforç per tal d'oferir una alternativa a la zona i habilitar un espai per
l'aparcament. Ara mateix encara queda algun solar que podria acomplir amb
aquesta funció, però cal actuar amb diligència per tal que l'oportunitat no

s'escapi. També som conscients que no és possible fer una actuació d'aquesta
mena sense haver avaluat la viabilitat del projecte, la rendibilitat social, el cost
econòmic, el finançament, etc. Per això formulem la següent

PROPOSTA D'ACORD: Fer un estudi de viabilitat de la compra d'un
solar a la carretera Nova d'Estellencs per destinar a aparcament públic."

El Sr. Ramon demana si els independents tenen qualque lloc pensat.
Suposa un projecte ambiciós perquè a més es tracta de solars amb desnivells
importants. Creu que s'ha de donar temps per veure com es desenvolupa el tema
de la circulació i aparcament, sobre tot cal esperar a veure com es plantejarà
quan el Camí de Sa Vela estigui acabat. En qualsevol cas, si l'equip de govern
coneix de qualque solar interessant per dur a terme la proposta es podria
considerar.
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El Sr. Genovart per la seva part comenta que no es pot deixar passar
molt de temps abans de tractar aquest tema, atès que en aquests moments a la
zona en qüestió només hi ha tres solars aptes per l'aparcament.

El Sr. Ramon diu que una altra opció seria I'acondicionament de la
plaça de Son Bru que té l'avantatge que ja es terreny municipal.

El Sr. Genovart recorda també que I' Ajuntament disposarà de solars
edificables quan Sampol faci les cessions obligatòries a causa de la
urbanització. Tal vegada es podria estudiar fer una permuta per solars aptes per
a la construcció de l'aparcament.

El Sr. Ramon entén que aquestes són qüestions que poden ser objecte
d'estudi dins la feina a dur a terme per l'empresa GADESO.

El Sr. batle considera adequada la proposta però manifesta que el tema
de l'aparcament s'ha de tractar dins l'estudi d'una solució més global a diverses
qüestions.

13.- INSTAL.LACIÓ D'ENERGIA SOLAR FOTOVOLTAICA A LA CASA
DELA VILA.-

El grup independent presenta la següent proposta:

"Les energies renovables són cada cop més necessàries si volem arribar
a un món lliure de contaminació. La instal.lació de plaques fotovoltàiques és
una realitat que el Govern de les Illes Balears, juntament amb associaciones
ecologistes com Greenpeace i Gob, vol introduir i potenciar dins l'àmbit de la
societat balear. Així, i com una primera passa, s'ha decidit la instal.lació
d'aquest tipus d'energia al Consolat de Mar.

El Ministerio de Industria y Energía aprovà el Reial Decret 2818/1988,
de 23 de desembre, sobre producció d'energia elèctrica per instal.lacions
abastides per recursos a fonts d'energia renovable, residus i cogeneració (BOE
312, 30 de desembre de 1998, pàg. 44077) ene I qual diu que es tendrà dret
avendre a les companyies elèctriques tota l'energia que produeixin, i percebran
per això fins a 66 ptes. per cada quilovat-hora que injectin a la xarxa. Aquest fet
fa que a partir d'ara invertir en energia solar serà rendible per a l'economia, a

més de per al medi ambient. També, el Reial Decret, estableix unes condicions

econòmiques favorables per a totes les energies renovables i fa desaparèixer la
falsa creença de que no es pot usar perque és cara.

PROPOSTA D'ACORD:

Aprofitar la reforma que es real ita a la Casa de la Vila per instal.lar-hi
plaques fotovoltàiques i per tant que aquest edifici funcioni, en totes les seves

dependències, amb aquest tipus d'energia renovable. Seria molt exemplar i a la

vegada ecològic que el primer edifici del municipi iniciàs aquest procés, donant
peu a que tothom pogués observar el seu funcionament per tal de poder-ho
instal.lar a ca seva. Estam a un moment important i per tan aquest projecte
podria tenir un alt suport institucional, a més d'una forta repercusió social."

El Sr. Ramon demana si és possible dur a terme la insta1.lació que es

proposa una vegada la instal.lació elèctrica ja està feta.
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El Sr. Arbona aclara que sí. I que igual que en la proposta relativa a

I'ecoauditoria el seu grup podria comprometre's a estudiar més a fons aquesta
proposta, presentant un pressupost, etc.

PRECS IPREGUNTES.

• El Sr. Sebastià Bauzá informa de la intenció de modificació de les
ordenances fiscals. La proposta del grup socialista seria la següent:

"En els darrers mesos ens hem donat compta que algunes de les
ordenances municipals vigents presenten una sèrie de mancances.

Es per això que aquest equip vol donar compta al Ple de la seva intenció
de modificar les següents ordenances:

a) Ocupació del subsol, sòl i vol de la via pública

Es pretén aplicar una taxa per l'ocupació de la via pública amb
materials de construcció, en el següent sentit.

1) Ocupació de la via pública amb escombreries, materials de

construcció, contenidors per a la recollida o diposit dels mateixos i altres

aprofitaments semblants.

Per dia i metre quadrat.... 100 ptes.

2) Ocupació amb valles, puntals i bastiments

Ocupació de la via pública o terrenys d'ús públic amb valles
Per dia i metre quadrat.. 25 ptes.

Ocupació de la via pública o terrenys d'ús públic amb bastiments

(andamios) i altres elements semblants.
Per cada metre linial i dia .. 65 ptes.

Ocupació de la via pública amb puntals i altres elements semblants
Per cada element i dia 10 ptes.

3) Per cada grua utilitzada en la construcció.
Per cada dia 2.500 ptes.

Per cada grua utilitzada en la construcció, el braç de la qual ocupi en el
seu recorregut el vol de la via pública.

Per cada dia 500 ptes.

Queda totalment prohibida la seva instal.lació en el sòl o subsòl públic.

4) Obertura de rases i síquies en terrenys d'ús públic i qualsevol
remoció del paviment o voravies en la via pública.
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4.1.- Concessió de llicència d'obres en la via pública
Per cada llicència per construir o suprimir passos de carruatjes o

per a I' obertura de rases o síquies, per a la reparació d' avaries, noves

escomeses, etc..... 2.200 ptes.

4.2 Aprofitament de la via pública
- Construir o suprimir passos de carruatjes, per qualsevol ús,
Metre linial o fracció... 200 ptes.
- Reparació de voravies destruides o deteriorades pels mateixos

particulars.
Metre linial o fracció... 100 ptes.

- Obertura de rases per reparació d'avaries produides en

escomeses d'aigua o electricitat

Metre linial o fracció al dia... 200 ptes.
- Obertura de rases o síquies per realitzar noves escomeses

d'electricitat, aigües o suprimir o condennar qualsevol existent.
Per cada metre linial o fracció i dia 400 ptes.

b) Ordenança d'aigua i de clavegueram

Reembolsament d'obres d'urbanització, realitzades per I'Ajuntament a

càrrec dels particulars.

En aquells llocs on ja existeixi l'escomesa de clavegueram y xarxa

d'aigua potable, els sol.licitants d'autorització de connexió a les xarxes estaran

obligats a pagar,a més de la taxa per l'autorització, les següents quantitats:

aigua potable: 35.000

clavegueram: 58.800

Les esmentades tarifes tendràn un increment anual del 5%, mentres no

es modifiqui I' ordenança."

El Sr. Bauzá explica que no es tracta d'incrementar la recaptació sinó
sobretot controlar més el tema d'obres (en la seva vessant d'ocupació de

voravies, carrers, etc ... ). En qualsevol cas, el que es presenta només és una

proposta que abans d'anar al Ple passarà per la Comissió d'Hisenda.
El Sr. Arbona agraeix que s'hagi facilitat al seu grup una còpia de la

proposta abans de la celebració del Ple.
El Sr. Bauzá, explica que pel que fa a les connexions d'aigua, només

s'aplicaria la taxa a les connexions que afectin a obres que ha duit a terme

I' Ajuntament i que en concret aquesta proposta es presenta arrel dels problemes
que han sorgit al camí de Sa Vela.

• El Sr. Arbona agraeix la puntualitat en el començament de la sessió,
a diferència del que va

succeir el dia de la visita del president de la CAlB, en el que els representants
del seu grup foren citats per l'equip de govern una hora abans de l'arribada del
Sr. president.
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El batle reconeix que fou així per causa d'una equivocació i demana les

pertinents disculpes.

• El Sr. Miquel Ramon demana que constin en acta dos informes que
presenta al Ple, iguals

als llegits en el plenari del mes d'agost, un elaborat per l'empresa Mundiagua i
I 'altre relatiu a un estudi sobre la política que es vol seguir en relació al

problema de l'aigua. Aquests informes s'adjunten a l'acta a petició del mateix
Sr. Ramon.

INFORME TÉCNIC SOBRE L'ESTAT DE LES INSTAL.LACIONS DE
SUBMINISTRAMENT D'AIGUA DE PUIGPUNYENT, 1 MESURES
CONVENIENTS PER A LA SEVA MILLORA.

Situació antenor:

Bomba de 10 cavalls equívalent a 20 Tn/h
75 m. De proftmditat
Mangera de fibra.

La bomba estava cremada degut a la excessiva capacitat de la mateixa

tenint en compte que el capdal del pou es de 4 a 5 Tn/h en l'època estival.

Canvis que s'hanfet o s'han de fer:

Substitució de l'antiga bomba per una mes petita de 4 cavalls equivalent a

unes 3 a 4 Tn/h.

El quadro elèctric necessita canviar per que está en molt mal estat.

Fer una caseta mes grossa per posar un comptador i un rellotge que

informin, el primer de l'aigua que ha aportat i el segon el temps de

funcionament que ha tingut.
L'electricitat es pren a cárrec de I'IBASAN.
1nstal.lar tub per saber la profunditat de l'aigua.

Pressupost aproximat dels canvis:
- Bomba 120.000,-
- Ma obra 40.000,-
- Quadre eléctrie 20.000,-
- Rellotge i comptador 15.000,-

POU ES CORTER

Situació anterior:
Bomba de 10 cavalls equivalent a 30 Tn/h

90 m. De profunditat
Mangera de fibra
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Sortia aigua rotge per que possiblement degut a la gran capacitat de la

bomba hí havia manca d'aigua. Si está aturat uns quants dies el principi surt

pudenta.

Canvis que s'han fet o s'han de fer:

Ampliació de la caseta per poder posar un comptador i un rellotge
Canvi de la bomba per una mes petita que tregui unes 9 Tn/h que es

aproximadament el seu capdal en I'época estival.
El comptador elèctric esta bé sempre i quant els altres pous no hi estiguin
connectats.

lnstal.lar tub per saber la profúnditat de l'aigua.

POU SIOUIOLA
Situació anterior:
Bomba de 10 cavalls cremada.
Tubs de ferro obstruíts, por la qual cosa la bomba no podia treure aigua.
60 m de profunditat
Connectada el comptador electric del Corter.

Canvis que s'han fet o s'han de fer:
Canviar la bomba por una mes petita de 4 cavalls equivalents a 4-5

Tn/h.

Posar mangera de fibra
55 m de profunditat por que no pugul treure fang o aigua rotja.
S'ha posat un comptador d'aigua i s'ha de posar un rellotge
S'ha de fer un projecte per dur una linia elèctrica i posar un comptador

per ell sol.

Engrandir les comportes i posar una porta a la caseta del quadre
elèctric.

Instal.lar tub per saber la profunditat de l'aigua.

Pressupost aproximat de alguns canvis:
Bomba
Ma obra

Mangera
Comptador i rellotge
Quadro elèctric

130.000,-
40.000,-
60.000,-
15.000,-
20.000,-

POU CEMENTIRI

Situació antenor:

Bomba de 15 cavalls equivalents a 40 Tn/h

Mangera de fibra de 3 polsades
100 m de profunditat
-No pot estar en ple rendlment per que treu s'aigua rotja, nomes a unes 10 Tn/h ..

Tampoc pot estar uns dies aturar por que també la treu rotja. Es un pou de molt
baixa qualitat d'aigua.

El quadre elèctric esta a terra sense cap tipus de protecció, al igual que les claus
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de pas.
Está connectar al comptador del Carter.

Canvis a fer:
Fer unes comportes que proteigin tan les claus de pas com el quadre

elèctric.
Dur-hi un grup elèctric a curt termini.
Canviar el transformador del Carter por que els 3 pous pugin estar

connectats tots a 1 'hora.

Aquest hivern amb el projecte de electrificació del Cementiri amb els
veïnats posar-hi un comptador por ell sol.
Amb el temps canviar la bomba por una més petita que no tregui més de 15

Tnlh
Posar-hi un rellotge i un comptador d'aigua.
Comprar uns filtres por la depuració i filtració de l'aigua. Aixó tindrá

cost aproximat d'unes 1.600.000,- pessetes.

DIPÒSIT

-La capacitat del Dipósit es de unes 250 Tn, que equival al consum de un dia a

l'estiu. Construcció d'un altre dipósit, que podria estar combinat amb un de
decantació.
S'ha canviat la máquina de clorar per una de més qualitat, estava pressupostada
i feta la comanda per l'àntic Equip de Govern.
-El clor s'ha de substituir per unes garrafes de uns 25 litres que tenen un ] 20 gr.
de clor per litre d'aigua 1 així tindrem un estalvi de un 75-80%. Actualment son

garrafes de 5 litres que contenen 40 gr. de clor per litre d'aigua.

S'está controlant diàriament i anotant la sortida d'aigua que marca el comptador
per saber quin és el consum que hi ha el poble i de aquesta manera saber quines
son les necessitats. També amb el control per comptador del tots els pous i la
lectura mensual de tots els comptadors particulars, podrem saber si hi ha fuges,
tan a l'hora de pujar l'aigua com a l'hora de distribuir 1 'aigua per la xarxa.

-Aquest hivern s'ha de fer net. En varies ocasions Sanitat a dit a l'Ajuntament
que ho netejès peró mal se li ha fet cas.

Durant tot l'estiu es fan de l'orde de 3 a 7 visites diarias el Dipósit per el
control de l'aigua que entra dels pous. Aquesta es l'única manera de donar-se

compte de si hi ha alguna anomalia als pous.

XARXA

Es fan lectures, com a rrurnrn mensual de TOTS els comptadors;per dur un

control més exacte de l'es necessitats del poble i també per contrastar amb les
lectures del dipòsit i més endavant dels pous.

El Polisportiu i a l'Ajuntament hi ha des de la seva construcció

comptadors que mai se n'havia fet la lectura, ni tan sols se sabia de la seva

existència.
La xarxa está mínimament sectorizada i des de fa mes de 8 anys les

claus de pas no s'han tocat, pel que molt probablement estiguin espanyades.
No sa sap amb exactitud el recorregut de la xarxa. Hi ha canonades que
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s'han descobert aquests dies. No se sap el recorregut que fa l'aigua per arribar a

un deterrninat comptador.
Hi ha varies zones que no tenen la canonada adient, per la qual cosa

molt probablement s'haurá de fer obres per modificar-les. Concretament es molt

poc probable que la canonada del camí de sa vela pugi, en un futur, subministrar
aigua als solars de aquesta zona.

Lo primer que s'ha de fer es documentar amb exactitud el recorregut de
la xarxa assenyalar eis trams que presenten dubtes per poder comprovar i, en el
seu cas, canviar les canonades.

Després s'ha de sectorizar molt més tota la xarxa i s'ha de mantenir en

bon estat totes les claus de pas.
Una vegada es tinguin dades suficients i d'un periode de temps d'uns tres o

quatre mesos, es podrá veure si hi ha necessitat de contractar una màquina que
detecta si hi ha fuges.

Tècl1IC

a S.L.

INFORME. LLEGIT INTEGRAMENT AL DARRER PUNT DEL PLÉ DE LA
CORPORACIÓ EL 24 D'AGOST DE 1.999

POLITICA D'AIGUA
D'acord amb els criteris de Mines, la Junta d'aigúes, els tècnics, , geólegs i
també del sentit comú, es millor tenir varis pous amb bombes petites que no un

o dos amb bombes grosses, per els seguents motius:
Les bombes petites, inferiors al capdal d'aigua no esgoten l'aquifer. També
hi ha menys probabilitats de espanyar-se.
Les avaries son més econòmiques.
Hi ha menys dificuitats per legal itzar-los.

El consum eléctric és més baix i per tant els comptadors i potència
contractada son més petits.

La dependència d'un sol pou pot resultar "perillosa" en el sentit de que si falla
no tens alternatives.

A més del control del comptador del dipósít s'ha de controlar i anotar

periodicament l'aportació d'aigua que fan cada un dels distints pous i les hores

que estan en funcionament. També, periódicament s'ha de fer medició de la

profunditat de l'aigua a cada pou, per poder contrastar amb les dades de

pluviometria, aixó fara que poguem preveure abans de l'estiu la capacitat que
cada pou tindrá. A més, també s'ha de fer anàlisis periòdics deis pous i del

dipòsit..

L'any 2.000 hi ha d'haver connectats a la xarxa, entre 5 i 7 pous, públics o

privats que pugin aportar al dipósit un mínim de entre 40 i 50 Tn d'aigua dúrant

l'època de més sequera.

Paper transcripció acords i resolucions
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Informar del consum abusiu que cada familia fa de l'aigua és una qúestió que, ja
aquest any s'ha començati que l'any que ve incrementarem.

Iniciar campanyes d'estalvi d'aigua, informant de les possibilitats i dels
productes que hi ha al mercat que estalvien aigua. Informació, informació,
informació a tots els nivells és el més important.

Aquest hivern comeneçarem l'estudi per poder disposar d'aigua de pluja, al
menys tota l'època de pluges, a traves d'un azud i desviació de la riera

Hem iniciat els tràmits per la construcció d'un altre dipòsit amb la cooperació
financiació de un organisme que es dedica a aquests assumptes, que es diu
IBAGUA. Hem de firmar un consorci amb ells

Hem iniciat els contactes amb distints particulars per poder connectar els seus

pous a la xarxa. Abans de fer-ho hem de fer un estudi de les possibilitats del pou
i del cost econòmic que suposarà la seva connexió.

Estam estudiant la possibilitat de posar un descalsificador d'aigüa
devora el dipòsit, això incrementaria de forma considerable la qualitat de

l'aigua.

Hem i'niciat un inventari de tots els pous del terme les seves capacitats i

característiques, això ens donarà molta bona informació sobre els aquifers del
nostre municipi i les possibilitats que cada un d'ells té.
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Cada un dels pous tindrà una base de dades que recollirà totes les lectures,
medicions, característiques, i tota l'informació necessària amb les dates que
s'han produït.

Per poder fer les medicions s'haurà de comprar un sonda que te un cost

aproximat de unes 180.000,. ptes. Aquesta inversió que en principi pareix
elevada, com ja hem dit abans, juntament amb la resta de dades i la pi
uviometri a, evitarà que es tinguin que prendre mesures precipitades durant
l'estiu, ja que en primavera podrem tenir un previsió molt aproximada de com

reaccionaran els pous durant l'època estival. Això sense cap dubte evitarà costos
innecessaris que quant es prenen decisions precipitades i urgents sempre es

produeixen.

S'han mantingut entrevistes amb l'inspecció, cap de servel i instructora de

l'expedient sancionador. Ens varen dir: "Sembla mentida que Puigpunyent sigui
un poble de les Balears".

Canviar l'imatge que té el nostre municipi davant les autoritats sanitàries,
concretament, amb la Conselleria de Sanitat i Consum del Govern Balear, és
una prioritat d'aquest equip de govern.

Se tracta de cooperar amb les autoritats sanitàries, ja que un control exhaustiu i

eficaç repercutirà, sense cap dubte, en una millor qualitat de vida i de la salut
dels habitants del nostre poble.

Per altra banda informa que la bomba del Pou des Carter (la que més ha
funcionat aquest estiu), s'ha espatllat. La bomba ha quedat dins del pou i hi ha

perill de perdre el mateix pou. Demà vendrà una grúa per determinar els
desperfectes. En qualsevol cas, s'està estudiant la possibilitat d'obrir nous pous
i a tals efectes vengueren tres cercadors que no obstant no coincidiren i això fa
dubtar de la conveniència de dur a terme els sondeijos. El més segur, per tant,
seria posar una canonada cap a Son Puig i considerar, si bé a més llarg termini,
la construcció d'un dipòsit. Hauria de ser suficientment gros per donar més
temps de reacció i fins i tot permetre abaratir el preu de l'aigua, ja que les
bombes podrien funcionar també el vespre.

• Pel que fa al tema de la televisió, el Sr. Ramon dóna lectura al

següent escrit:

INFORME REPETIDOR TV

En els darrers plens de l'anterior legislatura vàrem demanar com estava
el tema del repetidor. de TV i si faltava molt temps per la seva posta en

funcionament. La resposta va ser que estàvem pendents de GESA ja que l'obra
estava acabada i el primer de tot era que arribés la corrent elèctrica a la caseta.

El nou equip de govern es va trobar sobre aquest assumpte amb el

següent:
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1) GESA. Un escrit de data primers de Febrer de 1.999 d'aquesta
empresa deia que l'Ajuntament de Puigpunyent havia de pagar 1.200.000 pts a

GESA per la connexió, degut al Conveni de Repartiment de la xarxa de baixa
tensió que existia a Conques, i que avisés a GESA quant l'obra estès acabada,
per tal que ells la recepcionassin i poguessin connectar la corrent elèctrica.

El pagament s'havia fet en el mes de Maig de 1.999, però GESA a

primers de Juliol no havia rebut cap avis per part de l'Ajuntament que l'obra
estava acabada.

Aquest equip de govern, immediatament, va donar avis per tal que se

recepcionés l'obra i poguéssim gaudir d'electricitat amb rapidesa.
Una vegada que GESA recepciona l'obra, els documents se tramiten

primer a les seves pròpies oficines (Gesa Central-3) i desprès son enviats a la
Conselleria d'Industria (Eusebio Estrada i Asima 9). Desprès tornen a GESA i

posteriorment s'assenyala un dia per connectar la xarxa i subministrar energia.
Tot aquest procés sol durar entre 2 i 3 mesos.

Degut a l'interès que creiem que tenia el tema, se va gestionar
personalment tots aquests tràmits i en menys de 8 dies vàrem tenir comptador i
electricitat a la caseta.

Per tant, GESA era la que estava esperant la contesta de I' Ajuntament i
no a la inversa.

2) TERESA ESTEBAN. És la propietària d'una parcel.la i vivenda que
hi ha abans d'arribar al repetidor.

Aquesta senyora va ser la que va iniciar els tràmits per l'ampliació de la
línia de baixa tensió de Conques fins el camí que va al repetidor. Ella va

presentar a l'equip de govern anterior l'enginyer que va fer el projecte elèctric
de l'obra.

L'Ajuntament se va fer càrrec de dur endavant l'obra i es va

comprometre amb aquesta senyora, segons ens va dir, a tenir-la informada de

com, quan i quin cost tindria l'esmentada obra elèctrica. Ella pagaria el cost de
1/3 del primer tram de la línia.

Vàrem anar a visitar aquesta senyora a mitjans de Juliol per dir-li que
l'obra estava acabada i a informar-la del cost que havia suposat. Ens va rebre
manifestant el seu profund descontent amb l'equip de govern anterior perquè
des de feia molt temps no havia tingut cap tipus de contacte amb ells, malgrat
ella ho havia intentat, i ens va comunicar que no pensava pegar ni una sola
pesseta. Entenia que el comportament de l'anterior equip de govern i el fet que
no tenia cap tipus d'informació de com se feia l'obra, de quin preu, com s'havia
adjudicat, etc li permetia rompre el compromís verbal de pagament de 1/3 del
primer tram, de fet l'Ajuntament no tenia cap document en el que figurés
l'esmentat acord i per altra banda, una vegada feta la línia, no tenia, la senyora
Esteban, cap obligació de pagar cap tipus de compensació al promotor, en

aquest cas l'Ajuntament de Puigpunyent. És dir podia contractar amb GESA un

comptador connectat' a aquesta línia sense pagar una sola pesseta a

l'Ajuntament, només tenia que pagar a GESA la part que li corresponia del
Conveni de Repartiment de la part de baix de la línia de Conques.

AI final i degut, segons ens va dir, al fet que el nou equip havia fet les

gestions oportunes perquè el procés esmentat al punt 1 fos curt i no durés varis
mesos, també perquè l'hi vàrem explicar tot el procés (adjudicació de l'obra,
l'empresa que l'havia fet, el cost del metre de cabletjat, etc), i pel nou talant i
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maneres en vers a ella que tenia el nou equip de govern, pagaria, deixant clar
que no tenia perquè fer-ho, el cost de 113 del primer tram que en un principi
s'havia compromès. Això pujava 666.061 pts.

Va firmar un document pel qual es reconeix aquest deute a I'Ajntament
de Puigpunyent i se compromet, en varis mesos, a pagar-ho.

3) RETEVISION. A finals del mes de Juliol vàrem cridar a Retevisión

perquè vinguessin a instal-lar els equips. Era condició indispensable per fer-ho

que la caseta tingues corrent elèctrica.
La contesta de Retevision va ser que ja que l'Ajuntament de

Puigpunyent havia anat tant lent tot el procés de la posta en marxa dels equips,
que ara s'anaven de vacances i que a principis de setembre torrressim cridar-los.

A mitjans de setembre se varen instal-lar els nous reemisors i ara estam
amb converses amb ells per poder posar a la nova caseta les TV autonòmiques.

Per altra banda en el Ple de 21 d'Abril del 1.999 se va aprovar l'acta de
lliurament i acceptació d'infraestructures corresponent al centre reemisor de TV
amb unes modificacions indicades pel Batie. Aquestes modificacions no se

varen enviar a Retevision i el secretari no tenia constància de quines eren i on

eren.

Un dia abans que vinguessin els tècnics a connectar, I 'anterior Batie ens

les va facilitar, ja que de no ser així els de retevisión s'haguessin negats a posar
en funcionament els equips.

4)PARCEL.LA CASETA. Amb data 5-7-97 el Batie va firmar el
document de compra d'una parcel.la de 100 metres per ubicar la caseta, amb el

propietari de la mateixa Sr. Córcoles. L'Ajuntament tenia que pagar per aquesta
compra 50.000 pts i se comprometria a ampliar sense cap cost pel senyor
Córcoles, la línia de baixa tensió.

En el Ple d'Abril de 1.998, nou mesos desprès, se va facultar al Batie

perquè signés l' escriptura davant notari. Però en aquells moments la propietat ja
havia canviat, la parcel.la era del senyor Figueredo.

Ens vàrem posar en contacte amb aquest senyor, i ens va dir que no

volia saber res de l'Ajuntament de Puigpunyent, havia anat molts dissabtes a

parlar amb el Batie i aquest mai ho havia pogut rebre. Tenia problemes amb el
contracte de compra venta amb el senyor Córcoles i no es refiava de

l'Ajuntament degut a la seva actitud en vers a ell. Ho tenia tot en mans d'un
advocat.

Després varis intents i de fer-li entendre que l'actitud del nou equip de
govern era diferent i que volíem arreglar el mes aviat possible tot aquest
assumpte, vàrem arribar a un acord i en el Ple de Setembre de 1.999 s'ha facultat
al nou Batie perquè signi d'una vegada l'escriptura d'adquisició de la parcel.la
davant notari.

Si tenim en compte que la contraprestació de l'adquisició de la parcel.la
consistia en què s'havia de pagar 50.000 pts i l'Ajuntament havia d'assumir la

part del cost de l'ampliació de la xarxa de baixa tensió que corresponia a la

propietat, el cost final que ha suposat l'adquisició de la parcel.la es de 1.841.206

pts.
Per altra banda hi ha que dir que aquesta parcel.la no s'ha utilitzat per la

construcció de la caseta, ja que aquesta s'ha fet finalment dins una placeta on
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acaba el camí i que és propietat comunitària. Molt provablement no era

necessari haver tingut que comprar aquesta parcel.la.

Octubre de 1.999

Miquel Ramon

Afegeix que les converses amb l'empresa Retevisión per la inclusió dels
canals autonòmics estan en un punt mort. S'encarregà a un tècnic que realitzàs
una inspecció a diverses cases, un dia a Galilea i dos dies a Puigpunyent, per
veure si la senyal es rebia correctament. Pareix esser que maneo a Son Serralta i
uns veins del racó de Son Bru de Baix tot el que s'ha detectat han estat

problemes d'antenes mal col.locades, inadequades, etc ...

El Sr. Arbona, en relació als informes llegits pel Sr. Ramon diu que no

ès vàlid per a ell que li diguin que un ha dit o no ha dit. Per acceptar-ho ell
hauria d'haver estat present, i no vol ara donar comptes de res del que es va fer
en l'anterior legislatura. Únicament accepta donar comptes davant del poble, i
recorda que la seva fou la candidatura més votada. Qualsevol culpa de I'anteriro

legislatura fou purgada amb les eleccions.

El Sr. Ramon diu que a l'inici d'aquesta legislatura foren els propis
independents els que proposaren la creació d'una Comissió d'assumptes
generals. I ara ell l'únic que fa és donar tota la informació. No vol de cap
manera ofendre al Sr. Arbona.

• En relació a les preguntes formulades en l'anterior plenar pel grup
independent sobre l'incendi del passat mes d'agost a Galilea, les

respostes de l'equip de govern són:

"En resposta a les preguntes sobre l'incendi el passat mes d' Agost a Galilea,
l'equip de govern vol manifestar:

És cert que la reacció de l'equip de govern no va ser tant ràpida com calia

esperar. No hi ha excuses i assumim la nostra responsabilitat.
Sense voler justificar aquesta inicial tardança en reaccionar volem dir el

següent:
El Batie i la majoria de regidors no eren, per distintes raons, al municipi.

Concretament el BatIe es trobava a un lloc en el que no tenia cobertura el seu

mòbil. Cal recordar que era un diumenge migdia del mes d' Agost.
Per una banda la falta d'un pla d'emergència i de la infraestructura

necessària per poder reaccionar amb rapidesa, i per altra, les greus deficiències

que ens vàrem trobar al principi de la legislatura feren que davant un fet tan

greu com aquest no s'haguessin pogut prendre les mides oportunes per poder
reaccionar ràpidament i amb eficàcia.

Emperò creem que una vegada que tots els membres d'equip de govern
varen ser a Galilea la nostra dedicació i esforç foren considerables. A altes hores
de la matinada, les 2 i les 3 érem als llocs conflictius i a les 5,30 tant el Batie
com Tinent de Balte estaven una altra vegada el lloc de coordinació anomenat

PALCO.
Cal destacar, per altre costat, que en cap moment durant els dies que varen

durar les tasques d'extinció de l'incendi cap regidor del grup independent va
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oferir la seva col.laboració ni es va preocupar d'informar-se de com anaven les
coses i si se necessitava algun tipus d'ajuda.

En quant a la resposta concreta de les preguntes cal dir que el Policia Local
va participar a partir del Dilluns, no vàrem poder-lo localitzar el diumenge
horabaixa. Recordar que el vehicle no té cap utilitat especial per les tasques
d'extinció, no té motoserra, no pot portar un dipòsit d'aigua, etc., l'únic és que
se tracta d'un 4x4. I en referència a la batlesa de Calvia va arribar abans que
l'equip de govern per tres motius ben concrets:

1) Dinava a un lloc on es va veure l'inici de l'incendi.

2) L'incendi es va iniciar al terme de Calvià.

3) Té un cos de protecció civil i policia de molts membres, equipats,
preparats i amb molta experiència."

Diu el Sr. Ramon que és cert que no es va reaccionar tan aviat com calia

esperar. Però ni el batle
ni la majoria dels membres de l'equip de govern es trobaven al municipi. A

més, la manca d'un pla d'emergència dificultà molt les tasques. Però quan
s'incorporaren, la dedicació fou plena. Per altra banda, fa constar que en cap
moment, cap regidor de l'oposició va oferir la seva ajuda. AI policia local, fou

impossible localitzar-lo fins al dilluns, i, a més, el vehicle policial no és

adequat per tasques d'extinció d'incendis.

La Sr. Barceló no està d'acord amb les paraules del Sr. Ramon i recorda

que ella anà ben aviat al domicili del batle a oferir la seva ajuda.

Sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 11.25 hores, el Sr. batle
aixeca la sessió de la qual s'estén la present acta amb el seu vistiplau.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA DE DIA 23 DE
NOVEMBRE DE 1999.

Quan són les 21 '35 hores del dimarts dia 23 de novembre de 1999, es

reuneix a les dependències de l'Escola Municipal de Música de Puigpunyent,
(per causa de força major ja que s'estan realitzant obres a l'edifici municipal), la

Corporació en Ple per celebrar sessió plenària ordinària en primera
convocatòria. Sota la presidència del batie, Sr. Josep Muncunill Ribas, hi
assisteixen els següents regidors, convocats en legal forma: Srs. Miquel Ramon

Matas, Sebastià Bauzá Martorell i Sra. Antònia Martorell Martorell, per part del
Grup Socialista; Srs. Antoni Arbona Pujadas i Sra. Jerita Barceló Ballester, per
part de l'Agrupació Independent; i Sr. Gabriel Flaquer Maimó, per part del

Grup Popular.

Excusa la seva assitència el Sr. Gabriel Genovart.
En iniciar-se la sessió no es troba present el Sr. Guillem Llaneras.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas

Espinosa, la qual dóna fe de l'acte.

El Sr. batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents
assumptes inclosos en l'ordre del dia:

1.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS ANTERIORS.

L'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 26 d' octubre de 1999 és

aprovada pels presents per unanimitat, (7).

2.- RESOLUCIONS.

Els regidors queden assebentats de les resolucions adoptades per la
Batlia.

3.- DESPESES.

Els regidors presents manifesten que es donen per assebentats de les
factures.

Quan són les 21.40 hores, s'incorpora a la sessió el regidor Guillem Llaneras.

4.- CONVENIPROGRAMA DE TELEASSISTÈNCIA DOMICILIÀRIA.

El grup socialista presenta la següent proposta:

'L'Inserso i Ia FEMP han subscrit un conveni marc per a la posada en

funcionament i desarrollo d'un programa de teleasistència domiciliària d'ambit
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al que es podran incorporar a través de la signatura de convenis de
Consellena de la funció ��lfració, aquelles entitats locals que vulguin desarrollar projectes concrets en

i Interior el seu àmbit territorial.

La prestació del servei s'instrumentarà a través d'un contracte entre la
FEMP i l'empresa/entitat que es determini segons l'establert en el conveni
acordat entre les parts signants delconveni de cooperació.

El cost del servei serà financiat per I'INSERSO, l'entitat local i els
usuaris en els percentatges que es determinin en cada conveni específic.
L'aportació de I'INSERSO no superarà en cap cas el 65 % del cost total del
servel.

La teleassistència domiciliari es un servei que, a través de la línia
telefònica i amb un equipament de comunicacions i informàtic específic, ubicat
en un centre d'atenció i en el domicili dels usuaris, permet
a les persones majors i/o persones discapacitades, únicament polsant el botó que
porten constantement i sense molèsties, entrar en contacte verbal "mans lliures",
durant les 24 hores del dia i tot els dies de l'any, amb un centre atès per
personal específicament preparat per donar resposta adequada a la crisis

presentada bé per si mateix a movilitzant altres recursos humans a materials,
propis de l'usuari a existents en la comunitat.

Per la qual cosa el Grup Socialista proposa que la Corporació acordi

l'acceptació del plec de condicions técniques i subscriure l'oportú conveni entre

L'INSERSO i la FEMP."

La proposta és aprovada per unanimitat.

(S'adjunta com a annex a la present acta el Plec de Condicions

Tècniques que regeix el conveni).

5.-APROVACIÓ REGLAMENT D'AGRUPACIONS LOCALS DE
VOLUNTARIS DE PROTECCIÓ CIVIL.

El grup socialista presenta la següent proposta:

"En vista de la creació del cos de voluntaris de protecció civil d'aquest municipi
el Grup Socialista proposa que s'aprovi el reglament que regularà la creació i
funcionament d'aquest cos.

"

El Sr. Arbona comenta que pareix que a l'esborrany de Reglament que es

proposa per a la seva aprovació hi manca text. ¿On és la secció 4a?
El Sr. Bauzá explica que el Reglament es divideix en dues parts. La primera
correspon a la normativa pròpia de la Comunitat Autònoma i de I' Ajuntament.
La segona, regula els drets i obligacions dels voluntaris. En principi, el

Reglament que es proposa només inclouria la primera part.
En relació a l'article, 15 del Reglament, el Sr. Arbona assenyala que es fa
referència a uns Plans Territorials Parcials i a uns Plans d'Actuació. Sense
l'existència d'aquests plans, pareix que la resta de previsions del Reglament
quedarien un poc enlaire.

Paper transcripció acords i resolucions
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l'aprovació d'aquests plans.
El Sr. Arbona, per la seva part, proposa que s'aprovi el Reglament en la seva

integritat com a reglament marc de la CAlB.
En conseqüència, s'aprova inicialment, per unanimitat el Reglament de les

Agrupacions Locals de Voluntaris de Protecció Civil, en la seva integritat.

6.- LIQUIDACIÓ FESTES PATRONALS DE LA MARE DE DÉU
D'AGOST.

El grup socialista presenta la següent proposta:
"Una vegada acabada la liquidació de les pasades festes Patronals,
I d II

.., " disegons e eta que a contmuaciò s In Ica:

CONCEPTE DESPESES INGRES
Rafel Pomar, quadre Gabriel Janer 30.000
Comercial Bordoy 463.226
Jordi Vidal, gratificacio col.laboracio sopar 25.000

Carny per gelats 24.915
Actuació Capel.la 480.000
Esquits, per actuació 50.000

Txorrac, actuació 25.000
Reagle Teagle Gypsies, actuacio 300.000
Flors d'es Salt, actuació 45.000

Trui espectacles 2.365.000
Forn can Vidal, per gèneres servits 51.326
Luna 70 per actuació 100.000
Ferrer Palma per diseny programes 21.460
Politecnica Imprenta per impresió programes 55.100

Cobega (cocacola) per begudes 186.090
Letra per pancarta i decoració exposició 96.570
traca i trofeus 4.850

Congelats ostramar per gèneres 19.001
Makro per materials 14.962
Cofradia de penitentes per actuació banda de música 30.000

Ses Cotxeries per gèneres servits 27.882

Camponoble per vedella 112.687

grup Soneando per actuació 225.000 .

Casa Roca per materials 82.500
Distribuidora Rotger per materials 15.120
Panaderia 1. Tur 14.500

Gràfiques Madrid per materials 9.735

despeses vàries segons factures 14.115

Despeses vàres segons factures 13.381
.

-

Esports Marathon pei trofeus 30.585

Ingresos Bar dia 11/8/99 27.505

Ingresos Bar dia 12/8/99 48.105

Ingresos Bar dia 13/8/99 452.055

Ingresos Bar dia 14/8/99 324.825

Ingresos Bar dia 15/8/99 22.500

Ingresos Bar dia 16/8/99 124.595

Paper transcripció acords i resolucions
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El Grup Socialista proposa la seva aprovació."

El Sr. Arbona demana el detall de la quantitat de 902.000 ptes.- que figuren
ingressades en concepte de subvencions i col.laboracions particulars i comerços.
¿Inclouria aquesta quantitat l'aportació de l'entitat Sa Nostra, per exemple? ¿Hi
ha qualque transferència del Patronat de Cultura?
El Sr. Bauzá respon negativament.
El Sr. Arbona manifesta que el seu grup votarà en contra ja que de l'estat de

comptes que es presenta es desprèn una despesa del voltant d'I.680.000ptes.
superior a la que es va fer a les Festes de l'any 1998. I per altra banda, les
Festes d'enguany no han ten gut la qualitat de les de l'any anterior. A més,
sorprèn que hi hagi al voltant de 300.000ptes.- maneo d'ingressos del bar i en

canvi 300.000ptes.- més de despeses del mateix, suposant que les factures de
Comercial Bordoy, Cobega, etc, corresponguin a despeses del bar.
El Sr. Sebastià Bauzá, en relació al comentari del Sr. Arbona de què les Festes
de l'any passat tingueren més qualitat, respon que això és una qüestió opinable.
El Sr. Gabriel Flaquer afegeix que l'opinió del poble és que enguany les Festes
han estat millor que altres anys.

Passat aquest punt a votació, resulta aprovada la liquidació de les Festes

Patronals, amb els vots a favor dels integrants del grup socialista i de l'integrant
del grup popular, (5) i els vots en contra dels integrants de l'agrupació
independent, (3).

7.- MODIFICACIÓ ORlJENANCES FISCALS.

El grup socialista presenta la següent proposta:

Modificació Ordenances Fiscals.

"ORDENANÇA REGULADORA DE LA TAXA PER OCUPACIÓ DE
TERRENYS D'ÚS PÚBLIC AMB MERCADERIES, MATERIALS DE

CONSTRUCCIÓ, ESCOMBRARIES, TANQUES, PUNTALS,
BASTIDES, I ALTRES INSTAL.LACIONS ANÀLOGUES.

ARTICLE 1°._ Fonament i naturalesa.

Fent ús de les facultats concedides pels articles 133.2 i 142 de la Constitució i
en exercici de la potestat reglamentària que I i atribueix I' article 106 de la Llei
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases del Règim Local, de conformitat
amb el que disposen els articles 15 a 19 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre,
reguladora de les Hisendes Locals, i d'acord amb l'article 20 de la mateixa,
modificat per la Llei 25/1998, de 13 de juliol, de modificació del Règim Legal
de les Taxes Estatals i Locals i de Reordenació de les Prestacions Patrimonials
de Caràcter Públic, I' Ajuntament de Puigpunyent, estableix la "Taxa per
ocupació de terrenys d'ús públic amb mercaderies, materials de construcció,
escombraries, tanques, puntals, bastides i altres instal.lacions anàlogues" la qual
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ARTICLE 2°.- Fet imposable.

Constitueix el fet imposable de la taxa la utilització privativa o l'aprofitament
especial del domini públic local mitjançant l'ocupació de terrenys d'ús públic
amb mercaderies, materials de construcció, escombraries, tanques, puntals,
bastides i d'altres instal.1acions anàlogues.

ARTICLE 3°.- Subjecte passiu.

Són subjectes passius de la taxa, en concepte de contribuents, les persones
físiques o jurídiques, així com les entitats a què es refereix l'article 33 de la Llei
General Tributària, a favor de les quals s'atorguin les llicències per disfrutar de

l'aprofitament especial, o les que es beneficiïn del mateix, si es va procedir
sense l'oportuna autorització.

ARTICLE 4°.- Responsables.

1. Respondran solidàriament de les obligacions tributàries del subjecte passiu,
les persones físiques i jurídiques a què es refereixen els articles 38.1 i 39 de
la Llei General Tributària.

2. Seran responsables subsidiaris els administradors de les societats i els

síndics, interventors o liquidadors de fallides, concursos, societats i entitats
en general, en els supòsits i amb l'abast que assenyala l'article 40 de la Llei
General Tributària.

ARTICLE 5°.- Beneficis fiscals.

D'acord amb l'establert a l'article 9 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, no

es podran reconèixer altres exempcions, reduccions o bonificacions que les

expressament previstes en normes amb rang de Llei, o les derivades de

l'aplicació de tractats internacionals.

ARTICLE 6°.- Quota tributària.

1. La quantia de la taxa regulada en aquesta Ordenança serà la fixada en la tarifa

continguda en

l'apartat següent.

2.Les tarifes de la taxa seran les següents:

EPÍGRAF

Tarifa primera: Ocupació de la via pública amb materials de construcció.

1. Ocupació de la via pública amb escombraries, materials de construcció,
contenidors per a la recollida o dipòsit dels mateixos i altres aprofitaments
semblants, per dia i metre quadrat o fracció:

100PTES.-

Tarifa segona: Tanques, puntals i bastiments.
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2. Ocupació de la via pública amb bastiments i altres elements semblants, per

metre lineal i dia: 65ptes.-

3. Ocupació de la via pública amb puntals i altres elements semblants, per
cada element i dia:

lOptes.-

Tarifa tercera: Grúes.

1. Ocupació de la via pública per grúa utilitzada en la construcció, per dia

2.500ptes.-

2. Per cada grúa utilitzada en la construcció, el braç de la qual ocupi en el seu

recorregut el vol de la via pública, per cada dia

500ptes.-.

ARTICLE 7°._ Meritació.

La taxa es meritarà:

a) Quan es tracti de concessions de nous aprofitaments de la via pública, en el
moment de la concessió de la corresponent llicència.

b) Quan es tracti de concessions d'aprofitaments ja autoritzats i prorrogats, el
dia primer de cada any natural.

ARTICLE 8°._ Declaració i ingrés.

1. Les persones o entitats interessades en la concessió d'aprofitaments regulats
en la present Ordenança, hauran de sol.licitar prèviament la corresponent
llicència, realitzar el dipòsit previ de la taxa i formular declaració en la que
consti la superficie de l'aprofitament, període del mateix i els elements que
es van a instal.lar.

2. No es consentirà l'ocupació de la via pública fins que s'hagi abonat el

dipòsit previ de la taxa i s'hagi obtingut la corresponent llicència pels
interessats. L'incompliment d'aquest mandat podrà donar lloc a la no

concessió de la llicència sense perjudici del pagament de la taxa i de les
sancions i recàrrecs que procedeixin.

3. En el cas de denegar-se l'autorització, els interessats podran sol.licitar a

aquest Ajuntament la devolució de l'import ingressat.
4. Si no s'ha determinat amb exactitud la duració de l'aprofitament, una

vegada autoritzada l'ocupació, s'entendrà prorrogada en tant no es presenti
la declaració de baixa.

ARTICLE 9°._ Obligació de pagament.

l.L'obligació de pagament de la taxa regulada en aquesta Ordenança neix:

a) Tractant-se de concessions de nous aprofitaments de la via pública, en el
moment de sol.licitar la corresponent llicència.
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Recaptació Municipal, sempre abans de retirar la corresponent llicència.

3. Les quantitats exigibles d'acord a la tarifa, es liquidaran per cada

aprofitament sol.licitat o realitzat i seran reduïbles pels períodes naturals de

temps assenyalats en els respectius epígrafs.

ARTICLE 10.- Infraccions i sancions.

En tot el relatiu a la calificació d'infraccions tributàries, així com de les
sancions que a les mateixes corresponguin en cada cas, s'estarà al que disposen
els articles 77 i següents de la Llei General Tributària.

DISPOSICIÓ FINAL.

l. Per a tot el no previst en la present Ordenança, s'estarà a les disposicions de
la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals; a la
Llei 230/1963, de 28 de desembre, General Tributària; i a la Llei 1/1998, de
Drets i Garanties dels Contribuents i demés normativa d'aplicació.

2. La present Ordenança, aprovada provisionalment pel Ple de la Corporació
en sessió de dia 23 de novembre de 1999 entrarà en vigor al dia següent de
la seva públicació al BOCAIB, romanent en vigor fins a la seva modificació
o derogació expresses.

ORDENANÇA REGULADORA DE LA TAXA PER APERTURA DE
RASES O SÍQUIES EN TERRENYS D'ÚS PÚBLIC I QUALSEVOL
REMOCIÓ DEL PAVIMENT O VORAVIES EN LA VIA PÚBLICA.

ARTICLE 1°._ Fonament i naturalesa.

Fent ús de les facultats concedides pels articles 133.2 i 142 de la Constitució i
en exercici de la potestat reglamentària que li atribueix l'article 106 de la Llei

7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases del Règim Local, de conformitat
amb el que disposen els articles 15 a 19 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre,
reguladora de les Hisendes Locals, i d'acord amb l'article 20 de la mateixa,
modificat per la Llei 25/1998, de 13 de juliol, de modificació del Règim Legal
de les Taxes Estatals i Locals i de Reordenació de les Prestacions Patrimonials
de Caràcter Públic, l'Ajuntament de Puigpunyent, estableix la "Taxa per
apertura de rases o síquies en terrenys d'ús públic i qualsevol remoció del

paviment o voravies en la via pública" la qual es regirà per la present Ordenança
Fiscal, les normes de la qual s'ajusten al que disposa l'article 58 de l'esmentada
Llei 39/1988.

ARTICLE 2°._ Fet imposable.
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terrenys d'ús públic i qualsevol remoció del paviment o voravies en la via

pública, en els termes establerts en la present Ordenança.

ARTICLE 3°._ Subjecte passiu.

l. Són subjectes passius de la taxa, en concepte de contribuents, les persones
físiques o jurídiques, així com les entitats a què es refereix l'article 33 de la
Llei General Tributària, a favor de les quals s'atorguin les llicències per
disfrutar de l'aprofitament especial, o les que es beneficiïn del mateix, si es

va procedir sense l'oportuna autorització.
2. De conformitat amb el que estableix l'article 24.5 de la Llei 39/1988, de 28

de desembre, reguladora de les Hisendes Locals, quan la utilització

privativa o l'aprofitament especial suposi la destrucció o deteriorament del
domini públic local, el beneficiari, encara que fos la mateixa persona o

entitat interessada la que efectuàs la reparació, sense perjudici del pagament
de la taxa corresponent, estarà obligat al reintegrament del cost total de les

despeses de reconstrucció o reparació, així com de les s'originin amb motiu
del control de qualitat dels paviments i la comprovació de les densitats a

què s'hagués arribat amb el macisat de les síquies.
Si els danys fossin irreparables, l'Entitat serà indemnitzada en quantia igual
al valor dels béns destruits o de l'import del deteriorament dels fets malbé.
L'Ajuntament no podrà condonar total ni parcialment les indemnitzacions i

reintegraments a què es refereix el present apartat.

ARTICLE 4°._ Responsables.

l. Respondran solidàriament de les obligacions tributàries del subjecte passiu,
les persones físiques i jurídiques a què es refereixen els articles 38.1 i 39 de
la Llei General Tributària.

'

2. Seran responsables subsidiaris els administradors de les societats i els
síndics, interventors o liquidadors de fallides, concursos, societats i entitats
en general, en els supòsits i amb l'abast que assenyala l'article 40 de la Llei

General Tributària.

ARTICLE 5°._ Beneficis fiscals.

D'acord amb l'establert a l'article 9 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, no

es podran reconèixer altres exempcions, reduccions o bonificacions que les

expressament previstes en normes amb rang de Llei, o les derivades de
f'aplicació de tractats internacionals.

ARTICLE 6°._ Quota tributària.

l. La quantia de la taxa regulada en aquesta Ordenança serà la fixada en la tarifa

continguda en

I' apartat següent.

2.Les tarifes de la taxa seran les següents:

EPÍGRAF A)
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1. Per cada llicència per construir o suprimir passos de carruatges o per a

l'obertura de rases o síquies, per a la reparació d'avaries, noves escomeses,
etc... 2.000ptes.-

EPÍGRAF B).- Aprofitament de la via pública.

1. Construir o suprimir passos de carruatges per qualsevol ús, per metre lineal
o fracció:

200ptes.-.
2. Reparació de voravies destruides o deteriorades pels mateixos particulars,

per metre lineal o fracció:

100ptes.-.

3. Obertura de rases per reparació d'avaries produïdes en escomeses d'aigua o

electricitat, per metre lineal o fracció al dia:

200ptes.-

4. Obertura de rases o síquies per realitzar noves escomeses d'electricitat,
aigües o suprimir o condemnar qualsevol existent, per metre lineal o fracció
al dia: 400ptes.-

ARTICLE 7°._ Meritació.

La taxa es meritarà en el moment de sol.licitar la llicència per realitzar

qualsevol classe d'obra en la via pública, o des de que es realitzi la mateixa si es

va procedir sense autorització.
El pagament de la taxa es realitzarà per ingrés directe en la Tresoreria

municipal.

ARTICLE 8°._ Declaració i ingrés.

1. Les persones o entitats interessades en la concessió d'aprofitaments regulats
en la present Ordenança, hauran de sol.licitar prèviament la corresponent
llicència, realitzar el dipòsit previ de la taxa i formular declaració en la que
consti la superfície de l'aprofitament, període del mateix i els elements que
es van a instal.lar.

2. No es consentirà l'ocupació de la via pública fins que s'hagi abonat el

dipòsit previ de la taxa i s'hagi obtingut la corresponent llicència pels
interessats. L'incompliment d'aquest mandat podrà donar lloc a la no

concessió de la llicència sense perjudici del pagament de la taxa i de les
sancions i recàrrecs que procedeixin.

3. La liquidació practicada conforme a les normes anteriors, s'elevarà a

definitiva una vegada recaigui resolució sobre la concessió de la llicència.
4. En el cas de denegar-se l'autorització, els interessats podran sol.licitar a

aquest Ajuntament la devolució de l'import ingressat.
5. Si no s'ha determinat amb exactitud la duració de l'aprofitament, una

vegada autoritzada l'ocupació, s'entendrà prorrogada en tant no es presenti
la declaració de baixa.

ARTICLE 10.- Infraccions i sancions.
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DISPOSICIÓ FINAL.

1. Per a tot el no previst en la present Ordenança, s'estarà a les disposicions de
la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals; a la
Llei 230/1963, de 28 de desembre, General Tributària; i a la Llei 1/1998, de
Drets i Garanties dels Contribuents i demés normativa d'aplicació.

2. La present Ordenança, aprovada provisionalment pel Ple de la Corporació
en sessió de dia 23 de novembre de 1999 entrarà en vigor al dia següent de
la seva públicació al BOCAIB, romanent en vigor fins a la seva modificació
o derogació expresses.

ORDENANÇA REGULADORA DE
SUBMINISTRAMENT D'AIGUA POTABLE.

LA TAXA PER

S'afegeix a l'article 3 de la mateixa el següent apartat:

Article 3. Apartat c):

Reembolsament d'obres d'urbanització, realitzades per I' Ajuntament a càrrec
dels particulars.

En aquells llocs on ja existeixi l'escomesa de xarxa d'aigua potable, els
sol.licitants d'autorització de connexió a les xarxes estaran obligats a pagar,a
més de la taxa per l'autorització, les següents quantitats:

aigua potable: 35.000

ORDENANÇAREGULADORADELATAXAPERCLAVEGUERAM.

S'afegeix a l'article 5, apartat 1 de la mateixa el següent:

Article 5°, 1.-

Reembolsament d'obres d'urbanització, realitzades per l'Ajuntament a

càrrec dels particulars.

En aquells llocs on ja existeixi l'escomesa de clavegueram, els
sol.licitants d'autorització de connexió a les xarxes estaran obligats a pagar,a
més de la taxa per l'autorització, les següents quantitats:

clavegueram: 58.800

En relació a les modificacions proposades, el Sr. Arbona, pel que fa a

l'Ordenança reguladora de la taxa per apertura de rases o síquies en terrenys
d'ús públic i qualsevol remoció del paviment o voravies en la via pública,
demana a què es refereixen exactament els conceptes de la quota. Quan es parla
de gravar l'obertura de rasses o síquies, ¿què es grava concretament?
El Sr. Bauzá respon que es refereix a les obres de remoció de paviment
necessàries per efectura les connexions d'aigua, electricitat, etc ...

Paper transcripció acords i resolucions
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El Sr. Bauzá justifica la taxa considerant que tant per a la construcció com per a
la supressió de passos de carruatges s'ha d'aixecar la voravia.
¿I pel que fa a la reparació de les voravies pels particulars?, demana el Sr.
Arbona.
El Sr. Bauzá respon que en molts de casos són els propis particulars els que han
deteriorat la voravia i els responsables del mal estat de la mateixa.
En quant a la taxa que grava les escomeses d'aigua i clavegueram, demana el
Sr. Arbona si aquesta s'aplicarà en els supòsits que es comentaren en el darrer
Plenari.
El Sr. Bauzá respon que sí.

¿I per què es grava la utilització de grúes que ocupin via pública?, continúa
demanant el Sr. Arbona,ja que ho considera excessiu.
El Sr. Bauzá, per la seva part, respon que ell també considera excessiva la
utilització d'una grúa.
Finalment, el Sr. Arbona demana per què es presenten dues ordenances fiscals,
quan els supòsits gravats a les mateixes ho podrien ser mitjantçant només una

ordenança.
La secretària de la Corporació explica que a la Llei està prevista la possibilitat
de què aquests supòsits siguin objecte de dues ordenances fiscals distintes, les
quals, a més han estat objecte del corresponent estudi econòmic, tal i com ho
exigeix la normativa reguladora.

Passat aquest punt a votació, resulten aprovades inicialment l'Ordenança Fiscal
reguladora de la taxa per ocupació de terrenys d'ús públic amb mercaderies,
materials de construcció, escombraries, tanques, puntals, bastides i altres
instal.lacions anàlogues, l'Ordenança Fiscal reguladora de la taxa per apertura
de rases o síquies en terrenys d'ús públic i qualsevol remoció del paviment o
voravies en la via pública, així com les modificacions de l'Ordenança
Reguladora de la taxa per subministrament d'aigua potable i de l'Ordenança
reguladora de la taxa per clavegueram, amb els vots a favor dels integrants del
grup socialista i de l'integrant del grup popular, (5) i els vots en contra dels
integrants de l'agrupació independent, (3).

8.- MODIFICACIÓ DE L'ORDENANÇA FISCAL DE L'IMPOST SOBRE
L'INCREMENT DEL VALOR DELS TERRENYS DE NATURALESA
URBANA.

El grup socialista presenta la següent proposta:

"Aquest equip de govern ha pensat fer una reestructuració de les
ordenances i per això la primera mesura que està estudiant és modificar
l'ordenança fiscal de l'impost sobre l'increment del valor dels terrenys de
naturalesa urbana; ja que en el proper any 2000 la bonificació del 40 % que
actualment es fa a les liquidacions, motivat per la darrera revisió del valor dels
terrenys, desapareix. Amb aquesta modificació es tractaria de bonificar les
liquidacions de les transmisions que es facin per raons de herència, entre
familiars fins el segon grau de parentesc o entre esposos, ja que aquestes
transmisions no tenen cap ànim de lucre ni especulativa i es fan motivats per
unes circunstàncies personals que no es poden eludir.
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Per això el grup Socialista vol comunicar a la resta d'integrants de la

Corporació la seva intenció de modificar l'ordenança i demana el suport de tots
els membres de l'Ajuntament."

ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE L'IMPOST SOBRE

L'INCREMENT DE VALOR DELS TERRENYS DE NATURALESA

URBANA.

CAPITOLI

Fet imposable

Article 1°:

1.- Constitueix el fet imposable de l'Impost l'increment de valor que experimenten
els terrenys de naturalesa urbana i que es posa de manifest a conseqüència de la

transmissió de la propietat dels mateixos per qualsevol títol o de la constitució o

transmissió de qualsevol dret real de gaudi, limitatiu del domini, sobre els

esmentats terrenys.

2.- El títol a què fa referència l'apartat anterior podrà consistir en:

a) Negocijurídic "mortis causa".

b) Declaració formal d'hereus "ab intestato".

c) Negoci jurídic "inter vivos" de caràcter onerós o gratuït.

d) Alienació en subhasta pública.

e) Expropiació forçosa.

Article 2°:

Seran considerats terrenys de naturalesa urbana: el sòl urbà, el declarat apte per

urbanitzar per les normes subsidiàries, l'urbanitzable o assimilat per la legislació
autonòmica per comptar amb les facultats urbanístiques inherents al sòl

urbanitzable en la legislació estatal, els terrenys que disposin de vies pavimentades
o vorades i comptin, a més, amb clavegueram, subministrament d'aigua,
subministrament d'energia elèctrica

construccions de naturalesa urbana.

enllumenat públic i els ocupats per

Article 3°:

No resta subject a aquest Impost l'increment de valor que experimentin els

terrenys que tenguin la consideració de rústics a efectes de l'Impost sobre Béns
Immobles.
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Article 4°:

Resten exempts d'aquest Impost els increments de valor que es manifestin com a

conseqüència dels actes següents:

a) Les aportacions de béns i drets realitzades pels cònjuges a la societat conjugal,
les adjudicacions que al seu favor i com a pagament d'aquelles es verifiquin i les

transmissions que es facin als cònjuges en pagament dels seus havers comuns.

b) La constitució i transmissió de qualsevol dret de servitud.

c) Les transmissions de béns immobles entre cònjuges o a favor dels fills, com a

conseqüència de l'incompliment de sentències en casos de nulitat, separació o

divorci matrimonial.

Article 5°:

De la mateixa manera estan exempts de l'Impost els increments de valor

corresponents quan la condició de subjecte passiu correspongui a les següents

persones o Entitats:

a) L'Estat, la Comunitat Autònoma de les Illes Balears, la provincia de Balears i les

Entitats Locals a les que pertanyi el municipi, així com els Organismes Autònoms

de caràcter administratiu de totes les Entitat anteriorment esmentades.

b) El municipi de Puigpunyent i les Entitats Locals integrades a en les que s'integri
el mateix i els seus Organismes Autònoms de caràcter administratiu.

c) Les institucions que tenguin la qualificació de benèfiques o benèfica-docents.

d) Les Entitats gestores de la Seguretat Social i de Mutualitats i Monts de Pietat

constituides de conformitat amb el disposa la Llei 33/1984, de 2 d'agost.
e) Les persones o Entitats que tenguin reconeguda l'exempció per Tractats o

Convenis internacionals.

f) Els titulars de concessions administratives revertibles respecte dels terrenys
afectats a les mateixes.

g) La Creu Roja Espanyola.

CAPITOL III

Subjectes passius

Article 6°:

Tenen la consideració de subjectes passius de l'Impost:
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favor de la qual es consntueixt o transrmti el dret real de què es tracti.

b) En les transmissions de terrenys o en la constitució o transmissió de drets reals

de gaudi limitatius del domini, a títol onerós, el transmitent del terrenyo la persona

que constituexi o transmeti el dret real de què es tracti.

CAPITOL IV

Base imposable

Article 7°:

1.- La base imposable d'aquest Impost està constituida per l'increment real del

valor dels terrenys de naturalesa urbana manifestat en el moment de la meritació i

experimentat alllarg d'un període màxim de vint anys.

2.- Per determinar l'import de l'increment real, s'aplicarà sobre el valor del terreny
en el moment de la meritació el percentatge que correspongui en funció del

nombre d'anys durant els quals s'hagués generat aquest increment.

3.- El percentatge anteriorment esmentat serà el que resulti de multiplicar el

nombre d'anys expressat en l'apartat 2 del present article pel corresponent

percentatge anual, que serà:

a) Per als increments de valor generats en un període de temps comprès entre un i

cinc anys: 2'6.

b) Per als increments de valor generats en un període de temps de fins a deu anys:.

2'4.

c) Per als increments de valor generats en un període de temps de fins a quinze

anys: 2'5.

d) Per als increments de valor generats en un període de temps de fins a vint anys:

2'6.

Article 8°:

Per determinar el període de temps en què es genera l'increment de valor, només es

consideraran els anys complets transcorreguts entre la data de l'anterior adquisició
del terreny de què es tracti o de la constitució o transmissió igualment anterior d'un

dret real de gaudi limitatiu del domini sobre el mateix i la producció del fet

imposable d'aquest Impost, sense que es prenguin en consideració les fraccions

d'any.
En cap cas el període de generació podrà ser inferior a un any.
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Article 100:

En la constitució i transmissió de drets reals de gaudi limitatius del domini, sobre

terrenys de naturalesa urbana, el percentatge corresponent s'aplicarà sobre la part

del valor definit a l'article anterior, que representi el valor dels esmentats drets,
calculat segons les següents regles:

a) En cas de constituir-se un dret d'usdefruit temporal, el seu valor equivaldrà a un

2% del valor cadastral del terreny per cada any de durada del dret sense que pugui
excedir del 70% del valor cadastral.

b) Si l'usdefruit fos vitalici i l'usufructuari tengués menys de 20 anys, el valor serà

equivalent al 70% del valor cadastral del terreny i es minorarà aquesta quantitat en

un 1 % per cada any que excedeixi d'aquesta edat, fins al límit mínim del 10% de

l'expressat valor cadastral.

c) Si l'usdefruit s'estableix a favor d'una persona jurídica per un termini indefinit a

superior a 30 anys, es considerarà com a una transmissió de la propietat plena del

terreny, subjecta a condició resolutòria, i el seu valor equivaldrà al 100% del valor

cadastral del terreny usufructuat.

d) Quan es transmeti un dret d'usdefruit ja existent, els percentatges expressats en

les lletres a), b) i c) anteriors s'aplicaran sobre el valor cadastral del terrenyen el

moment de la transmissió.

e) Quan es transmeti el dret de nua propietat, el seu valor serà igual a la diferència

entre el valor cadastral del terreny i el valor de l'usdefruit, el qual serà calculat

segons les regles anteriors.

f) El valor dels drets d'ús i habitació serà el que resulti d'aplicar al 75% del valor

cadastral dels terrenys sobre els que es constitueixin tals drets les regles

corresponents a la valoració dels usdefruits temporals a vitalicis, segons el cas.

g) En la constitució a transmissió de qualsevol altres drets reals de gaudi limitatius

del domini distints dels enumerats en les lletres anteriors d'aquest article i en

l'article següent, es considerarà com a valor dels mateixos a efectes d'aquest

Impost els següents:
1. El capital, preu a valor pactat en constituir-los, si fos igualo major que

el resultat de la capitalització a l'interés bàsic del Banc d'Espanya de la seva renda

a pensió anual.

2. Aquest darrer si aquell fos menor.
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a terreny, a e ret a rea itzar a construcció sota so sense Imp rear existència

d'un dret real de superfície, el percentatge corresponent s'aplicarà sobre la part del

valor cadastral que representi, respecte del mateix, el mòdul de proporcionalitat
fixat en l'escriptura de transmissió o, si no n'hi ha, el que resulti d'establir la

proporció entre la superfície a volumen de les plantes a construir en volada a en

subsòl i la total superficie a volum edificats una vegada construides aquelles.

Article 12:

En el supòsit d'expropiació forçosa, el percentatge corresponent s'aplicarà sobre la

part de l'estim que correspongui al valor del terreny.

CAPITOL V

SECCIO PRIMERA

Deute tributari

Article 13:

La quota d'aquest Impost serà la resultant d'aplicar a la base imposable el tipus del

26%.

SECCIO SEGONA

Bonificacions en la quota

Article 14:

1.Gaudiran d'una bonificació de fins al 99%, les quotes que es devenguin en les

transmissions que es realitzin amb ocasió de les operacions de fusió a escissió

d'empreses a què fa referència la Llei 76/1980, de 26 de desembre, sempre que aixi

ho acordi l'Ajuntament.
Si els béns, la transmissió dels quals donà lloc a la referida bonificació, fossin

alienats dins els cinc anys següents a la data de la fusió a escissió, l'import de la

bonificació haurà de ser satisfet a l'Ajuntament respectiu, sense perjudici del

pagament de l'Impost que correspongui per l'esmentada alienació.

Aquesta obligació recaurà sobre la persona a Entitat que adquirí els béns a

conseqüència de l'operació de fusió i escissió.

2.Gaudiran igualment d'una bonificació d'un 80%, les quotes que es devenguin en

les transmissions de terrenys i en la transmissió a constitució de drets reals de

gaudi limitatius del domini, realitzades a títol lucratiu per causa de mort a favor

dels descendents i adoptats, els cònjuges i els ascendents i adoptants.
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Article 15:

1.- L'Impost es merita:

a) Quan es transmeti la propietat del terreny, ja sigui a títol onerós o gratuit, entre

vius o per causa de mort, en la data de la transmissió.

b) Quan es constitueixi o transmeti qualsevol dret real de gaudi, limitatiu del

domini, en la data en què tengui lloc la constitució o transmissió.

2.- A efectes del que disposa l'apartat anterior, es considerarà com a data de la

transmissió:

a) En els actes o contractes entre vius, la de l'atorgament del document públic i,

quan es tracti de documents privats, la de la incorporació o inscripció en un

Registre Públic o la deilliurament a un funcionari públic per raó del seu ofici.

b) En les transmissions per causa de mort, la de la mort del causant.

Article 16:

1.- Quan es declari o reconeixi judicialment o administrativa, per resolució ferme

haver tengut lloc la nul.litat, rescissió o resolució de l'acte o contracte determinant

de la transmissió del terrenyo de la constitució o limitació del dret real de gaudi
sobre el mateix, el subjecte passiu tendrà dret a la devolució de l'Impost satisfet,

sempre que l'esmentat acte o contracte no li hagués produit efectes lucratius i que

reclami la devolució en el termini de cinc anys des que la resolució va quedar
ferme.

S'entén que existeix efecte lucratiu quan no es justifiqui que els interessats hagin
d'efectuar les recíproques devolucions a què fa referència l'article 1.295 del Codi

Civil. Encara que l'acte o contracte no hagi produit efectes lucratius, si la rescissió

o resolució es declaràs per incompliment de les obligacions del subjecte passiu de

l'Impost, no hi haurà lloc a cap devolució.

2.- Si el contracte queda sense efecte per acord mutu de les parts contractants, no

procedirà la devolució de l'Impost satisfet i es considerarà com un acte nou

subjecte a tributació. S'estimarà com a mutu acord, l'avinença en acte de

conciliació o el simple aplanament a la demanda.

3.- En els actes o contractes en què hi hagi alguna condició, la seva qualificació es

farà d'acord amb les prescripcions del Codi Civil. Si fos suspensiva no es liquidarà
l'Impost fins que aquesta es compleixi. Si la condició fos resolutòria, s'exigirà
l'Impost, a reserva, quan la condició s'acompleixi, de fer l'oportuna devolució

segons la regla de l'apartat anterior.
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SECCIO PRIMERA

Obligacions materials i formals

Article 17°:

1.- Els subjectes passius estaran obligats a presentar davant de l'Ajuntament
declaració, la qual haurà de contenir els elements de la relació tributària

imprescindibles per practicar la liquidació procedent.
2.- L'esmentada declaració haurà de ser presentada en els següents terminis,

comptadors des de la data en què es produeixi la meritació de l'Impost:

a) Quan es tracti d'actes "inter vivos", el termini serà de trenta dies hàbils.

b) Quan es tracti d'actes per causa de mort, el termini serà de sis mesos

prorrogables fins a un any a sol.licitud del subjecte passiu.
3.- A la declaració s'acompanyarà el document en el que constin els actes o

contractes que originin la imposició.
4.- Les liquidacions de l'Impost es notificaran íntegrarnent als subjectes passius
amb indicació del termini d'ingrés i expressió dels recursos procedents.

Article 18°:

Amb independència del que disposa l'apartat primer de l'article anterior, estan

igualment obligats a comunicar a l'Ajuntament la realització del fet imposable en

els mateixos terminis que els subjectes passius:

a) En els supòsits contemplats en la lletra a) de l'article 6 de la present Ordenança,

sempre que s'hagin produit per negoci jurídic entre vius, el donant o la persona que

constituexi o transmeti el dret real de què es tracti.

b) En els supòsits contemplats en la lletra b) de l'esmentat article 6, l'adquirent o la

persona a favor de la qual es constitueixi o transmeti el dret real de què es tracti.

Article 19°:

Els Notaris estan obligats a trametre a l'Ajuntament, dins la primera quinzena de

cada trimestre, la relació o índex comprenssiu de tots els documents per ells

autoritzats en el trimestre anterior, en els quals es contenguin fets, actes o negocios

jurídics que posin de manifest la realització del fet imposable d'aquest Impost, tret

dels actes d'última voluntat. També estaran obligats a trametre, dins del mateix

termini, relació dels documents privats comprenssius dels mateixos fets, actes o

negocis jurídics, que els hi hagin estat presentats per a coneixement o legitimació
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SECCIO SEGONA

Inspecció i recaptació

Article 20°:

La inspecció i recaptació de l'Impost es realitzaran d'acord amb el que preveu la

Llei General Tributària i amb les altres lleis de l'Estat reguladores de la matèria,
així com amb les disposicions dictades per al seu desenvolupament.

SECCIO TERCERA

Infraccions i sancions

Article 21°:

Pel que fa a la qualificació de les infraccions tributàries i a la determinació de les

sancions que corresponguin a les mateixes, s'aplicarà el que estableix la Llei

General Tributària i les disposicions que la complementen i desenvolupen.

DISPOSICIO FINAL

La present Ordenança Fiscal entrarà en vigor el dia de la seva publicació en el

Butlletí Oficial de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears, romanent en vigor
fins a la seva modificació o derogació.

Aquesta proposta és acceptada per unanimitat, (8).

Una vegada tractats tots els punts de l'ordre del dia, i abans de passar als precs i

preguntes, el grup socialista presenta les següents propostes d' acord, per la via

d'urgència:

A) MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES.

"Atesa la tramitació de l'expedient de transferència de crèdit per dotar
de crèdit suficient les partides

El Grup Socialista proposa aprovar les següents transferències de crèdit:

Transferència de crèdits.
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Finançament.

N° partida Concepte Import.

227.06-1 Treballs tècnics 2.100.000.-

Resultant apreciada la urgència d'aquest punt per unanimitat dels presents, els

acords s'adopten amb els vots a favor dels integrants del grup socialista i de

l'integrant del grup popular, (5) i l'abstenció dels integrants de l'agrupació
independent, (3).

B) ACTIVITATS COMPLEMENTÀRIES DEL COL.LEGI PÚBLIC
PUIG DE NA FÀTIMA.

"La Directora del Col.legi Públic Puig de Na Fàtima de Puigpunyent ha redactat

un informe on detalla les activitats que es duran a terme durant el present curs

1999-2000 i un pressupost del cost d'aquestes activitats, del qual es desprén que
la quantitat que sol.licita a I' Ajuntament és de 310.925 ptes.

Per la qual cosa el Grup Socialista proposa aprovar les actrvitats

complementàries i concedir al Col.legi Puig de na Fàtima una subvenció de

310.925 ptes."

Resultant apreciada la urgència d'aquest punt per unanimitat dels presents, els

acords s'adopten igualment per unanimitat, (8).

C) DIA INTERNACIONAL CONTRA LA VIOLÈNCIA CAP A LES

DONES.

DECLARACIÓ INSTITUCIONAL CONTRA LA VIOLÈNCIA QUE
PATEIXEN LES DONES.

L'Ajuntament de Puigpunyent per unarumrtat de tots els grups polítics
manifesta la seva més enèrgica repulsa davant els mals tractes que han anat

patint les dones, i vol expressar la seva solidaritat tant a les víctimes d'aquest
tipus de violència com als seus familiars.

L'Ajuntament de Puigpunyent reitera el compromís per tal d'erradicar la

violència domèstica, -en coordinació amb la resta d' Administracions Públiques,
les forces de Seguretat de l'Estat, i la Policia Municipal-, i anima a totes

aquelles persones i especialment a totes les dones, ques estan passant per

situacions de violència a la llar, que denucïin aquest delicte que atempta contra

els drets fonamentals de la persona.

Reconeixent que al Violència contra les dones és un obstacle per tal d'assolir els

objectius de la igualtat, desenvolupament i pau i menyscaba el gaudiment dels

drets humans i les llibertats fonamentals.
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Reiteram el compromís de dur a terme les mesures recollides a la Plataforma
d' Acció de Pequín, i ens comprometem a:

Adoptar totes les mesures necessàries, especialment a l'àmbit de

l'ensenyament, per a modificar els models de conductes socials i culturals
de dones i homes, i eliminar els prejudicis i pràctiques consuetudinàries i
d'altres tipus basades en la idea d'inferioritat o superioritat d'un o de l'altre
sexe i dels estereotips assignats a dones i homes.
Facilitar a les dones víctimes de la violència l'accés als sistemes judicials i

segons el previst a les lleis, contribuir a cercar solucions justes i eficaces per
tal de reparar els danys i perjudicis de què han estat objecte, i d'informar-lis
sobre el seu dret a obtenir compensació mitjançant aquests mecanismes.
Establir centres d'acollida i serveis de recolzament, dotats dels recursos

necessaris per atendre als infants i les dones víctimes de la violència i
donar-lis serveis mèdics, psicològics i d'assessorament així com assistència
lletrada gratuïta o de baix cost quan sigui necessari, a més de l'orientació
necessària per ajudar-lis a trobar mitjans de subsistència.
Recolzar les iniciatives de les organitzacions de dones i no governamentals
adreçades a despertar la consciència sobre el problema de la violència
contra les dones, per contribuir així a la seva erradicació.
Difondre la informació sobre l'assistència que disposen les dones i les
famílies que són víctima de la violència.

Reconèixer, recolzar i promoure el paper fonamental que desenvolupen les
institucions intermèdies, com els centres d'informació a la dona, els centres

d'atenció primària de salut, de planificació familiar, els centres per a

famílies emigrants i d'altres similars en matèria d'informació i educació
relatives als maltractaments.

Així mateix, des de I' Ajuntament de Puigpunyent es convida a tota la ciutadania
a exercir la participació activa a totes les manifestacions i concentracions

públiques que es realitzin per mostrar el rebuig a la violència que pateixen les
dones.
Resultant apreciada la urgència d'aquest punt per unanimitat dels presents, els
acords s'adopten igualment per unanimitat, (8).

PRECS IPREGUNTES.

• Obrint el torn de precs i preguntes, el Sr. Arbona demana quines han estat

les ajudes o subvencions rebudes per a la celebració de les Festes de
Galilea.
El Sr. Bauzá respon que informarà el Sr. Arbona sobre aquesta qüestió en

el pròxim Ple.

• El Sr. Arbona demana per què es va suspendre l'obra de teatre que estava

prevista per al passat dia 6 a Galilea.
La Sra. Antònia Martorell explica que el grup que havia de representar
I' obra se n'havia oblidat. Finalment es representarà el proper dia 18 de

desembre i, a més, en compensació, duran a terme una altra representació
gratuïta el mes de gener.
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----------...��Sr. Arbona s'interessa per saber com està el tema de la repoblació
Conselleria de la Funció Públffiaestal després de l'incendi del mes d'agost.

i Interior El batle informa que s'han mantingut contactes amb el Sr. Pere Tomás i
amb la Sra. consellera de Medi Ambient. Tots han demostrat molt d'interés
en el tema, però encara no volen donar una resposta definitiva, ja que estan

estudiant la millor solució. El que pareix clar, no obstant, és que s'haurà de
reduir la població de cabres, (al voltant d'un 70%), ja que actualment el
nombre de les mateixes és excessiu i impedirien l'èxit de la repoblació.
També s'està discutint què fer amb els arbres cremats. S'espera una

resposta aviat. Per altra banda, seria interessant poder aprofitar el fet que
actualment s'està celebrant el curset de voluntaris de protecció civil, per
començar les tasques.

• El Sr. Arbona demana si s'ha previst qualque pla d'emergència per tal de

paliar les conseqüències de l'efecte 2000.

El batle respon que en principi, per al nostre Ajuntament no hi ha d'haver

cap tipus de problema.
• El Sr. Flaquer pren la paraula per felicitar tots els presents per les Festes de

Nadal, considerant que el mes de desembre no hi haurà Ple ordinari, i
manifesta el següent: "El botones de l'Ajuntament dóna els molts d'anys a

tots".
• A continuació, intervé el Sr. Bauzá per aclarir una sèrie de qüestions. En

primer lloc, i pel que fa al camí de Sa Vela, explica que el Consistori

anterior adjudicà la primera fase de l'electrificació que consistia en

l'enterrament del cablejat. Abans d'aquesta adjudicació es va firmar un

conveni amb GESA pel muntatge de l'estació transformadora, el qual
pujava al voltant d'1.600.000ptes.-. ¿Per què es va deixar que el conveni
caducàs i no es va sol.licitar una pròrroga del mateix? ¿Per què el cost

previst no es va incloure com a una despesa en el pressupost per a 1999?

¿Per què quan s'adjudicà l'obra no es va preveure al pressupost de la

mateixa la despesa, considerant que sense la instal.lació del transformador
no és possible continuar l'obra?

El Sr. Arbona respon que mirarà com va anar aquest tema perquè en

aquests moments no ho recorda.

La Sra. Jero Barceló demana si treure aquestes qüestions soluciona qualque
cosa o només és una qüestió de satisfacció personal aludir ara a temes de la

legislatura passada.
El Sr. Flaquer explica que des de l'equip de govern es va haver de negociar
perquè el conveni no caducàs. I no es pot consentir que el conveni no es

pagàs quan caducava el mes de febrer.
El Sr. Bauzá demana que la proposta que es va presentar el passat mes

d'agost de creació del cos de voluntaris de protecció civil, torni constar en

l'acta corresponent a aquest plenari. I la del mes de setembre sobre

l'enllumenat públic a Galilea també. Un dels especialistes consultats era

l'electricista de I'Ajuntament. Es fan constar a continuació:

"16) CREACIÓ, DEL COS DE VOLUNTARIS DE PROTECCIÓ
CIVIL.- El gran incendi forestal succeit el passat diumenge 8 d'agost i que
afectà 150 hectàrees de bosc i al nucli urbà de Galilea posà de manifest la

necessitat de tenir, com ja ho tenen molts altres municipis, un Cos de

Protecció Civil.

Paper transcripció acords i resolucions
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Conselleria de la Funció PúblIDauntaris de Protecció Civil de Puigpunyent i Galilea, ue estarà format per
i Interior veinats i veinades d'aquest municipi. Aquestes persones han d'estar

preparades per actuar en cas d'una emergència: incendi, inundació,
accident, grans esdeveniments, etc. i han de rebre la formació mínima
necessària.

Aquest Cos de Protecció Civil ha d'estar equipat convenientment, se'l ha

de dotar d'un vehicle preparat per extinció d'incendis, de l'uniforme

material adient, així com del sistema de comunicació d'emergències 112.

"16.- CANVI CABLEJAT DE L'ENLLUMENAT PÚBLIC DE

GALILEA

El Sr. Arbona dóna lectura a la següent proposta:
"El cablejat de l'enllumenat públic de Galilea ha arribat al límit de la seva

durada, les dilatacions i contraccions rebudes pels canvis de temperatura,
sumant-lis les fortes condicions climàtiques de l'hivern, sobretot ventades,
tenguent en compte que basicament tot el trassat va suspès a l'aire

mitjançant pals de fusta han provocat que la instaJ.lació es debiliti tant que

gairebé ha desaparegut la protecció entre conductors, provocant així tan

"cortocircuits", els dies de vent, com derivacions indirectes els dies de

pluja.
Tot això provoca l'incomoditat d'estar a les fosques a més a més de que fa

mal temps, sense oblidar el perill d'electrocució que provoquen les

derivacions elèctriques.

Per la qual cosa el Grup Independent proposa la substitució del cabletjat de
l'enllumenat públic de Galilea."

Per acabar, el Sr. Bauzá recorda que l'únic que no es va aprovar va ser la

dedicació parcial dels 2 regidors. Només en varen aprovar 1. Demana a la

secretària si els regidors independents han presentat qualque escrit de

renúncia a les seves retribucions. La secretària respon que no.

Sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 10.35 hores, el Sr. batle

aixeca la sessió de la qual s'estén la present acta amb el seu vistiplau.

��:(i�-��0$[>1' -�).1411.�%� La secretària.
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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA I URGENT DE

DIA 29 DE DESEMBRE DE 1999.

Quan són les 20'30 hores del dimecres dia 29 de desembre de 1999, es reuneix

a les dependències de la Biblioteca Municipal, (per causa de força major ja que
s'estan realitzant obres a l'edifici municipal), la Corporació en Ple per celebrar

sessió plenària extraordinària i urgent en primera convocatòria. Sota la

presidència del batle en funcions, Sr. Miquel Ramon Matas hi assisteixen els

següents regidors, convocats en legal forma: Srs. Sebastià Bauzá Martorell i

Sra. Antònia Martorell Martorell, per part del Grup Socialista; Srs. Antoni
Arbona Pujadas, Gabriel Genovart Rosselló i Guillem Llaneras Serralta i Sra.

Jerita Barceló Ballester, per part de l'Agrupació Independent; i Sr. Gabriel

Flaquer Maimó, per part del Grup Popular.

Excusa la seva assitència el Sr. Josep Muncunill Ribas.

Es troba present la secretària de la Corporació, Sra. Ma Eulàlia Mas Espinosa, la

qual dóna fe de l'acte.

Abans de tractar-se els assumptes inclosos a l'ordre del dia es vota la urgència
de la convocatòria, votant a favor els representants del grup socialista i el del

grup popular i en contra els representants del grup independent. Amb el vot de

qualitat del batie, s'aprova la urgència.

El portaveu de I' Agrupació Independent explica el sentit del seu vot assenyalant
que els punts inclosos a I' ordre del dia justificarien un Ple extraordinari però en

cap cas urgent, en el sentit en què s'entén la urgència al ROF. Per la seva part,
l'integrant del grup popular respon que en els vuit anys passats, mai ningú havia

posat cap pega a la celebració d'un Ple extraordinari per adjudicar obres.

A continuació passen a tractar-se els següents assumptes inclosos en l'ordre del

dia:

1.- ADJUDICACIÓ OBRES "AMPLIACIÓ DE LA INSTAL.LACIÓ
ELÈCTRICA AL POLIESPORTIU, CAMPD DE FUTBOL, In FASE",
INCLOSES AL PLA D'EQUIPAMENTS ESPORTIUS DEL CIM.

Atesa la tramitació de l'expedient de contractació de les obres "AMPLIACIÓ
INSTAL.LACIÓ ELÈCTRICA EN POLIESPORTIU, CAMP DE FUTBOL, }a

FASE", incloses al Pla d'Equipaments Esportius del CIM 1999-2000.

Atès que en data 28 de desembre de 1999, es reuní la Mesa de Contractació,
procedint a l'obertura de les propostes presentades, resultant la més avantatjosa
econòmicament la presentada per l'empresa "SAMPOL, Ingeniería y Obras".

Considerant que la Mesa de Contractació proposa al Ple l'adjudicació de les

esmentades obres a l'empresa anomenada.
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Aquest Ple adopta els següents acords:

Primer.- Adjudicar l'obra del Pla Territorial d'Equipaments Esportius de

Mallorca, "AMPLIACIÓ INSTAL.LACIÓ ELÈCTRICA EN POLIESPORTIU,
CAMP DE FUTBOL, la FASE", a l'empresa "SAMPOL, Ingeniería y Obras",
per un preu de 7.817.240ptes.- (set milions vuit-centes desset mil dos-centes

quaranta), segons el quadre que a continuació es detalla:

Finançament CIM % Aportació Ajuntament % Pres.Total.

Aprovat: 9.623.298 (80%) 2.405.824 (20%) 12.029.122

Adjudicat: 6.253.792 (80%) 1.563.448 (20%) 7.817.240

Baixa subhasta: 35.01%

Segon.- Comunicar-ho al contractista perquè procedeixi a signar el corresponent
contractre i dipositar la fiança definitiva.

Tercer.- Donar compte al CIM als efectes oportuns.

Vots a favor: unanimitat.

2.- FACTURES MES DE DESEMBRE.

Passat aquest punt a votació, s'aproven les despeses corresponents al mes de

desembre, per unanimitat.

3.- CERTIFICACIÓ N°I "AMPLIACIÓ I MILLORA DEL

CEMENTIRI".

Passat aquest punt a votació, s'aprova la I" certificació corresponent a les obres

"AMPLIACIÓ I MILLORA DEL CEMENTIRI MUNICIPAL" presentada per

l'empresa SAGUIBAL i per un import de 3.989.460ptes.- (tres milions nou

centes vuitanta-nou mil quatre-centes seixanta).

4.- RENÚNCIA DE LA REGIDORA ANTÒNIA MARTORELL

MARTORELL.

En data 23 de desembre de 1999, ha tengut entrada al registre municipal, el

següent escrit de la regidora Antònia Martorell Martorell:

AL PLE DE L'AJUNTAMENT

DE PUIGPUNYENT I GALILEA.

BENVOLGUTS SENYORS:
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JO, ANTÒNIA MARTORELL MARTORELL, AMB D.NJ. N° 43.046.974,
REGIDORA DE CULTURA DE L'AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT I
GALILEA COMUNIC AMB AQUEST ESCRIT QUE:

PER MOTIUS ESTRICTAMENT PERSONALS I
PROFESSIONALS I NO DISPOSAR DEL TEMPS MÍNIMAMENT
NECESSARI PER DESENVOLUPAR LES TASQUES DERIVADES DEL
MEU CÀRREC, PRESENT LA MEVA DIMISSIÓ.

PUIGPUNYENT, A 20 DE DESEMBRE DE 1999.

El Sr. Ramon agraeix a la Sra. Martorell el temps que ha dedicat a les seves

tasques a I'Ajuntament. Recalca que la seva dimissió constitueix un fet sense

precedents a Puigpunyent. Que abans d'ella han dimitit altres regidors però no

pel fet de no poder dedicar a les seves funcions el temps necessari, que és el que
ara succeeix d'acord amb les feina que du a terme l'actual equip de govern. Per

això, la Sra. Martorell ha optat per donar pas a una persona que pugui dedicar-hi
més temps.

El Ple pren coneixement de la renúncia i acorda sol.licitar a la Junta Electoral
Centralles credencials del següent candidat de la llista del Partit Socialista.

Finalment, el Sr. Ramon desitja els molts d'anys a tots.

Sense haver-hi més temes que tractar, quan són les 20.45 hores, el Sr. batle
aixeca la sessió de la qual s'estén la present acta amb el seu vistiplau.
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JO, ANTÒNIA MARTORELL MARTORELL, AMB D.N.I. N° 43.046.974,
REGIDORA DE CULTURA DE L'AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT I
GALILEA COMUNIC AMB AQUEST ESCRIT QUE:

MOTIUS ESTRICTAMENT PERSONALS I
DISPOSAR DEL TEMPS MÍNIMAMENT

UPAR LES TASQUES DERIVADES DEL
VA DIMISSIÓ.
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